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“ . GENERAL INVER  IGATIVE DIVISION

The attached advises that Jeb Magruder is
now furnishing information concerning the
alleged publication in the Spring of 1972 by
the Committee to Reelect the president (CRP)
of pamphlets and literature detrimental to
pemocratic presidential candidates. I
July, 1972, and again in March, 1973,
claimed to have no information as to
the details gurrounding the publication
of one particular pamphlet, "Why Should
A Liberal Vote For McGovern." He has
now indicated that Tom Bell, former head
of the Young Republicans for the CRP
on several occasions caused to be printed
or had printed this type of literature.

At the reguest of Assistant U. 5. AttorneY
gilbert 7 our office is endeavoring

to interview Bell. Memedl®

n
Magruder
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Transmit the following in CODE e :
{Type in pluintext or code/} :
Vig _ TELETYPE IMMEDIATE B
fPriority) i
________________________________________________ Lo e e e
. TO: ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089) (BY SPECIAL MESSENGER)
8 AND SAC, WinyiEs (he D ihs
- ALL INFORMATION CONTAINED

. . HEREIN IS UNCLASSIFIED
FROM: SAC, w;;o)(139 166) (P) DATE 5&33 5Y sha o0 51@

JAMES WALTER MC CORD, JR., ET AL; BURGLARY, DEMOCRATIC

I’ A~

NATIONAL COMMITTEE HEADQUARTERS, WASHINGTON, D.C., 6/17/72.)),@# "ol
10C. OO:WFO. .
Memp s

FOR INFORMATION OF KNOK¥IkB; FOLLOWING FURNISHED WFO AND
AUSA ON CONFIDENTIAL BASIS AND IS NOT FOR DISSEMINATION. of

JEB STUART MAGRUDER, CURRENTLY UNDER INVESTIGATION FOR '
POSSTBLE OBSTRUCTION OF JUSTICE VIOLATIGN IN CONNECTION WITH THISM
INVESTIGATION. ADVISED ONE ASPECT OF THIS INVESTIGATION WHICH /

CONCERNED DISTRIBUTION AND PUBLICATION OF PAMPHLETS AND LITERATURE

‘DETRIMENTAYZTO THE OPPOSING SIDE IN THE NATIONAL ELECTION WAS

| e g b U= e

) R
/)(j( ‘-: 'HANDLED BY TOK“) ELL, FORMER HEAD OF THE YOUNG REPUBLICANS FOR
\\

THE PRESIDENT'S RE -ELECTION AT THE COMMITTEE TO RE-ELECT THE
/ LN e gl REC- 8]1 5g “{/ \(,/ 0’20(}{ )

PRESIDENT, WASHINGTON, yg, (WDC). MAGRUDER SAID IN CONF

d

THAT BELL ON’ SEVERAL OCCASIONS CAUSED TO BE PRINTED OB WRRFaGTsr
(S - {‘1

HAD PRINTED THROUGH HIS own FIRM OR !KHAT OF ANOTHER FIRM IN — P~
[
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U% §A DTy i ZE U
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5 Special Aqent 7¢hqrqe A»,_S‘ nﬁ‘r:n omc. 1972 — 455-574
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s FLD-28 (Rev. 5-22-64) ) - - ’ )
. € . € .

» -

FBI

Date:

Transmit the following in .
{Type in plaintext or code)
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WFO 139-166
PAGE TWO

TENNESSEE, HIS HOME STATE, THIS TYPE OF DETRIMENTAL LITERATURE.
IT IS ANTICIPATED THAT BELL WILL BE CALLED BEFORE THE
FEDERAL GRAND JURY STILL SITTING IN THIS CASE. THE USA'S OFFICE
HAS REQUESTED WFO TO MAKE ARRANGEMENT TO INTERVIEW BELL WHERE
EVER HE COULD BE LOCATED. ROBERT ODLE, ADMINISTRATIVE CHIEF,
AT THE COMMITTEE, ADVISED BELL COULD BE REACHED AT NASHVILLE,
TENNESSEE. TELEPHONE NUMBER 615-834-1460. IT IS NOT KROWN IF
THIS 1S HIS HOME OR OFFICE. e lS
IF BELL CAN BE LOCATED AT THE WNGMWILLE,DIYYSION HE SHOULD
BE INTERVIEWED REGARDING HIS KNOWLEDGE OF SUCH PAMPHLETS BEING
PUBLISHED. ONE IN PARTICULAR WAS ENTITED QUOTE WHY A LIBERAL
~{  SHOULD VOTE FOR MC GOVERN END QUOTE, THIS PIECE OF LITERATURE e
~ WAS FUNDED BY THE COMMITTEE AND DROPPED ON THE DOOR STEPS OF |

MC GOVERN'S OFFICE IN NEW HAMPSHIRE, PRIOR TO THE PRIMARY AND ’

THEN ALLEDGEDLY A TELEPHONE CALL WAS PLACED TO MUSKIE'S OFFICE,

ALSO IN NEW HAMPSHIRE AND THE CALLER INPORMED MUSKIE'S PEOPLE

OF THE ADVERSE LITERATURE BEING PRINTED AND PUBLISHED BY THE

;s sproved: — Sent M Per ...
% Special Agent in Charge U.S.Government Printing Offica: 1972 —~ 455574
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PAGE THREE
CPPONENT, MC GOVERN. %
BELL 1S ALSO BELIEVED TO HAVE PRINTED OR CAUSED TO BE
5 \ @, INT::.D OTHER MATERIALS WHICH MAGRUDER CANNOT SPECIFICALLY

IDLNTTFY
ANY AND ALL

ULD BE MADE TO SECURE FROM BELL

EFFORTS SHO
S ON BEHALF OF THE COMMITTEE

ON REGARDING RIS ACTIVITIE
N THIS FACET OF THE INVESTIGATION.

PRINTED OR HAD

TNFORMATI
%o RE-ELECT THE PRESIDENT 1
URE COPIES OF ALL LITERATURE HE

IF POSSIBLE, SEC
NNECTED WITH THIS VENTURE

IDENTIFY ALL PRINTING FIRMS CO

1 g0 DETERMING METHOD OF PAYMENT AND FREQUENCY OF SUCH PAXMENTS.

NOT THIS MATERIAL PRINTED ON BEHALF OF

SPECIFIC PERSONS AT THE COMMITTEE TO RE-ELECT THE PRESIDEN‘I on

PRINTED.

ASCERTAIN WHETHER OR

THE WHITE HOUSE. . . : e

IF BELL.bnT WILLING TO BE INTERVIEWED, TELEPHONICALLY .

ADVISE WFO. FURNISH RESULTS OF CONTACT BY TELETYPE IN CODE. .

Sent M POl e mirieme

2 — 455-574 e
A

P

Special Agent in Charge

U.5.Government Printing Office: 197
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. a1 25, 1973 .
GENERAL INVEST GATIVE DIVISION

“This’ concerns burglicy of Democratic
National Committee Headgquarters,
Washington, D. C., 6/17/72, wherein
results of interview of Manuel Artime
on 4/24/73, set forth.

Artime pointed out his great personal
debt to both Howard and the late Dorothy
Hunt. He further related November,
1572, Dorothy Hunt turned over to him
$12,000 to be used for emergency purposes
of the four Miami families. Artime
questioned Dorothy Hunt regarding legal
responsibilities. She claimed money
belonged to her and her husband.

As of 4/24/73, $10,000 expended,
Identities to whom monies distributed
set forth. Artime to check records
later this week upon return from business
trip to Managua, Nicaragua, for further

details.
ALL INFORMATION CONTAINED

HERFIN 1S UNCLASSIFIED .
DATE.  Staj\ge _ BYSOoTaX@edpns
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g JAMES WALTER MC CORD, JR.$ ET AL. BURGLARY DEMOCRATIC NATIONAL (ﬁ)id(_\ 4

COMMITTEE HEADQUARTERS, WASHINGTON, D. C., 6-17-72. i0C.
- 00: WASHINGTION FIELD.

RE WASHINGTON FIELD TEL 4~23-73.u Ve

MANUEL ARTIME WAS INTERVIEWED TODAY AT MIAMI OFFICE UPOW ‘
HIS RETURN FROM BUSINESS TRIP TO MANAGUA, NICARAGUA. HE

PREFACED HIS REMARKS BY STATING WITH GREAT EMOTION THAT HE

OWED A GREAT PERSONAL DEBT TO BOTH HOWARD AND DOROTHY HUNT
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VERY CLOSE TO CLARA AND BERNARD BARKER
(AND ROLANDO MARTINEZ. HE STATED HE WOULD ALWAYS WANT TO TRY

Al ©
F

" 10 HELP THEM AND THEIR FAMILIES IN A HUMANITARIAN VAY %

£ . SRR TY

" 7. SOMETIME IN NOV., 1972, EXACT DATE NOT RECALLED Bu't y 39w2ﬂ §>ﬁ~079:?7
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%1 PRIOR TO THANKSGIVING, DOROTHY HUNT ARRIVED'AT RIS asstuam."— s’ e
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PAGE TwO
IN A TAXICAB FOR A SHORT VISIT., WHILE THERE SHE GAVE HIM

$12,002 IN ONE RUNDRED DOLLAR BILLS, WHICH SHE STATELWAS FROM HOWARD AND
HERSELF AND WHICH WAS TO BE USED FOR THE FOUR MIAMI FAMILIES
FOR EMERGENCY PURPOSES, SHE STATED THIS WAS TO BE GIVEN WHEN
NCEDED AND TO BE DISTRIBUTED EQUALLY WITH THE EXCEPIION OF |

CLARA BARKER, WHO OBVIOUSLY HAD MORE RESPONSIBILITIES., SHE
STATED THE FAMILIES HAD NO NEED AT THAT TIME AND THAT THE

i
Uk S N Y

MONZY WAS FOR FUTURE EMERGENCIES,

Bty
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ARTIME STATEDTHAT HE ASKED DOROTHY HUNT IF THERE WAS
ANY LEGAL RESPONSIBILITY THAT MIGHT GO ALONG WITH THE MONEY

,

AND SHE STATED THERE WERE NO RESPONSIBILITIES AND THAT THE

o T v e SIS

L

5 e e SRR APE L

MONEY BELONGED TO HOWARD . D HERSELF., HE STATED THAT HE HAD ., . .-

G R
E H

CONTACT WITH BOTH

OWARD AND DO

CONSIDERABL

E STATED THAT WHEN DOROTHY HUNT INSISTED IT WAS
HUNT MONEY THAT HE COULD NOT PUSH WER ANY FURTHER AND ADDED
THAT THE HUNTS HAD MONEY AND THAT IT WAS NOT IMPLAUSIBLE THAT
THEY COULD PROVIDE 1T, k . o o

ARTIME STATE HE MAINTAINED THIS MONEY IN KIS RESIDENCE. . “» .. 0
END PAGE TwO | o
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PAGE THREE

AND AS OF THIS TIME HAS EXPENDED $16,888 WITH THE kzﬂ:aa v lees D°“
REMAINING IN WIS CUSTGDY MARKED IN BEHALF OF ROLANDOMGONZALEZ, eff'
HE DISTRIBUTED THE MONEY AS FOLLOWS: IN JAN., 1973, CLARA

i \iganxsa ASKES. FOR HELP AFTER RECEIVING AN ATTORNEY'S BILL AND

sl..é' t .‘:‘

i

HE PERSONALLY GAVE HER $1508 IN CASH ON OCCASION OF A VISIT
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TO WASHINGTON, D. C. HE GAVE HER ANOTHER $10¢8 IN CASH IN
EARLY MARCH, 1973, ALSO IN WASHINGTON, D. C., ALSO IN JAN.,
- 1973, IN MIAMI, HE\;;RSONALLY GAVE $1082 CASH TO BOTH CELIA

fraa———

?&rﬂZALEZ AND TO JANNSTURGIS, SHORTLY AFTER GIVING THE FIRST
MONEY TO CLARA’BARKER. HE LATER GAVE 31000 CASH EACH 10
CELIA GONZALEZ AND JAN%&IURGIS IJ?;LAMI JUST PRIOR TO GIVING
THE FINAL MONEY TO CLARA BARKER IN WASHINGTON, D. C. HE ALSO
MADE THREE BANK DEPOSITS TOTALING $35@0 IN CASH IN HIS NAME | o
IN THE BANK ACCOUNT FOR THE "COMMITTEE OF MELP™, A LOCAL -~ .
ORGANIZATION ESTABLISHED IN THE LATIN COMMUNITY TO COLLECT
DONATIONS TO HELP THE FOUR MIAMI DEFENDANTS AND THEIR o
FAMILIES. HE MADE NO CONTRIBUTIONS TO ROLANDC MARTINEZ'S

DIVORCED WIFE AND FAMILY SINCE THERE WAS NO OBVIOUS NEED.

ARTIME STATED HE RECEIVED NO OTHER MONEY THAN THE $12,808 ABOVE,

ARTIME SAID HE WOULD CHECK HIS RECORDS AND FURNISH DETAILED L
AMOUNTS AND TIMES LATER TNIS WEEK UPON RETURN FROM ANOTHER v
BUSINESS TRIP TO MANAGUA, NICARAGUA.

END
HOLD

¥
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SPECIAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

he Acting Director of the FBI has designated.
the attached document as one having special sensitivity
and requiring special accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and thls will be
retained with attached at FBIHQ.

Signature ' Date
- LA ' ﬂggﬁi}

ROUTE IN ENVELOPE
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SPECIAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

The Acting Director of the FBI has designated
the attached document as one having special sensitivity
and requiring spmecial accountability. Each person N
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.

Date
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[/ M AGTING DIURFOTOR, WO (139-4089)

'1'-7‘:513§ SAC, B .TA'!.‘I’.‘,%&;{?LA (132-115)

SUuSVCTs JANYS WALUER MO CORD, JR,, EY AL; L
10C | -

Re Furgau zirtel 4/19/73,

Tnelose r YF0 are four copies of a merorands
rencrting :='u1ts oP NG Lyzraph Pxpm*na*iOhs of JrE8 STUARP -
BERIDER snd GORDON €, Ko FRACHAN v, plug two coples of quastions
uced, -

o S, =R R LA gD

“ﬁf/gj;“/?? ith Pureau guthority, JEB STUART MAGRUDur‘

was 4interviovel in plupanbAUn for polygrapn examinabtlon wiich '}
was to be conducted by SA J. ROBERT PEARCE, Philadelphia DiviQio s
#nd SA ARGEZLO J, Lol of th» Washinzlon rield Office, MAGRUDERHE:
according to inforration provided S&s PRARCE and LANO by EARL J.“
SIY T, Priﬂcipﬁl U.S. Attorney, District of Columbia, and ...

_ Aga Jgtdnt U.S5, Atlorney SLEVIIOUR GL§¢7ﬂR District of Columbia ‘.
== hel been an assistant to H.R, "ROB" KA \LOZUAN 1in the White House.)
MAGIVUOIR from Lpproﬁimﬁtely Januarg 1271 uvuntil the end of the

political coupaipn in loverter 1072, was the Depuly Dlrector Qt o
the Republican organization des.gnated as the Cournittee ;orﬂ' :

Re~Zleclion of the Tresident, REG'&Z 5? }f‘f é?
ion to

' Ag of 4/19/73, MAGRUDER had furqtshed inform
SIIBERT In the U, S Attorna »yts Office and had testiflied and ha -
adritbed that he had perjured himualf in thg Federal Grgpd Ju“y ;_
tﬁstiquy of 8/16/72 and 9/1Q/T2 - - _
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16 APR_ 26 1973, :

- Fureau - 7 7 PR - g

Washingzion Field (139-166)(Encs.- 6) ‘
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1 - qu L5y (Po'lyf,ras:h Pnsndrch I«:at*el‘s) e
JRP: . :

(7) Jb t'LI ALL INFORMATION CONTAINED

P ‘Q o ~-<»fg.~J-~m,HEREIN IS U CIASSIFIEnumﬁam“-~J
2 DATE ___S{3W3e _BYsPatadl JMM

Approiedr W‘.__ e M |2
5 3 A R 2 6 19 Speciv, A 3" t v Choar s Governeent Printing Offices - 1572 — 455-572




cw e

R ) il

il A39-115

On arvival In the Vashinoton Fleld Off1ice, Lu“"UDuR . .

ve 3 azcorpanied by his atiovneys, JAVAS EIDASCVER and JALES :

5432, The Vadver for Polvg?aph Framinatlon reqguived wes
1

disnlared to Abtorney RIE JU?R cnd 4t was in his handuelitiing
Thnt it wog est: Interview xould te in connec~
tion with "T.."'%'w‘rt; esse", Whis Usniver, ¥D-328,. uas slcred
by MAGRUDER and o esced by SA PRARCE and is telngz made a

ot ol Wﬂllﬂﬂ@luﬁ‘ file 132-115,

Cn 4/19/73, oolints of Interest to the U,S, Attorney

"

2s AGRUDEE was concerrned, accerding to SIIBERT, were

=l

(1) WVas “AEGIODER eontinulng to pretect himself and to aSce¢tain
his Mull ilavolvewsnt, ' :

(2} To \erify the truthfulness of inforrmation he has furnished
the U,5, Attorney's OfTlice,

Te escertniag il he was falsely aceusing othera, i,e.,
vhat was his motive Lo name others,

-
L
~

() To verify meetiners with JOHN ITITCHELL, forner Attorney
Ceneral of the United States, in January 1972 and February

1972,

(5) To ascertain if JOMII DFAYN and JOWN MIRCHELL had Jolintly
pzrvicipesed with MAGRIDER to estoblish WGRUDFER's t:st“mony
btefore a Falevral Grand Jaxy that 2 $°00,000 plus fund .
used by GORTOY TIDDY was used for . .lecal purposes rather
than Tor covert act*vitios teing directed by LLDD& for the
Comnittee to Rv-e1ﬂﬂt the Trcsideﬂt

i

§ 1
kN
1

- 1

2 o

i
52

(6) To ascertaln 1f JOON MITGHWLL and JOHN DFAN had met;with
MAGRUDTR and directed him to influence his testimony 'iv-
before t“e Federal Grand Jury so that he would testify &
fhat the neetings wvith thece individuals plus GORDON bIDDY?”.
in Tﬂuuary and lehruavv of 1972 was for the purpose of 0.
discuscing eleciion 1qw matteng, :

e ;7:‘!1:4:':'

SR —
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(7) To ascesrtain Tron HAGKUDTR, 'G3d he as claimed, send the

provoscd Tudzat Lo QUIUON LIDDYTs covert activiities to
GORDOY STRACHAN, azzistonb to J.R. HALSERGAN,

)




e
LYo

e %ﬁgm NS T AN A A

Wt

i

lwmwvﬁﬁﬂym%ﬁ ¥

LR
P

T

4
X

Pt 139-115

(8) Weve the resuits of the buceing of the Deiseratic National -
Corvidiitee Headouarters disseminated to STIACHAN,

faditional polygroph interview on 4/20-21/73 of GORDON
C. STRACHAN was conducted by SA PEARCE with SA DANIEL €, MAHAN .

hnﬁn” ﬁ“'ﬂpnf

R TR S

n 1/20/73, when STRACHAN arrived in the Washington
Field Oifice for purnose of nolviraph interview he wags aucompan¢ed
by councel, JACY ERIGH The intervicy wes conlucted by SAs J.
ROTOAT r-nRuL, *hilh(eiphiq Division and S& DANINL C, HAHAW, plus.

WIILIAM F, MOBRAN, Polygeaph Traniner of V1°0, who ﬁﬂtod a8 an
ohLserver, '

Upon arrival with his at ey on 4/20/73, Attorney
PRIGIT advised that it was his und andinz that the polyvr ph
examlnatlon and the interview of }*° client STRACHAN, was "off
the record”, He also sald he wanted to he precent during the
Dolv :raph examination, He advisad that STRACEAN was acheduled
to leave for Tronce to wttend a coulerence in connsaetion with
his employment about 6:00 p.a., 4/01/73,
by 34 PEARCE i
BRRIGHT was advised/that there was no understa nding on
t’e part of any &geuts In the F3l thal the inlevview would bve.
off the record", IHe was advised that under no cirvcunstances ..
culd lie te pre“ent durinz tre polygraph exarination, He was <o
also zdriced t'Lt there coa’d e no preset time 1imit as to how
long 1t could felie to conduct fhe Interview and polygraph examlna-
tlon, ERIGHT a&vised that he 1 ould not concent o hls client -
being Interviered until e had contacted the U,S, ALtorney and
establiched a definite understandine, PERIGHT wos informed that
i1t was the IFlil's responsibility to roport Interviews which are“
routinely disceninated to the U,S. Attorney and yresecutive.
oplnions as to st happens after thelir review of the roported
interviews is for the U,S, ALLo*ney to decide, STRACHAN was
left in the offices of VﬁO w~119 Attorney bRIGHT tient to |
personally contact the U.S, Stterney and later on B/21/73 <
televhonically contacted his n] tent and told him he could comnence
answerling quections.

et
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: The briefing of Polyrraph Fxaminer for the examiration ™
of TR!ChAN consisted of a trief telephone conversation on ﬁ/ht/73f'
with U,3, Abtorney DARL J, SILSZRT, who suzgested thab the area
to bLe covered s prinarily that of vhether or not STRACHAN hed

P



PH 139-115

knowledze of the Uaterpabe tacging prior to a“ﬂpst on 6/17/72
and, (2) d1d he have irioviedce of budiet proposals covering

covert activity including electronic navesdropping prior to .
his 6/17/7? arrest, -

It 1s felt that the briefing of the polggpaph
examiner was 1nadequate to coerduet a more thoroush investigation,
It i3 pointed out that the time 1limlts inpoesed bvecause of the
coentemplated dem‘uule of oL\hCnAY wasg not conducive o0 a
polyaravh exanination.

It is pointed out that the admilssions c¢cbtalned dur*ng
fhe intervieuws, parcicularly the interview of MAGRUDER, 8o far _
as SA PEARCE knows, wes new information and should be or material i
asslistance in the investization in this matter. -

A 2
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On 4/24/73 Attorney SIIBERT telephonically contccted
Philadelphia 2nd wanted to know if he could review the polvoranh
charte,  On B/205/73 this matter was brougnt to the atteation
of SAC, WFO, and 1t wos surmected 1t would not be croper for
A“puvncy SIIBIAT to review the charts, houever, tho results of

the polygraph examlnation, of course, can be bpought to his :-‘hV
attentlon,

Lead

SRR e

WASHINGTON FIEID OFFICE:

———n s

VIO 18 regnuested to diszceminate results of polyaraph'
examination of MAGRUDZR and STRACHAN,

T e
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SPECIAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

The Acting Director of the FBI has designated
the attached document as one having special sensitivity
and regquiring special accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.
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& ‘ ALWTEL 1 - Mr. Gebhardt

£ . 1 - NMr. Nuzum .

% L e - 4/20/73 =

f 7 PERSONAL ACTENCION
TO;  SAC, WASHINGION FIELD I
FiCH:  ACTING DIRECTOR, FBX .
JAMES WALTRR MeCORD, JR.y; ET AL, ' !
10C
CO: WFO 1
¥ 43;

ReBucall this date. Voluminocus data appearing in
various forms of news media throughout the entire countey would
indlcate extensive leads arlse from the fanvestigation of the
Watergate case boing conducted by the Fodexral grand jury. In
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norasl cases leads such as thoss would be explored. In viow
of the tremendous significance of this case before the Federal
grand jury, investigative leads take on a diffcrent complexion,

It not nlreﬁdy done in SA lano's dally liaison contacts
with the appropriate USAs handling the Watergate Yederal grand \A(
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jur{ investigation, he should offer thea our complete asaistance
nvestigating ail avenues, He should also advise them the

¥FBI does not desire to conduct any investigation which could
ndgergalv affect tha nrnrnadinaq of the graand iury thorefore.
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they will be advised of the 1nvest1gatlon wve will conduct,
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NOTE: The contents of this communication were give&-—to-..... R
SAC McDermott by Section Chief Long on 4/20/73. '
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SPECIAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

The Acting Director of the FBI has designated.
the attached document as one having special sensitivity
and requiring special accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.
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— Mr. Callahan _____
-1 Memorandum T
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™ : Mr. 4 DATE: 4 /23/73 :: ;’:;::;::nn__v_
M. Miller, E5. __

M. Soyars
FROM C. A. Nuzum @//y\"/ 1- Mr. Nuzum e Ranee

Tele. Room

Mr. Kinley
= Mr. Anostrong
SUBJECT:  JAMES WALTER MC CORD, JR., ET AL. Mr. Bowers __.__
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL " *;mﬂ:‘" -—
COMMITTEE HEADOUARTERS, 6/17/72 e Mintz
INTERCEPTION QF CONMUNICATIONS Mrs. Neenmn __ .

Attached are the original pages of the 4/23/73,
summary memorandum prepared in this case. These pages were
utilized to Xerox the five coples of the memorandum which
were disseminated to the Department of Justice on 4/23/73.
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the Chief of the Accounting and Fraud Section.
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INYESTIGATION

WASHINGTON, D.C. 20535

April 23, 1973

P SUMMARY OF INVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE

s JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972
INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

INTRODUCTION

The followlng document 1is a summary overview of reports
concerning the ongolng investigation of the Watergate case,

The Federal Bureau of Investlgation entered this case
on June 17, 1972, immediately upon notification by the
Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of the
arrest at Democratic Party National Headquarters of five
subjJects on burglary charges. When it was soon determlned
that the subjJects were 1n possession of electronle listening
devices, the FBI assumed investigative responsibility at the
request of the U. S. Attorney's 0ffice, Washington, D. C.,
and with the concurrence of the Criminal Division, U. S.

Department of Justice. The fundamental thrust of the

investigation has been from the outset alleged violation il
Y

of Federal Interception of Communicatlons statutes. &
()

The reports on which the summary 1is based follow a &

0

<

rough chronclogical sequence--but with the overlapping

that naturally marks the course of an exhaustive, aggressive

FaEEAY-1.% e ma
coiEd®%s Exr. BYSPaTARUEnL &
REASOK-FCIN II, 1-2.4.21_,?4__——
DATE OF REVIEW Al sy

This cucumit conlains meither recommendalions nor cenclusions
of the ISl it is Ie propedy of the FBI and Is leaned to your
arcncy, i and il eontents are nat to be dstibuted outside

your azchey nor dupicaled within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

investigation involving 5
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8 and the simultaneous efforts

of some 343 Speclal Agents. The summary 1is also marked by

the initiation of some leads that turned out to be unpro-
ductive, others that were progressively developed at varilous
times and locations throughout the course of the investigation,
and sti1ll others that were fully developed in Federal grand

Jury proceedings, the complete record of which 1s not avallable

to the FBI. C’
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was asslg
priority handling within the FBI. On June 17, 1972, the
Special Agent 1n Charge, Washlington Fleld Office, was
instructed to lnsure personally that the investigation was
so handled by as many Special Agents as were neces. ry; as
leads developed in other fileld offlces, these instructions
of FBI Headquarters were passed on.

The telephonic instructions were confirmed in a
Personal Attention communication, dated June 20, 1972, to
Specilal Agents in Charge in ten major cities. The initial
paragraph of that communication reads as follows:

"This will confirm instructions to appropriate

offices that all loglcal investigation 1s to

receive immediate attention under the personal

direction of SACs (Special Agents in Charge) by
as many SAs (Speclal Agents) as are needed to

This document containg neither resomnendaltions nor conclusions
of the FOI; i s the propety of the FB! and - ¢ ~d ‘o vour
azonacy it and ils contents are nol o be 4t .buted odtide
your agoncy nor duplicaled within your agency.
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¥ :
gﬂg insure absolute, thorough, lmmediate,
s imaginative investigation is conducted in this
b case. All leads are to be set out by telephone
;- - or teletype as appropriate. Bureau is to be

aware of all leads."
As additional field offices were drawn 1nto the 1nvestlgation,

the same instructions were reiterated.

Ea -t v_ta_g\,,ja-«.:.-'f.r‘ o
Ced Gy el e

The magnlitude of the investigation is best descrlibed by
the following statistics (reflecting resources expended

through January 31, 1973):

Total
6/17/72-1/31/13
Field Offices Involved 56 fl_\
J s
T II——————————. Vv
Leads Covered 2,698 ‘
Interviews Conducted . 2,347
Man-Hours Expended
Agents (Regular) 19,6%2
Agents (Overtime) 2.7
52,503%
Clerical (Regular) 5,400
Clerical (Overtime) 92
5,492 C

¥Performed by 343 Agents
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No effort has been made to impose with the benefit of

A

B
? Ko

hindsight a synthetlc order or perfect sequence on the raw

B

data contained in the original investigative reports.

. '
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Further, no effort has been made to make the summary absolutely
grammatical as this summary was taken directly from investigative
reports dictated by numerous Agents and the language is that

regularly utilized by Speclal Agents when dictating.

Tais documsnt contains nefther recommendations mor conciusions
of the EBL it is the property of the FD! and ks loaned to your
acency, B oand its contents are not to be distributed oultide
your agency nor duplicated within yeur sgency.
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«C conriidTIAL
JAMES WALTER MC CORD, JR.

SUMMARY OF
INVESTIGATION

Farly on the morning of June 17, 1972, security
guard Frank wWills of the Watergate Office Building, 2600
Virginia Avenue, N.W., Washington, D. C. (WDC), observed
a partially open basement stalirwell door in the Watergate
Office Bullding. Closer examinatlion of the door by Wills
revealed tape had been placed by an unknown person across
the lock on the door to prevent it from locking. Wills
removed the tape from the door and continued his rounds.

A short time later Wills again observed the same door had

been retaped. Wills subseguently contacted the Metropolitan

Police Department (MPD), WDC. The MPD dispatched a unit to

YL AR Ll S T i e A B R TR :
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the scene. A search of the bullding stalrwell by MPD officers

g

located stairwell doors on the 6th and 8th floors of the Water-

i
i gate Office Building which had been taped in a simllar fashlon.
£
gL
o3 A search of the 6th floor offices of the Democratic National
X
Py
5%? Committee Headquarters, led to the location and apprehension
7:f
3§ of five individuals in these offices. At the time of
?? thelr arrests, these indlviduals were wearing surglcal
f gloves and were equipped with miniature flashlights, lock- .
":._a ,-
E
: This Jezi-md con*nin3 noither recommend='lons ro- poncli-igns
L of fhe Fub it o 0 perdo o e (00 2 d e Toeend fo ydur
F S cooncy; oand ts coterls av: nal to be distribid.d oullide
; your aginey nor duplialed within your agency.
¥
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

plcking equipment, other burglar tools and two walkle-talkie

radios. The five individuals were found to possess 13 $100

—

417 e A
bllls Also recovered t time were three miniat

o
3

. r adio
agie

<

transmitters, an AM-VHF radlo recelver and a miniature radic
transmitter with a microphone attached. The five subjects
were transported to Second District Headquarters, MPD. These
individuals 1dentified themselves as Frank Carter, Edward
Martin, Jean Valdes, Raoul Godoyn and Edward J. Hamllton.

Shortly after the arrival of the flve 1ndividuals at Second

District Headquarters, MPD, Michael Douglas Caddy, an
attorney, arrived there and indicated that he represented
the five individuals arrested by the MPD at the Watergate.

The individuals arrested were later identifled as
James Walter McCord, Jr., Bernard L. Barker, Eugenlo Rolando
Martinez y Creaga, Virgilio Ramon Gonzalez and Frank Anthony
Fiorini, also known as Frank Anthony Sturgls.

On the basis of evidence selzed at the time of the

arrests of the noted individuals, the MPD obtained search

During execution of these search warrants by the MPD in Rooms
214 and 314, over $3,500 in bills and change was found.
Included were four packages of $100 bills, eight bllls to a

package. Located 1n a dresser drawer 1n one hotel room at the

This dotam b oreatdrs arilher racnmmend=lions 700 torclosions
of tie ToU, & i tee popo b of e FUL and i oo od 1o yowr
ageney: it and its conients are nai fo be distib A.d outnide
your agency nor duplcated within your sgency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Watergate Hotel was an envelope contalning a check imprinted
with the name of E. Howard Hunt drawn on the First National
Bank of Washington, WDC.

The five 1ndividuals arrested were charged by the
MPD, WDC, wilth burglary. Bond for each individual was set
in Superior Court, WDC, at $50,000 each, except for McCord
whose bond was set at $30,000.

Attempts by Bureau Agents to interview the noted
individuals, while in custody at District of Columbia jail,
met with negatlve resultis.

Records of the Passport Office, U. S. Department of
State, were reviewed and background information available
was obtained.

Investigation at Watergate Hotel:

Photographs displayed to hotel personnel established
that James Walter McCofd, Eugenlo Martinez, Virgilio Gonzalez and
Frank Fiorini had been present 1n the hotel on the evenlng of
June 16, 1972.

Investigation at Howard Johnson Motor Lodge:

About April 20, 1972, James McCord appeared at the desk
of the Howard Johnson Motor Lodge, 2601 Virginia Avenue, N. W.,
WDC, and stated he wished to rent a room for approximately ten

days. At thils time McCord checked various rooms on various

This documcnt contains neither recommendations nor canclusions
of the F35 & it the peoiety of the FB! and is lo~ed to your
gzeacy; it end it contents are mot 1o ke distribut-d outrice
yoor agency nor dunlicated with.n your agency.
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loors of
McCord provided two $100 bills as a deposit on the room and
stated he would return approximately April 29, 1972, to begin
occupying Room 419. During the second week of May, 1972, McCord
paid an additional $300 in $100 bills to cover additional expenses.
During the month of May, 1972, another individual occupied the
room and subsequently moved to Room 723. Frank Anthony Fiorini
was identified by a Howard Johnson employee as being in the
Howard Johnson Motor Lodge inquiring whether there was any mail
for McCord Associates. The original registration card for
Room 419 executed by James W. McCord, Jr., and related motel
from the management. Eugenlio Martlnez was also recognized

by a Howard Johnson employee as beling present in the lobby

of the Howard Johnson Motor Lodge. Employees observed three
suitcases and one typewriter in Room 723. Physical obser-
vatlon at the Howard Johnson Motor Lodge revealed the room

faces dlrectly across from the Watergate Office Building. Long-

distance telephone call records were obtained from the Howard

Johnson Motor Lodge for the period of May 9 through June 16,

1079
LFje
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luggage cart was borrowed to move three sultcases and large

cardboard box from Room 419 to Room 723. Alfred Carleton

This documment contains neither rrccrmendations nor cunclusions
of tre 100 i i e pronely of the BB and is Josvee 12 yout
apency; it and ite conleals are nol to be dichibated oulse
your ag oty Ror gunlizted wilia your agenry.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Baldwin, III, was identified as the individual who occupied
Room 419 and Room 723 at the Howard Johnson Motor Lodge from
early May, 1972, until June 16, 1972, by a Howard Johnson
Janltorial employee. Four Howard Johnson restaurant service
recelpts 1n the name of McCord signed A. C. Baldwlin, and one
service receipt in the name of Baldwin signed A. C. Baldwin,
were obtalned from Howard Johnson Restaurant, Virginia Avenue,
N. W., WDC.

Investigation at the Hamiltom Hotel:

On June 20, 1972, four reglistration cards 1n the names
of Mr. Gene Valdez, Joseph Dellberto, Joe Granda and Raul Godoy
were obtalned from the Hamilton Hotel, 1l4th and X Streets, N. W.,
WDC. Six hotel bi1lis 1n the names of Valdez, Delbuto, Carter,
Piedra, Godoy and Granda showing an arrival date of May 22, 1972,
and departure date of May 26, 1972, were also obtained.

Investigatlion Conducted at Democratic National Commlttee:

On June 17, 1972, Mr. Stanley Greigg, Deputy Chairman,
Democratic Natlional Committee (DNC)} was notified of the arrest
of five men in the act of burglarizing DNC Headquarters at
the Watergate Office Building. On June 20, 1972, Mr. Lawrence
O'Brien, Chairman, DNC, was displayed photographs of arrested
individuals wilth negative results. A photograph of E. Howard

Hunt was displayed to DNC employees and identified as the

This documen! contains weither recommendztions nor conclusions
of the FBI; it is the ponzty of the FEI and i loaned to yowr
agenzy; it and e covlents are not to be distiibuted oulside

your agency nor guplicaled within your agency.
e | *
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individual who looks famillar as being present in the Water-

3 gate Office Building during the month prior to June 17, 1972.

Virgilio R. Gonzalez' photograph appearing in a local newspaper
followlng the burglary of the offices of the DNC Headgquarters

was tentatlively identified by a DNC employee as an individual

DT S R
- B R e .

observed at approximately 1:30 pm, June 16, 1972, as

a man standing in the vicinity of the rear door of the first

TN ST AT St R T

_g_ floor offices of the DNC Headquarters, and James Walter McCord's
:i%{ photograph was 1dentifled by a DNC employee as the person standing
;g; in the lobby of the 6th floor of phe Watergate Offlice Bullding
i?%: outslde the entrance of DNC offices at approximately 2:15 pm on
-g% June 13, 1972.
:;%i Investigation at the Committee to Reelect the President:
E% On June 19, 1972, Robert C. Odle, Jr., Director
"_§§ of Administration, Committee to Reelect the President (CRP),
> %% indicated that James Walter McCord, Jr., was hired by the

CRP on January 1, 1972, as Chlef of Security. Odle indicated
McCord had retired from the CIA. According toc Odle, McCord's
Jjob was to set up the security and coordinate the guard force

utilized by the CRP.“\
On June 23, 1972, 0dle was shown photographs
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of the individuals arrested at the Watergate Office Bullding
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on June 17, 1972, and photographs of E. Howard Hunt and
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Alfred Carleton Baldwin, III. Odle indicated he was only
familiar with McCord. Mr. Lee Nunn, Finance Chalrman,
Finance Committee to Reelect the President (FCRP), advised
on June 23, 1972, after vliewlng a photograph of Baldwin
that he was not familiar with Baldwin.

On June 23, 1972, Mrs. Judy Hoback, Accounting
Department, FCRP, was displayed photographs of the individuals
arrested on June 17, 1972, and photographs of E. Howard Hunt
and Alfred Carleton Baldwin, III. Mrs. Hoback indicated she
was only

On June 20, 1972, Robert L. Houston, Security
Coordinator, CRP, furnished a list of electronlc equipment
and accessories belonging to McCord Associates, Inc., McCord's
security firm, which had been utilized by the CRP. Among those
items were four Kelcom III transceivers purchased from Bell and
Howell Communicatlions Company by McCord Associates, Inc.

Investigation at the White House:

The official personnel file, White House, Washington,

D. C reviewed by Bureal

e e 11 ; - wyuiic

July 6, 1971, Hunt was appointed as a Consultant to the White
House supervised by Charles W. Colson, Speclial Counsel to the

President. According to the personnel file, Hunt's services were

terminated as a White House Consultant on March 29, 1972.C b\

Thie documcal containg peilhar rormmmendst’yne ro- enclusions
of the FOI, it de '~ reen 0ol BN ool te sowr

acsacy dband Boocatetls o oMol oe LT L UL Sl
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On June 20, 1972, a White House memorandum dated
March 30, 1972, addressed to Bruce Kehrli, Staff Assistant,
White House, (responsible for personnel assignments), from
Richard Howard, Staff Assistant to Charles W. Colson, was
located. The memorandum indicated Hunt had been very effective
in his positlon as Consultant; however, Hunt's services would be

more effective at "1701," The memorandum recommended Hunt be

s e g L e, men e e

; be immediately hired by "1701."

igi On June 22, 1972, Charles W. Colson, Special

';%i Counsel to the President, advised he had been acquainted

{gé with E. Howard Hunt for a number of years. In the early part

_3{: of 1971, Hunt informed Colson that he, Hunt, was currently

ig%% employed by the Robert R. Mullen publlie relatiocns firm of

T§§ Washington, D. C., and at that time was in a position to offer
g% his assistance to the President and to the Republican Party in

ny manner deemed necessary. Mr. Colson indicated at that

time certain classifled documents, then known as the Pentagon

fn L LR by
ORI T

S
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Papers, were being considered for declassification. Based upon

Hunt's previous experience with the CIA, Hunt was hired by

T

the White House 1in late June or early July, 1971, to asslst

Yt 1

in this declassification. Although Hunt was adminlstratively

PN S

e

asslgned to Colson's staff, he actually worked in a speclal

m

[
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
declassification unit and was only under Colson's supervision
for a period of six or seven weeks. According to Colson,
Hunt was under the direct supervision of David Young. Upon the
completlion of the declasslfication project, Hunt was assigned
to investigate narcotlics traffic Into the United States based
upon hls experience in South America. According to Colson, 1n
the Spring of 1972, Hunt 1ndicated to him that he had completed
all of his asslgned projects. Colson indlcated that Hunt was
removed from the rollis of the White House staff at the end of
March, 1972, and had not acted in such a capacity since March,
1972. Colson further related that an office existed on the 3rd
floor of the Executive Office Building which was technically
assigned to Hunt. He also advised that Hunt had a pass to the
Executive Office Buillding and could come and go at will. Colson
stated he could provide no information relative to the
break-1in at the Watergate on June 17, 1972, and had no knowledge
of any of the individuals arrested in connection with that
break-in.\

On June 22, 1972, Alfred Wong, Speclal Agent 1n
Charge, Technical Security Division, U. S. Secret Service,
advised he was familiar with James Walter McCord, having
met him during McCord's employment with the CIA. Wong advised
that he recommended McCord for the position of Security

A

Director, CRP, during a hallway conversation wi
L4
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
of the White House staff.

Investlgation Regarding E. 'Howard Hunt, Jr.

. On June 17, 1972, E. Howard Hunt was contacted at
hls residence in Potomac, Maryland, by Bureau Agents. After
being advised the Bureau was attempting to determine if the
E. Howard Hunt embossed upon a check found in the effects of
the men arrested at the Watergate Office Bullding was identlcal
to him, Hunt advised that he held an account at the First National
Bank of Washlington and that his account number was ldentleal
to the one set forth on the noted check. Hunt declined to make
any further statement until he consulted with Legal Counsel.
When recontacted on June 19, 1972, Hunt indicated he had
obtained counsel and had been =dvised to have "nothing whatsocever
to do with any law enforcement agency."

On June 21, 1972, Robert F. Bennett, President,
Robert R. Mullen Company, WDC, 1ndlcated that E. Howard Hunt
was employed by hls firm as a writer in the fleld of publie
relations. Mr. Bennett indicated that Douglas Caddy was an
employee of the General Foods Corporation assigned to the Robert
R. Mullen Company as that firm's liaison officer. Caddy
was subseguently discharged by that firm and later accepted
a position as an attorney with a WDC law firm. Bennett
indicated that Hunt had a personal relationshlp with Caddy.

Investigatlon Regarding Telephone Toll Call Records:

Pursuant to subpoenae Iissued by U. S. District
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Court, WDC, the Chesapeake and Potomac Telephone Company of
Maryland furnlshed the long-distance telephone toll call

records for a telephone at the reslidence of E. Howard Hunt

Potomae, Maryland; a telephone at the reslidence of James
Walter McCord, Rockville, Maryland; and a felephone at the
office of McCord Assoclates, Rockville, Maryland, for the
months of December 1971, through May, 1972.

Investligation Regarding Bank Records:

Pursuant to the issuance of a subpoena duces tecum,
the First National Bank of Washington, WDC, on June 21, 1972,

furnished a 1ist of checks written against the account of

E. Howard Hunt at that ban

=y
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On June 21, 1972, pursuant to a subpoena duces
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tecum, the Maryland Natlonal Bank, Rockville, Maryland,
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furnished copies of statements for the account of James Walter,
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A

Ruth, and Michael S. McCord.

Miscellaneous Investlgation:

The MPD determined that a complaint had been
recelved on May 29, 1972, from the Democratic Natlonal

Committee Headquarters that between 10:00 pm, May 28, 1972,

and 8:00

ay 2Q
(-

am
CLilL ] LAY

, 1972, unknown persons attempted to

enter the office of the Democratic National Commiftee by

unscrewing the lock of the door of the office. Entry was

This docurient conataing meither recommendations nor conclusions
of the FCL 5 the property of the iD! and is loaned to your
asnnty, it aud its conteids are nol to Le distribulcd outside

your agency nor duplicaled wiliin your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

On June 19, 1972, the Bureau of Printing and
Engraving, Department of the Treasury, advised that currency
in the possession of the subjects at the time of thelr arrest
as well as that recovered durlng execution of the above noted
search warrants, had been sent to the Miami, Florida, branch

of the Federal Reserve Bank of Atlanta, Georgila, 1n November,

1971, and to the Federal Reserve Bank of Philadelphlsa, Pennsylvaniza,

T R E R

k
“
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in February, 1972.

-

On June 22, 1972, Assistant U. S. Attorney Earl J.

W PR
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Silbert advised that he had begun presentation of this case

to the Federal grand jury., WDC, for indictment under both the
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District of Columbla Code and Unlted States Code.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation at Lakewood Country Club, Rockville, Maryland,

Regarding Everette Howard Hunt:

Investigation at the Lakewood Country Club, Rockville,
Maryland, determined that Everette Howard Hunt 1s a nonresident
member of that club. According to a representative of the
country club, Hunt was mailed a dues bill in the amount of $6.36
on May 31, 1972. This bill was sent to Hunt in care of Mr. Hunt
at Weybright and Talley, New York, New York.

Bank Account of James Walter McCord, Jr., Maryland National
Bank, Rockville, Maryland:

A representative of the Maryland National Bank,

Baltimore, Maryland, advised on June 21, 1972, that James Walter

McCord, Jr., and his wife Ruth, who resided 7 Winder Court,
Rockville, Maryland, are current holders of a checking account
with that bank. The representative further indicated that the

Maryland National Bank also holds an account for McCord Assoclates,

Rockville, Maryland.

Interview of Mrs. Ruth McCord-at Rockville, Maryland:

On June 19, 1972, Mrs. Ruth McCord, Rockville, Maryland,
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declined to be interviewed.

Interview of Edward J. Warner at Bethesda, Maryland:

On June 20, 1972, Edward J. Warner, Bethesda, Maryl

advised that he had not paid a hotel bill on May 30, 1972, to
the Watergate Apartments, Washington, D. C. He indicated that he
was not famlliar with an Edward Warner or Edward Warrner, who

Thic docu= r* contains neithor recommendal’ons nor eonclusions
of bie TCL # is the ponal ol 19 170 and §5 loaned 1o your
sgoncy; It and its contenls are ot Lo be disiiseled outside

your agency por dupieated wiltin your agency. £rm e
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

restided at 143 West 73rd Street, New York City, New York.

Mr. Warner further indicated that he had no knowledge of

the break-in of the Democratic National Committee Headquarters,
Washington, D. C., in June, 1972.

Negative Efforts to Attempt to Trace Serial Numbers of $100
Bills in Wilmington, Delaware:

On June 20, 1972, a representative of the Delaware
Trust Company, Wilmington, Delaware, was contacted in an attempt
to trace $100 bills, which bear serial numbers C03642255 through
C03642264, which had been dispersed to the Delaware Trust
Company. A bank representative indicated that the Delaware
Trust Company does not record or malntaln records of serial

numbers of currency received from other banks.

—sting for Telephone of Everette Howard Hunt:

Investigation established that telephone number
301-299~7366 1s listed to E. Howard Hunt, 11120 River Road,

Potomac, Maryland.

List of Telephone Subscribers Called by
&) a rom Telephone of James Walter McCord, Jr.:

Telephone numbers of the individuals and/or firms,
which numbers appear in long-distance telephone bllis of

James Walter McCord were identified.

Y, ¢ o: 7olcoohone Subscribers Called by

Toll Call from Telephone of Everette Howard Hunt:

Identity of individuals who subscribe to telephone

This document contains meither recommendations nor conclusions
of the FBI, it is the prone'ty of the {31 and is lcaned to your
agency. #t and its confents ave not to be distributed outside
your agsncy mor duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
numbers which appear in long-dlstance telephone bills of

Everette Howard Hunt, Jr., was developed,

Télqphone Nunbers Called from the Ph.ne of James Walter McCord, Jr.:

Investigation and interview established that Donald
Sweany, Jr., 1s a personal frlend of James Walter McCord.

Graham A. Randolph, Vice-Preslident, Contract of
Washington, Inc., Baltimore, Maryland, advised that his firm
provided 15 paging units to James Walter McCord for the Committee
to Reelect the President, and 5 similar units for the Republican
National Party Headquarters. Mr. Randelph stated that another
paging unit was also furnished to McCord Assoclates.

Thomas MecCuin, Laurel, Maryland, a technical repre-
sentative of the Bell and Howell Communications Company, advised
that he accepted purchase orders for 4 "walkie-talkie" units
from James W. McCord, Jr. Mr. McCuin stated that his acceptance
of this order had been as the result of a request from his father,
who 1s also employed by the Bell and Howell Communications Company.

Investigation established that James W. McCord, Jr.,
contacted the Maryland State Governor's Commlssion on Law
Enforcement, Cockeysville, Maryland, and subsequently sent an
application to that Commission for funds under the Law Enforcement
Assistance Administration Program in conjunction with a Program

to be sponsored by McCord entitled "Training Assistance Plan For

Private Police."

Tt.i: €er onatain neither ragamme-A tane por ponchisions
o U s Do b party of ibe 0 e d ndeod your
BEIC W o wGnens 870 rud Yo be 65i b Aed outside
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Two of the aforementioned individuals, i1dentified as
subscribers to telephone numbers called from the telephone
of James W. McCord, Jr., indicated that they both were retired
from the U. 8. Army. These individuals stated that they had

been contacted by Mr. McCord to determine if they desired employ-

ment with his firm.

Interview of Persons Who Recelved Long-

ce
From Everette Howard Hunt, Jr.:

William H. Collins, Sparrows Point, Maryland, advised
that he is a friend of Everette Howard Hunt, as both had

attended Brown University, Class of 1941. Mr. Collins stated

occurred at the

e
hat he had no

Democratic National Commlttee Headgquarters, Washington, D. C.,

except through the news medla.

Interview of Henry McKinley Banks, Poquoson, Virginia, Phone
B6B-99li§, Who Reportedly Received a Long-Distance Call from James

Walter McCord, Jr.:

Mr. Banks stated that he was not familiar with any

of the individuals arrested in connection wilth the burglary of

the Democratic National Committee Headquarters, Washing

D. C. He could not recall recelving a telephone call from

any of those Individuals.

This document contains neither recommendations nor conctusiong
ol the FBI &t is the property of the FBI and is loaned to yoar
agency; # and its contents are no! o be distribuled outside
your agency nof dypiiaied wihin your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
On June 21, 1972, Mr. Ectore Reynaldo, Vice-President,
Republie¢ National Bank, Miami, Florida, advised that on April 21,

E pheerlka tntaling
J ekl e W F V\Jvu-lsni-llb

1972, Bernard Barker came to the b
$114,000. Four checks were drawn on the Banco Internacional,
Mexico City, Mexico. The fifth 1tem was a $25,000 check drawn
on the First Bank and Trust Company, Boca Raton, Florida.
Barker wished to cash the above checks but was required to make
deposits and have them clear the bank before receiving the cash.
Due to Barker's insistence, Reynaldo contacted the Boca
Raton Bank regarding the check in the amount of $25,000, and
Reynaldo was assured that this check was "as good as gold."
Barker reappeared at the bank and presented
two checks drawn on his company, Barker Associates, Inc.,
for the amount of $33,000 and $56,000. Barker insisted on
cash. This time Reynaldo recalls that approximately $10,000
in $100 bllls was given to Barker in connection with the
cashling of these checks, but no record was made of the serilal
number of the billls.

On June 21, 1972, Juvenal Cabrera, head teller, Republic
National Bank, Miaml, Florida, advised that he recalled cashing
checks in the amounts of $33,000 and $56,000 drawn against an
account of Barker Assoclates, Inc. Mr. Cabrera stated at least

$50,000 of the total amount was in brand new $100 bills, the

serial numbers of which were not recorded.

This documcnt eattains neither recommendations ror conclusions
of the FOL it & the posety of the FB! and it loaned to yoor
azanty, R and s conlen)s are nat o be distributed outside
your apency mor guphozted within yeur agency. .
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Airline Tickets - Travel from Miami, Florida, to Washington,

D. C.:

On June 19, 1972, airline tickets for Eastern

Airlines Flight 190 by Valdes, Carter, DiAlberto and Godoy,

from Miami, Florida, to Washington, D. C., were obtained.
These tickets indicated travel from Miami to Washington,
D. C., on June 16, 1972. On June 21, 1972, three Eastern
Airlines tickets from Miami to Washington, D. C., were
obtained, which involved travel to Washington, D. C., on
May 22, 1972, by Valdes, Piedra and Godoy.

On June 19, 1972, H. Roy Katon of Roy Katon's

Eugenio Martinez, Bernard Barker and Virgilio Gonzalez.
Katon indicated he is also familiar with Frank Sturgis
commonly known as Frank Fiorini. He believed tickets for
Flight 190, travel date of June 16, 1972, were purchased

by Martinez and paid for in cash by Barker.

On June 19, 1972, Michael Brennan, TaMiami Tours,

Miami, advised that Bernard Barker purchased ten Miami to

Washington, D. C., and return, tickets, for National Airlines

Flight 108, from Miami to Washington, D, C., on May 2, 1972.

The flight left Miami for Washington, D. C., on May 3, 1972,

Brennan also advised that on May 17, 1972, Martinez purchased

This documes! cotaing nelther recommendations naor conclusions
of the FSI it is the propect; of the FEI and i Yoaned to your
aoracy, it and its contents are nol 1o be disliibutcd outside
your agency nor duplicaled within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
three one-way tickets for National Airlines Flight 100 and
three one-way tickets on Eastern Airlines Flight 130, both
departing Mlaml on May 22, 1972. The aforementioned tickets
were pald for in cash.

On June 16, 1972, Mr. William C. Christian,
Security Officer for National Alrlines, Dade County, Florida,
furnished in 1g the indlviduals who utilized
the tickets on the National Alrlines flights described above.

Investigatlion Regarding Bernard L. Barker:

On June 20, 1972, Mrs. Clara Elena Barker of Miami,
Florida, and the wife of Bernard L. Barker, advlised that her
husvand told her that he was travellng to Washington, D. C.,
and that if she did nct hear from him by a certain time, June 17,
1972, she was to call an attorney by the name Caddy 1n

Washington, D. C. Mrs. Barker declined to make any further

t+otomante In Aanarnnonttnan wit
tgteilelntts il CONNecLiulnl wil

in this regard. Mrs. Barker stated that she knew Rolando
Martinez, Frank Fiorini, and Virgllio Gonzalez as personal
friends of her husband, but does not know McCord.

On June 20, 1972, Mrs. Rosa Bonich of Mlami, Florida,
and stepmother to Bernard Barker described him as anti-Communlst.

He volunteered for work in the mllitary service of the U. S.

This document centalng meither recommendations nor conclusions
of the F2 it s the prepocty of tha FBI and is losned o your
ggenoy il and s continls are mal to be distibuted oulside
your agency no; euphiciled within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
during Wérld War II and was captured and held as prisoner of
war by the Germans for a considerable period. She alsc stated
that her stepson participated in the 1961 Bay of Pigs affair
against Cuba. She does not know the men who were arrested
with Barker.

On June 22, 1972, Mr. Michael Richardson, Miami,
Florida, advised he is employed as a photographic film
processor in his father's business, Rich Photos, in Miami,
Florida. On June 10, 1972, a white male customer entered
the store. This individual identified himself with a name
which sounded like Blackburn and presented Richardson with 2
rolls of exposed Tri-X 35 mm black and white Kodak film. This
individual stated he wanted the film processed and printed
immediately. Richardson exposed the film and examined all of
the prints and determined that almost all of them bore the
letterhead "Chairman - Democratic National Committee."
Richardson stated that he read most of the wording on the prints
but could not recall the specific content of what he read.
Richardson stated that all of the documents had been photographed
on a shag-type carpet and each document was held down by fingers
he could see through clear gloves of the surgical type. When
this individual returned to Richardson's shop, he was

accompanied by 2 associates. On June 23, 1972, Richardson

This docum: ) conlalns moither recummendations nor conclusions
of the FOI it i lhe proncty of the FEI and is lorned to your
epoacy; it and s centents are net to be distibuled oulside
your agoacy nor dupicatsd within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR,
advised that he observed photographs of individuals in the
June 23, 1972, issue of the "Miami Herald." After reviewing
these photographs, Richardson stated that the photograph of
Bernard Barker depicts the white male who came into his
store on June 10, 1972. Mr. Richardson identified the
photograph of Frank Sturgis as one of the individuals who
returned with Barker to pick up the processed film. He could
not identify the third man.

On June 23, 1972, U. S. Immigration and Naturalization
Service (INS) records were reviewed in the name of Bernard Barker
under INS Number A-10144080.

On June 23, 1972, information from records at the
American Express Company, Miami, Florida, was obtained regard-
ing the activities on the accounts of Bernard L. and Clara E,
Barker. This information indicated that on January 6, 1972,
Bernard L. Barker purchased a National Airlines ticket for
travel from Miami to Washington, D. C., and return. On
February 4, 1972, a National Airlines ticket from Miami to
Washington, D. C., and return, was purchased by Clara E. Barker.

Investigation Regarding Barker's Efforts to Obtain Plans to
Miami Beach, Conventlion Hall:

On June 26, 1972, Mr. Robert Swartburg advised that he

was the head of the architectural firm that drew the plans for

This documient conlains meither recommendations mor conclusions
of the FOI, it is the property of the F5I and k o~ cd to your
ey Hoand s contents arc pot Yo be distrinat ¢ outside
your azency nor dupfieated within your apency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
the erection of the Miami Beach Convention Hall. Mr. Swartburg

stated that approximately 6 to 7 months before the interview

to his office and stated that he, Barker, had a client who
wished to build a convention hall in Venezuela. Barker wished
to obtain from Swartburg the entire set of plans for the
convention hall in Miami Beach, including the structural and
engineering plans., Swartburg referred Barker to the
Engineering Department of Miami Beach. Barker replied that he
had been to that Department but they would not furnish him
with the necessary plans. Swartburg advised Barker that

ha wanlA nahtain +ha
- LA RS AT e bt e A S

Tane 1f Rarker wonld furn
E Y ¥ LS T e W L P A o Tt oy s e Nl L £

letter, directed to Swartburg, from Barker's principal in
Venezuela. He did not hear from Barker again.

On June 26, 1972, Mr. Frank Aymonin, City Engineer,
City of Miami Beach, Florida, advised that he was aware that a
Bernard Barker had tried to obtain blueprints of the
construction of the Miami Beach Convention Hall. On June 24,
1972, Mr. Leonard Glasser, architect, Miami Beach, Florida,
advised that he has known Bernard Barker for approximately 2

e o owm

Barker requested Glasser to obtain complete plans for Miami

This documest contains neither recommendalions nor concluysions
ol P 0 itk tha prangty of the FR and s baenad #n e
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woen i and e gortents ace nol to be distribuled outside
your aguncy a7 dupicated wilhin your agency.
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Beach Convention Hall and complex ostensibly for Barker's use

in planning a convention hall in Puerto Rico. Glasser referred
Barker to architect Robert Swartburg of Miami, Florida. Barker
subsequently told Glasser that Swartburg had turned him down, at
which time Barker moderated his regquest and stated that "his
man” would settle for plans of the air conditioning system

in the Convention Hall, Mr. Glasser referred Barker to another

firm. Mr. Glasser stated that it was not until he read in the

BRI P h SRt

O T

newspaper of Barker's arrest that it became significant to

him why Barker would want the plans as cited above.

e T e
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Investigation Regarding $100 Bills in Barker's Account at
Republic National Bank:

On June 21, 1972, appropriate subpoena was served

R S T

at the Republic National Bank, Miami, Florida, for records

LI Y

regarding two checking accounts of Barker Associates, Inc.,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Tnvestigation Regarding Frank Anthony Sturgis, Alsoc Known As
Frank Anthony Florini:

On June 19, 1972, Mrs. Mary Florini, Miami, Florida,
mother of ¥Frank Sturgis, and Janet Sturgls, Miaml, Florida,
wife of Frank Sturgls, advised they had not seen Frank Sturgils
since Friday, June 16, 1972. Mrs. Janet Sturgis advised that
she received a call on Sunday afternoon from an attorney
named Caddy in Washington, D. C., advising her of her husband's
arrest.

Investigatlon Regarding Eugenlo Rolando Martinez:

On June 19, 1972, Mrs. Rolando Martinez, Mliami Beach,
Florida, advlised that she had last seen her husband on
June 16, 1972. Mrs. Martinez advised that she had been separated
from her husband for some tlme and could provide no information
regarding an inclildent in Washington, D. C., whereln her husband
was arrested.

On June 20, 1972, records regarding bank accounts
and safety deposit box were obtained from the Florlda National
Bank and Trust Company, Miami, Florida, regarding Rolando
Martinez.

On June 20, 1972, Mrs. Maria Martl, Merldan Apothecary
Shop, Miami Beach, Florida, advised that she recalled a sale of

surgical gloves to 2 men on June 12 or June 13, 1972.

This document comtains neither recommendations nor conclushors
of the FOI & v the pronety of the TBI and is Yocned lo your
azancy. R oand its cantenls are not to be distributed oulside
your azaney eor duplicated within your agency.
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Mrs. Martl was displayed photographs and immedlately picked out
the photographs of Eugenio Martinez and Frank Fiorinil as the

individuals who purchased these gloves.
On June 21, 1972, Sylvia Campo, Mlaml Beach, Florida,

advised that on June 14, 1972, she s0ld 60 rolls of film to
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On June 21, 1972, investigation at the Miami Inter-

Ny

waghs

et

natlonal Airport, Miami, Florida, revealed that a 1972

Dodge Dart was located 1n a parking bullding. This vehicle

ER R

was reglistered to E. R. Martinez of Miaml Beach, Florilda.

On June 21, 1972, a search warrant was obtalned from

e g YL

U. S. Maglstrate, Miami, Florida, for this vehicle and a total
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of 36 1tems were selzed, identifiled and inventoried. These
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items included Martinez' Cuban passport, boocks, fllm, a type-

e
hy,

_*gi writer, two recording cassettes, bank and buslness records,
; ta

23

; i; two notebooks, keys, unidentified maps and knives.
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Investigation Regarding James Walter MecCord, Jr.:

Room 914 at the hotel from June 6 through June 8, 1972.

o
;%3 On June 23, 1972, records at the Doral Hotel,
: £T

] Miami Beach, Florida, revealed that Jim McCord occupiled

Pl pat

On June 23, 1972, Mr. David S. Johnson, Sales Manager,

This documant cot'airs neithsr re~ommendalions mor conclusions
of tie T i ic the ponety of Bur "Dl gnd is loaned to your
sracy; Boand it contents are not to e distrivuled oulside
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Doral Hotel, Miaml Beach, Florida, advised that he recalled
sometime around the first part of June, 1972, making reservatlons
for a group of men from the Commlttee to Reelect the President.
One of these individuals was James McCord.

On June 22, 1972, Mrs. Leola Hi1l1ll, manager of an
apartment house 1n Miami, Florlda, advised after identifylng a
photograph of James McCord that this Individual was introduced
to her on or about June 7 - 10, 1972, by a Federal Bureau of
Investigation Agent. Mrs. H11ll stated that on or about May 7,
or May 10, 1972, that the FBI Agent rented apartment 8 of her
building for Mc Cord. On the June date, McCord rented a second
apartment from Mrs. Hill. This rental would be through August 31
or September 1, 1972.

On June 24, 1972, SA Leman L. Stafford, FBI, Miami,
Florida, advised he first met James McCord in 1942 and
subsequently was trained in the same Agents' Class in 1948.
SA Stafford stated that over the years he maintained infrequent
contact with McCord. During the past several months McCord had
telephonically contacted Stafford and advised him that McCord
was the Security Chief of Republican National Headquarters.

Thereafter McCord made arrangements with Stafford to rent an

This documacut containg neither recommendations nor conclusions
of the FOI; it i5 the prorety of the FBY and i lor od to your
asency, ft and its conleals are not to be distridwut ¢ outside
your agency mor duplcated within your asgency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
apartment 1n Miamil, Florida. Subsequently SA Stafford rented
an apartment on 39th Street, Miamil, Florida. Subseguent to
May 30, 1972, exact date not recalled, McCord contacted SA
Stafford while he, McCord, was 1n Miami, Florida, and made
arrangements to rent an additional apartment. McCord never

discussed his work with SA Stafford.

Investigation Regarding Everette Howard Hunt:

\
— Hh
On June 25, 1972, records at the Playboy Plaza Hotel, ‘f/’
Miami Beach, Florida, indicated that Room 604 was occupled on
December 27 through December 29, 1971, by Mr. G. Leonard
representing Barker Associates of Mlami, Florida.

Investigation of Ameritas Inc., and Miquel A. Suarez:

Attorney Miquel A. Suarez of Miami, Florida, was
interviewed on June 19, 1972, and June 20, 1972, and advised

that he has been associated with Bernard Barker since about

This documenl contains meither recommendations nor conclusions
of the ¥Di it is the pronerty of the FBI a ¢ it Io~~ed to your
apency, il and is contenls are not to be distibuled ouiside
your arency nor duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

1968, in various real estate projects. Suarez advised that

he realized the financial potential in the selling of
condominiums and that he discussed with Barker the possibility

of reviving Suarez' Company, Ameritas, Inc., for this
h

yars

purpose. Ameritas, Inc.

1ad been dormant since shortly

after it was formed in 1969. At approximately May 17 or
May 18, 1972, Barker came to Suarez' office where he

obtained several sheets of stationery bearing Ameritas, Inc.,

letterhead. Suarez stated that he could provide no infor-

oo

mation regarding Barker's travel to Washington, D. C., in the

ey ‘.-‘_r.d";“«,. 3

recent past or any other activities in which Barker might
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On June 20, 1972, Marta E. Palomo, Secretary in the

:..za_d ‘gu\g
e

e v

law firm of Suarez and Carricarte, Miami, Florida, advised that
around the middle of May, 1972, Barker contacted her and told

her he had left her name and Suarez' telephone number with some

&
w

ik Washington, D. C., hotel or motel as a contact for reservations
F5
'%z he had tried to make. He later telephonically contacted her
Pl . - C .
E? and stated that his wife had typed a letter of confirmation
=%
x> ,
ﬁ% regarding the reservation of rooms at the Watergate Hotel,
i washington, D. C. On June 20, 1972, Mrs, Maria C. Menocal,
pa Secretary at the same law firm as Mrs. Palomo, advised that
:" on Friday, May 19, 1972, Barker appeared at the law firm and
2 f, This documort coatains neither recommendations nor conclusions
S of the F2i £ is the propeity of the FBI and i ‘orred 2 your
3 acenty; i and its contsnls are mot o be dist bulod outside
paur agancy mor duplcated within your agency. s -
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JAMES WALTER MC CORD,

JR.

she furnished him 2 or 3 sheets of paper bearing the letter-

head of Ameritas, Inc., upon his request.

Subsequent investigation of the Miami Division of the

FBI at Miami, Florida,

Telephone Toll Records

obtained information relative to the

[ Y ¥ N T T I -
alllld ULL1IClAdals UL AL ALAS y L1110,

|

Relating to Subjects:

On June 23, 1972, after the issuance and execution

of appropriate subpoena, records of Southern Bell Telephone

and Telegraph were reviewed and long-distance calls were

.
[
A

Ing.

i %
Eugeni6%

This éotument contzing neither recommendations nor conclusions
of the FDI i is the ponoity of the FBI and is lozned to your
amewew, it and its contents are not te be dist:ibited outside
your agency mor duplicated wilhin your agency
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

W1illiam D. McCuin:

on June 17, 19 and 22, 1972, William D. McCuin,
Havertown, Pennsylvanla, dolng business as, Silec, Inc.,
advised that he sold 4 Kelcom 3 IIT transceivers ("walkie-
talkies") and certain accessories to James W. McCord, Jr.,
of McCord Assoclates of Rockville, Maryland. Mr, McCuin
furnished a limited description of the other items sold to
McCord Associates. He indlcat.d that he was not familiar
with Mr. McCord other than on a business or professlonal basls.

Investigation at Philadelphia Banks:

On June 19, 1972, a representative of the Federal
Reserve Bank of Phlladelphia was advised that certain of the
$100 bills found on the individuals arrested 1in connectlion
with the burglary of the Democratic National Committee Headquarters,
Washington, D. C., had been traced to the Federal Reserve Bank
of Philadelphia. Records of that facility show shipment of
currency (including some of fhe $100 bills in question)
to the Girard Bank, Philadelphia, on April 3, 1672.

On June 19, 1972, a representative of Girard Bank,
Philadelphia, indicated that his bank had received a shipment
from the Federal Reserve Bank of Philadelphia on April 3, 1972.
However, no record was made by the Girard Bank of those serial

numbers of bills which were received or subsequently dlspersed

by that bank. ,
This document contains neither recom.. . vem o “ny

of the F_!!l,' it is the property of the FBI and e it* ¢y <. . uf
agency, it and ifs contenis are not o be distiibuted outside
your agency nor duplicated withio your agency.
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Investigation Regarding $100 Bills:

On June 19, 1972, a representative of the Federal

E, Pl # SN ATTIRT N vt
R YT T R T T
i BN L R an e

Reserve Bank of Atlanta, Georgia, ad
bills, 1969 series, bearing serial numbers F02457421 through
F02457440; F02457501, 502, 559, 560 and 561 were shipped from
Washington, D. C., to the Miami branch of the Federal Reserve
Bank of Atlanta, Georgia, on November 18, 1971.

Representatives of the Everett Bank, Everett,
Pennsylvania, indicated that the Everett Bank had received a
shipment of over $10,000 in currency from the Girard Bank,
Philadelphia, Pennsylvania, on April 10, 1972. This shipment
was received in $100 bills. However, no record was made of the
serial numbers of these items.

On June 26, 1972, four individuals from the
Philadelphia, Pennsylvania, area who received $100 bills from
the Girard Bank of Philadelphia on or about April 5, 1972,
were interviewed in regard to their receipt of this currency.
All indicated that the names of those individuals associated

with the burglary and break-in at the Democratic National

: 34
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Committee Headguarters in WDC in June, 1972, were unknown to

2K
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A

them.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Conducted Relating to 141-143 West 73rd Street,

New York, New York, and to Identity of Edward Warren:

Investigation established that those premises at
143 West 73rd Street, New York, New York, have been under
renovation and construction repair since September, 1970.
nvestigation also established that Edward Warren, James Walter

McCord, Jr., who was also known as Edward Martin, Ameritas, Inc.,

are not known to have been tenants at 143 West 73rd Street,

New York, New York, as noted on the Watergate Hotel registration

-3
ol e

records,.

Investigation Concerning Everette Howard Hunt:

LR R R

On June 18, 1972, Victor Weybright, New York City,

New York, stated that he is a member of the Weybright and Talley

Publishing Company of New York City. He also stated that

Hunt is an author who has written several articles
and books for his firm over the past years. —

.

Investigation Concerning Bernard L. Barker and Fugenio Rolando
Martinez:
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74 obtained from an office of records of the American Express Company.
Y

i i

1 Mrs. Gloria Jaskolski, Queens, New York, advised that

L her sister, Jean Martinez, currently resides in Miami Beach,

Florida. She further indicated that her sister Jean was

This gocumert contains noither resomme” datiors ny conclysions
of the FBI it is the poperty of the £Bi and © aood lo your
agenty, it and its contents are wot to be dinhiizund ousice
yeur efency el duniizeted within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
married to Eugenio Rolando Martinez, who also resides in

Miami Beach, Florida. Background information was obtained

from Mrs. Jaskolski and her hushand Pertinent to their

4 = eD2AV ISR L QI LTS il F e rariiridne Wi waatraa

association with Eugenio Rolando Martinez.

Investigation Concerning James Walter McCord, Jr,:

Investigation established the subscribers to the

telephone numbers in the bills of James W. McCord., Interviews

w

were conducted of representatives of the firms or the individuals
pertinent to their association and/or knowledge of James Walter

McCord, Jr. ©None of those interviewed stated he had any infor-

B T TR L

mation concerning the break-in of DNCH.
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A representative of the Bell and Howell Communications

Company, Waltham, Massachusetts, furnished copies of all

communications between his firm and James W. McCord, President,

kS T £ AT

McCord Associates, Rockville, Maryland. The representative
indicated that his firm had furnished Mr. McCord with radio

transceivers and related accessories purportedly to assist in

b
x . o gl
PPN R AP K OV

% crowd control at the Republican National Convention. According
; %i to the representative of the noted firm, this equipment was not
&"gg designed and not capable of functioning in a "bugging™ capacity.

This gorumomdt enfaine methir eremmen Vens nan eomlacions
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On June 29, 1973, William D. McCuin, Havertown,
Pennsylvanla, dolng busliness as SIC Inec., was recontacted in an
attempt to obtain additional information 1n regard to his partl-
cipation in a meetlng at the White House, allegedly attended by
James Walter McCord.

Mr. McCuin advised that his firm handles the sale of

- v _

Bell and Howell equipment. At the suggestion of Fran

Vice-President of the Bell and Howell Company of Waltham,

R A LTy .
BB e T Sy
b PR B
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Massachusetts, McCuin made arrangements to demonstrate a brief-

b

S

case-type alarm system to Al Wong, Chief of the Technlcal

Lol o Saaute o IS
Sl s,

Security Division, United States Secret Service, Washington,

vk

D. C. (WDC), in November, 1971.

o3 o s »
b T g

;gg McCuln recalled that arrangements for this meeting
_ : were completed and the meeting took place in the latter part
5‘ of November, 1971. Present at the meeting were Wong, Jameson,
:§; and two other individuals. At times throughout the meeting
ggé other individuals entered and left. One individual present
£

during the meeting asked many pointed questions of Jameson.
Subsequent to the meeting, Jameson requested McCuln to determine

the aforementioned individual's name in order that he could send

- LMA”A
BE o Bk oty A MR
RN o e s e

S

a a letter to him. McCuin advised that he subsequently learned

that the indilvidual had been James McCord of McCord Associates, .

Rockville, Maryland.

This document contains neither recommendations nor conclusions
of the fBi; it is the property of the FB! and is loened to your
agency, it and s contents are not to be dislributed outside
your agency nor duplcated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

A representative of the Polarcid Corporation, Cambridge,
Massachusetts, advised on June 23, 1972, that records of that firm
reflect that McCord Assoclates, Inc., Rockville, Maryland, holds
an account with the Polarold Corporation, through its Paramus,

New Jersey, office. The representative indicated that MecCord
Assoctates had placed an order with Polaroid for an ID-3 Land
Identification System. This transaction was handléd by Dennis
Swindler, a salesman for the firm.

| A representative of Technical Communications, Inc.,
Lexington, Massachusetts, advlised on June 23, 1972, that a

review of the records of his firm had falled to reveal any contact

by his firm with James W. McCord, Jr., or the other individuals

connected with the burglary of the DNCH in WDC.

A representative of the Shelley Publishing Company,
parent company of John Liner Assoclates, Wellesley Hills,
Massachusetts, advised on June 23, 1972, that records of that
firm reflect that a monthly publicatlon of John Liner Assoclates,
an insurance consultant firm handling corporate clients, was
furnished to James McCord, Rockville, Maryland, at McCord's
request,

On June 27, 1972, a representative of Bell and Howell
Communications Company, Waltham, Massachusetts, stated that

the following equipment was shipped to McCord Associates, Inc.,

This document cortains ncithor rerommendations nor conclusions
of the FCE it is t¢ pooxxty of £2 % aod is boaned o vour
agency; it and Bis coslents are mot to be cCistibuled oulide
your asency nor duplicatcd within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

2
a4

Rockville, Maryland, by hils

(a) PFour Kelcom III transcelvers, bearing serial
numbers 4940, 4961, 4971 and 4900 (these transceivers are
1dentifiable by the serial numbers reflected on a one-inch
metal tag which 1s affixed to the back side of each unit.
Serial numbers are also randomly stamped on the chassis of
each transceiver);

(b)Y Three A-7 antennae, which are similar to an
external automobile antenna (these i1tems bear no identification
number);

(c) Two Model 98 earphones, which are wireless
induction recelvers manufactured by Unex Laboratorles, Inec.,
West Peabody, Massachusetts, and Audlvox, Inc., Newton,
Massachusetts (Bell and Howell does not mark these items with
an identification number);

(d) Two standard loop antennae (Bell and Howell
does not mark these items with 1dentification numbers);

{e) Two H-10 C mlcrophones, which are manufactured
from components furnished by Unex Laboratories, Inc., and which
are ‘subsequently encased in a chap-stick tube for camouflage
purposes by Bell and Howell (Bell and Howell does not place
identification numbers on these items);

(f) Two H-10 microphones which are manufactured

from components furnished by Unex Laboratorles, Inc., and

This documaent contains meither recommendations mor conclusions
of the F_B!; t b the property of the T8I ang i loaned *o your
agency; i and Mts centents are oot to be distridated oulside
your agency mor duplicated within your agency,

-39~




s B e

LTS - L R T . -

ks PR i I IR T
e Hedlon v TE IR R Lol -l S S R MR
P Ny o LT )

PSRN )

PRI i
et Ty S5

s T

a

,4_‘_.:.3“'. ik

A R e SRt B
EAT A

)
M

Sy
o

Kok

b

wal Pl e
et

L : oo

JAMES WALTER MC CORD, JR.
which are not encased 1n a chap-stick tube (Bell and Howell

does not place 1dentification numbers on these items);

v

(g) Four C-10 shoulder harnesses (Bell and Howell
does not place identification numbers on these items);
(h) Four A-5 antennae (there are no i1dentification

numbers on these articles);

(1) Two sets of B-1 Nicad batteries (there are no
identificatlion numbers on these items);

(3) One B-3 six unlt battery charger (there are
no identification numbers on this item),

The aforementioned equipment 1s packaged for
shipment in form-fit styrofoam containers which are placed
inside a cardboard sleeve, and then packed 1nside a cardboard
box.

Representatives of Unex Laboratories, Inc., and
Audivox, Inc., on June 27, 1972, indicated that they manufacture
and subsequently sell earphones to the Bell and Howell Corporation.

The Unex Laboratories, Inc., have indicated that no ldentifying

Wt 2 Lo - V.8
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earphones may be identified by Unex by the configuration of
their mold. Audivox, Inc., stated that earphones manufactured
by that firm may be identified by both serial number and/or

the configuration of the mold of the earphones.

This documcni contains neither recommendations nor conclusfons
of the FCL it is the propety of the FBL and is loaned to your
agracy, it and its contents are not to be distributed oulside
your agancy nor duplicated within your agency.
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Investigation Concerning Bernard L. Barker and Barker Associates,
2301 N. E. 7th Street, Miami Florida, Telephone (305) 643-4511:

Subscribers to telephone numbers which appear on
bills reflecting long-distance calls of Bernard L. Barker and/or
Barker Associates, were identified. Appropriate interviews were
conducted of the aforementioned subscriber(s) or a representa-
tive of that subscriber with regard to their knowledge of
and/or association with Bernard L. Barker or Barker Associates.
No relevant information was developed.
Investigation Concerning James Walter McCord, Jr., 7 Winder
Court, Rockville, Maryland, Telephone (301) 762-7678, and

McCord Associates, 414 Hungerford, Suite 220, Rockville,
Maryland, Telephone {301) 762-8925:

The identity of a subscriber to a telephone number
reflected on a Howard Jochnson's Motor Lodge, WDC, telephone
bill, which call was billed to McCord Associates, was determined
to be Phillip J. Walsh, Pine Cliff Lake, New Jersey. An
interview on June 21, 1972, of his daughter, Veronica, disclosed
the caller to be Alfred Baldwin, a social acguaintance.

The subscriber to a telephone number appearing on
a long-distance telephone call bill of James Walter McCord was
identified. An interview with a representative of the subscriber,
Polaroid Corporation, determined that McCord Associates, Inc.,
placed an order with that firm for the purchase of equipment
designed to produce portrait identification cards.

This documen! cantains neither recommendations nor conclusions
of the FRL W io Yo proserty of the TBH and s loaned to your
eroney i oand ils contents are not to be distributed outside
your agency mer cuniczted within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

A second telephone number also reflected on the long-
distance telephone bill of James W. McCord was identified as
a number subscribed to by Charles W. Wiley. An interview with
Mr. Wiley in regard to his association with James W. McCord
was conducted on June 26, 1972, Mr. Wiley, a researcher,
lecturer and writer, was contacted by Mr. McCord in an attempt
to elicit the identities of individuals or groups which might
cause physical harm to the President's security and the like.
Mr. Wiley advised he had no information concerning McCord's
involvement in the burglary of DNCH.

Efforts to Interview Kenneth H. Dahlbergq:

Efforts to contact Kennth H. Dahlberg at his home
and office on June 22, 1972, and June 23, 1972, were negative.
Mr. Dahlberg telephonically contacted the Minneapolis Office
of the FBI from Washington, D. C. (WDC), on June 23, 1972, but
declined to set up an interview date. On June 26, 1972, Mr.
Dahlberg was telephonically contacted at his residence in
Minneapolis, Minnesota. At that time, he declined to be inter-
viewed and stated his declination was based upon the advice of

a WDC éttorney whose name he would not divulge,

This\dar_:*::*f £3783075 patler vasamne fartaae pg- conzlu-"ns
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation in Regard to James Walter McCord, Jr.:

The Executive Chalrman, Society of Former Speclal
Agents of the FBI, 1ndlcated that James W. McCord, Jr., chose
the names of eleven former Speclal Agents of the FBI from
records of the Society of Former Speclal Agents of the FBI,
New York City, New York, for the purpose of offering these
individuals employment in the capacity of body guards for
Government officials and for other securlity type positions.
The followlng names were obtalned by Mr. McCord from this
organization: Alfred Carleton Baldwin, III, Hamden,
Connecticut; A. Robert Cherin, Falls Church, Virginia; Paul F.
Dair, Fairfax Station, Virginia; W. Peyton George, Alexandria,
Virginia; Joseph M. Kelly, Springfield, Virginla; Richard G.
Naher, address not availlable; John Joseph Norton, Alexandria;
Virginia; Willlam G. Shaw, Annandale, Virginia; Robert L.
Shortley, Alexandria, Virginia; Alphonse J. Sutkus, Greenbelt,
Maryland; and Christopher J. Vizas, Silver Spring, Maryland.

Investigation in Regard to Bernard L. Barker:

On June 29, 1972, a representative of the First

National City Bank, New York, New York, and a representative of

= wr = £ L £

the Chase Manhattan Bank, New York, New York, advised that no

record could be located in either bank which reflected a current.

or closed account for Manuel Ogarrio.

This documcrl containg neither recommendations nor conclusions
of the FBL #t is the property of the FBI and is lozcned to your
mmamar: i and e santanbe ara ant ba ha dickhribhntrd andcids
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your agency mor guplicaled within your agency.
-43-

L



JAMES WALTER MC CORD, JR.

Telephone Calls From the Residence of Everette Howard Hunt:

Investlgation established that the telephone numbers
of Israel J. Kapsteln, Longboat Key, Florida, currently residing
in Providence, Rhode Island, and Jack M. and Dorothy Bauman,
Winter Haven, Florlda, appear in the long-distance telephone
b11l1l of Everette Howard Hunt.

Interviews of Jack M. Bauman:

On June 23, 24, 25 and 26, 1972, Jack M. Bauman,

Winter Haven, Florida,—
— advised that James Walter McCord and

e 5

23 Everette Howard Hunt are both known to him—

25 c

YL%% During these interviews of Mr. Bauman, and through

i 34

';fé documents made avallable by him, 1t was established that on

¥ i

~<§% December 21, 1971, Everette Howard Hunt was assoclated with
T the Robert R. Mullen Company at WDC. At that time, Mr. Hunt
ii was looking for an individual having technical ablllty as a
B

photo engraver, locksmith and photographer.

On December 28, 1971, Mr, Hunt and an unknown
individual met with Mr. Bauman in Miami Beach, Florida, in
Room 604 at the Playboy Plaza Hotel. Mr. Bauman stated that
he believes this hotel room may have been rented under the

name George Leonard. At that time, Mr. Hunt advlsed that he

Thiz dezumen: containg potier rergm T ordations ot ratoesians
2 of the F2I; it is the prepert; of the FE! and is leam:d ‘o vour
1l agency, 1t and s corteri: are not lp be distnbuie! oatidé
your agency ner duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

was developling a security program for the Republican Party.

He requested Bauman to Jjoln him in thls endeavor,
Subseguently, in January, 1972, Bauman met with Hunt

and an unknown Individual 1n WDC. On that occasion, Bauman

declined Hunt's offer of employment. Bauman further advised

that he bellieved Mr. Hunt may have also utllized the allases

of E. J. or E. Warren.

Interview of Thomas Christopher Amato:

On June 26, Thomas Christopher Amato, Satellite Beach,

Florida,
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He could furnish no
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information relative to the burglary of the DNCH in WDC, or to
individuals connected with that incident. (-

Call Made From Room 604, Playboy Plaza Hotel, Miamil Beach,
Fiorida, Billed to E. J. Warren, On December 28, 1971:

A telephone number reflected on a telephone blll
for a long-distance call made from Room 604, at the Playboy
Plaza Hotel, Miami Beach, Florida, on December 28, 1971, was
identified as the telephone number of the residence of Robert A.

Hodges. On June 27, 1972, Mr. Hodges advised he was not aware

A A R R MR iy
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of the telephone call in question, but as hils wif

a cousin of Mr. Hunt, it 1s 1llkely Mrs. Hodges received the

call. He knew of no additlonal pertinent information.

Review of Records, Florida Real Estate Commission, Winter Park,

Florida, Regarding Eugenio Rolando Martinez and Bernard L. Barker:

of the records of the Florida Real Estate Commission at the

State Office Buillding, Winter Park, Florida, pertinent to

Eugenlio Rolando Martinez and Barnard L. Barker.

Telephone Calls From Barker Associates, Miami, Florida:

'.'-'5""1"*#*‘?“*".5 e e e
fabedhis .ﬂ#:h%:._'l":! T
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Telephone numbers which appear on long-distance

A

S PR T AT

telephone bills of Bernard L. Barker and/or Barker Assoclates, Inc.,

gy Ao

Miami, Florida, were identified as follows: The Main Street

Sy

N

Glass Blowers, Windermere, Florida; and 0ld World Glass Cutters

Shop, Lake Buena Vista, Florida. Thomas Arribas, a

co-owner of both businesses, was interviewed on June 26, 1972,
in regard to his association with those individuals 1ldentifiled
as participants in, or assoclated with thé burglary of the DNCH

in WDC. ©No pertinent information was developed.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Regarding James Walter McCord, Jr.:
Mr. John James Caulfield was interviewed on June 26,

1972, regarding hls relatlionship with Mr. James McCord and

Mr. E. Howard Hunt. Mr. Caulfield explained that in April,

NEE e

1969, he was employed as a staff assistant to the President

R

e
P

of the United States. In March, 1372, Mr. Caulfleld became
employed by the Committee to Reelect the President (CRP) as a
personal alde to John Mitchell. Thils employment lasted untll

April 28, 1972, when he left to take his present position as
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Mr. Caulfield stated that he was famillar with Mr. McCord
as the securlity officer for the CRP. Approximately six
months prior to June, 1972, Mr. Robert Odle of the CRP had

asked Caulfield to recommend someone to be in charge of

b

;%g security for the Committee. Subsequently, Caulfield contacted
%é Mr. Al Wong, United States Secret Service, at the White House,
%% and Mr. Wong indicated to Mr. Caulfield that McCord Assoclates,

;5% namely James Walter McCord, could handle such an asslgnment.

%% Mr. Caulfield identified E. Howard Hunt as an individual

»

he frequently observed at the White House during Mr. Caulfleld's

employment there.

Mr. Louils Russell on June 27, 1972, advised that he had

AT ‘.". A ey .-;"
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done background investigations for Mr. James McCord relating to

various individuals employed at the National CRP, and at the

- -
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

time was employed by McCord Assoclates. On June 1, 1972,
McCord put Russell on retalner to investigate Jack Anderson's
sources of Informatlon.

On June 27, 1972, Alfred Wong advised James McCord
was never lssued a White House pass, nor was his name ever
included on any access list. However, McCord was observed
at the Whifte House about three occasions over the past two
years. About slx months before the interview, Wong and McCord
had lunch 1n the offlice dining room after McCord finished an
appointment with someone on the staff, whose 1dentity Wong did
not know.

Records relatlng to the actlivlty at the National
Savings and Trust Company, WDC, in the account of "Dedicated
Friends of a Better America" for the period of February 22,

1972, through April 11, 1972, were obtalned. The slignature
card on this account lists James W. McCord, Jr., as chairman.

Mr. A. Robert Cherin was contacted by James W. McCord
through the ex-FBI Agents Soclety. Mr. McCord offered Mr. Cherin
a position for the security of Mrs. Martha Mitchell. However
Mr. Cherin never accepted such a position. McCord indicated to
Cherin that he also talked with other ex-FBI Agents, Secret Ser-
vice Agents, and CIA Agents regarding the same security position.

Investigation Regarding Everette Howard Hunt, Jr.:

On June 26, 1972, Charles W. Colson, Speclal

This dozume b orontaing neither recom=--'3gns nor concluslomy
of the FOI: i - * 2ot ol the 72! aud is oV ed to vour

azoagy #oand oo bz not to be disiftutel ostiice
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Counsel to the President of the United States, indicated
Hunt was well known to antl-Castro Cuban groups and Hunt's
present whereabouts were unknown to him. Colson belleved that
CIA might desire Hunt to be unavailable until this situation
i1s settled or blows over.'

On June 19, 1972, Mr. Bruce Kehrli, Staff
Secretary to the President, assisted in moving Mr. Hunt's
effects from Room 338 to 522 of the Executive Office
Building and subsequently to hils office in the West Wing of the
White House. On June 20, 1972, Mr. Kehrli directed these same
effects to the offlce of John Dean, Legal Counsel to the
President. On June 27, 1972, General Services Administration
personnel, and on June 29, 1972, U. S. Secret Service and
Safe Master Company personnel were interviewed regarding their
participation in the transfer of Mr. Hunt's effects from
Room 338 in the Executive Office Building.

Mr. Dean advised that on June 20, 1972, the effects

of Mr. Hunt were recelved at hils office in the Executlve Office

Bullding. He and hils assis
material. Classified information was placed in file cabinets
of the Legal Counsel's Office and office suppllies were placed in

a cardboard box and left on the floor of the Legal Counsel's

Office untill turned over to the FBI.
On June 26, 1972, Mr. Hunt's effects were furnished

This dorumseal cestaing neitncr recommendalions nor conchusions
of tha B30 it s ¢ o nomety of the [BI axd is loaned to yowr
ageney; i and its contenls src not ta be distributed oulside
your agsncy nor Guplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

to the FBI by Mr. Dean and his assistant, Fred Fielding. The
box contalnling Mr. Hunt's office supplies contained one .25
caliber automatic Colt revolver and various office supplies
such as carbon paper, pens and pencils, ete. A second box
received by the FBI on June 26, 1972, contalned various
classified documents and one black attache case containing
various electronic equipment.

On June 27, 1972, John Dean advised he would not
permit any outside agency to review the clearance appointments
to the White House and Executive Offlce Bullding, but he
agreed to determine a schedule of appolntments to the office
of E. Howard Hunt.

On June 27, 1972, Mrs. Dorothy Hunt, wife of E. Howard
Hunt, was Interviewed. Mrs. Hunt identified photographs of
"Bernie" Barker and Rolando Martinez. Mrs. Hunt also identified
the aforementioned .25 callber revolver as her personal property
and expressed surprise that i1t was in the hands c¢f the FBI as she
thought 1t was In a ecloset at her home.

U. S. Government records regarding passports of
E. Howard Hunt were reviewed and records of his travel
were obtained.

Investligation at the Commlittee to Reelect the President:

Investigation at the CRP determined that the

This docurent contalns meither recommendations nor conclusions
af the FSL it e tee ponety of the (T and is loaned to yowr
avincy, R oand its conleats are not to be distributed outside
your agency nor duplicated within your agency.
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ommittee had paid for securlty ltems such
TV receivers, cameras, cables, door alarms, etc., The Committee
had not been charged for any radio-type equlpment by McCord.

On June 26, 1972, Mr. Robert L. Houston, Security
Coordinator, CRP, stated that he had 28 years military
service with the U. S. Army. In regard to hils employment
at the CRP, Mr. Houston stated James Walter McCord con-
tacted him as a result of Mr. Houston furnlishing a resume
to the Department of Defense Placement Bureau.

Mr. Houston began employment with the CRP in February, 1972.
Mr. Houston's dutles consisted of 1ssuing pins for identi-
fication, keys and passes.

On June 28, 1972, Mr. Robert C. Odle, Personnel
Administrator, CRP, advised that James McCord hired Mr. Alfred
Raldwin as a bodyguard for Mrs. Martha Mitchell. Mr. Odle
indicated that the Dedicated Frlends of a Better America Committee
had a balance of approximately $87,000, prior to the Committee
funds belng made public on April 7, 1972. Mr. Odle
providéd a copy of disbursements dated November 15, 1971, through
June 19, 1972, made to James McCord and to McCord Assoclates.

A 1list of security guards utilized at the CRP from
McCord Assoclates was provided on June 26, 1972, by Mr., Odle.

On June 29, 1972, Mr. Odle provided explanations

Thit decumc~l conlains meither recommendations noer conchusions
of the €% it is 15 pronet, of 10 TE! #nd & loaned to your
oy foand i3 conlents are nolt fo be distributed oulside
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
for the new contribution laws that went into effect on
April 7, 1972. Mr. Odle stated that Mr. George Gordon Liddy

held the nnqﬁfinn of Counsel to the Finance Committee

2135 4 %a vido VoA waAllis A W Rl an e A Wiate 2 madifliais ..

CRP

Mr. Odle also verified Mr. Alfred Baldwin's employment as
bodyguard to Mrs. Martha Mitchell. Mr. Baldwin accompanied
Mrs. Mitchell on a trip durlng May, 1972, on a trial basis.
Mr. Odle provided an itinerary for Mrs. Mitchell for the
period of May 2 through May 6, 1972, accompanied by a type-
wrltten memorandum and expenses for Mr. Alfred Baldwin.

Security personnel employed at the CRP from McCord
Assoclates were intervliewed without obtalning any substantial
information. Additional information from Mr. Robert Houston
regarding Al1fred Baldwin Indlicated that Houston had recelved
calls from individuals whe 1dentifled themselves as security-
type people inquiring if Baldwin was employed by the CRP.
One such call came from U. S. Caplitel Building when
there was a demonstration which Baldwin attended. A second
call came from Andrews Air Force Base where Baldwln had also
gone to cover a demonstratlion. On both of these occaslons
Houston advised the caller that Baldwln was employed on the
security staff of Mr. McCord.

On June 30, 1972, Miss Martha Duncan advised she

This docurrnt contains neither recommendations nor conclusions
of the 7C1 it is the property of the 21 and is loaned to your
sIacs it and its contenls are nat o be distributed oulside
your 2jency nor duplicated within yeur agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
was acqualnted with Mr. McCord In that both were employed
by the CRP. On occasion, Mlss Duncan performed minor security
functions for Mr. McCord.

On June 30, 1972, Miss Millicent Macey Gleason
was Interviewed at the CRP at whlch time she provided only
superficial informatlon. However, on July 1, 1972,
Mlss Gleason was relnterviewed at her request away from the
premises of the CRP. At this time she provided extensive
information concerning the activities of various members of
the CRP prior to and subsequent toc the burglary of the
Democratic National Committee Headquarters. Mlss Gleason
was employed by the CRP as a security officer and pro-
vided information regarding the activities of Mr. MecCord,
security guard personnel, Martha Duncan, Robert Odle,
Metropolitan Police Department officer Gary Blttenbender,
Robert Houston as well as others. Miss Gleason's information
consisted of conversations, overheard conversations, written
memoranda and observations.

On July 3, 1972, Mr. Robert Houston admitted that on
June 18, 1972, he had removed cassette-type tapes, a tape
recorder and some personnel files from the CRP which he was
working on at home. Houston stated that all of the aforementlioned

items had been returned to the office since June 18, 1972.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

He sald the tapes were blank when he removed them from the
office, and they still are.

Investigation Conducted at Democratic Natlional Committee:

On June 27, 1972, 1t was determined that desk key
numbered HL-311 (which had been recovered on June 17, 1972,
at time of the arrests) 1s for the desk of Maxle Wells at DNC.

Investigation Regarding Toll Records:

On June 23, 1972, pursuant to a subpoena, the C&P

Telephone Company furnished information—

Mr. David Young, requested her to have a private telephone

line installed in Room 16 so that Mr. Howard Hunt would be
in a position to receive calls on that line. This line was
in effect, an answering service for Hunt. Bllls were sent to

Miss Chenow's home address but they were pald by the White House.

This document contains neiltier recommendations mar conclusions
of the FOI it is the prone'ty of the FBI and is loared to your
agrncy; it and its contents are not Yo be diskibuted outzide
your agency nor duplicated wilkin your agency.
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On July 3, 1972, Mr. Davld Young, Executive Office
Building, WDC, advised that both George Gordon Liddy and E.
Howard Hunt were assoclated with him 1n c¢lassification and
declassification of Government documents and in coordinating

efforts of different Government agencles to l1dentify persons

On June 28, 1972, Mr. George Gordon Liddy was

;%j approached for an interview at the CRP, WDC, Mr. Liddy
‘?g% would furnish no statement to the interviewing Agents.

:gé However, 1t was noted that telephone numbers 333-0362,

igg 333-0363, 333-6575 and 333-6576 were located on a phone on
' %% Mr. Liddy's desk.
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Airline Travel -~ Miami, Florida to WDC:

YT
%i‘; -
E' :

Airline tickets for National Airlines Flight 108
on May 3, 1972, and Fllight 100 on May 22, 1972, were located
at National Alrlines, Mlaml, Florlida. In addition, airline
tickets for Flight 109 from WDC to Miami, Florida, on May 4,
1972, were located through contact with National Airlines,

Miami, Florida.

Investigation Re Bernard Barker:

SR M et

e e,

Four employees of Barker Assoclates, Inc,, and three

Mo

business assoclates of Bernard L. Barker were interviewed 1n

.

W o

regard to thelr knowledge of Barker and hls activitles. They

IS NN ST D

provided no information of value relative to Barker's activities.

o g i

Four 1ndividuals interviewed 1n regard to receipt of
telephone calls from Bernard L. Barker produced no information
of value,.

Investigation Re Virgilio Gonzalez:

(Villo) Gonzalez were interviewed with regard to their

knowledge of and association with Gonzalez. Mr. Harry Collot,
Gonzalez' boss, advised Gonzalez was a competent employee and
Collot does not know why Gonzaelz would participate in a burglary

in Washington, D. C.

.
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Investigation Re Frank Anthony Sturgis, Also Known As,

Frank Anthony Fiorini:

Investigation established that Frank A. Sturgis

also known as (aka) Frank Anthony Fiorini, was employed by
the Pan American Aluminum Corporation, North Miami Beach,
Florida, as a salesman. Background information relative
to Sturgis was obtained from that firm,

Investigation to Identify Jose Piedra, aka, Raul Jose Piedra;
and to Idenfify Joe Granada, aka, Joe Granda: .

A review of a copy of an addréss book found in the
effects of Bernard L. Barker at the time of his arrest on
June 17, 1972, in WDC, revealed one page listing eight names as
follows: Gene Rolando Valdes, Jose Felipe Piedra, Raul Virgilio

Godoy, Joseph Frank Di Alberto, Joe Reinaldo Granda, Frank Bernie

Carter, George Leonard, and Ed Warren. Gene Valdes is a known

i
sy

alias of E, Rolando Martinez; Raul Godoy is a known alias of

i L
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Virgilio Gonzalez; Joseph Di Alberto is a known alias of

Frank Fiorini; and Frank Carter is a known alias of Bernard

L. Barker.

vy

5
‘.f

Analysis of Barker's address book shows Jose Piedra

e

and Joe Granada likely to be aliases utilized by Felipe

ST Y
ERERAE AR

De Diego and Reinaldo Pico, both of whom are known associates

L

RN

>

of Bernard Barker. On June 28, 1972, the U. S. Immigration

and Naturalization Service, Miami, Florida, furnished
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

their records pertinent to Reinaldo Pico, aka Reinaldo Pico
Ramon, Background information pertinent to Pico was obtained
from those records., Efforts to locate Pico at his residence
in Miami, Florida, on June 29, 1972, met with negative
results. Pico was subsequently established to be employed
by "Replica Magazine™ as a public relations officer and
part-time reporter. The editor of that magazine advised
that Pico stays in Venezuela on occasion and further
indicated he believed Pico was in Venezuela on that date,
June 30, 1972.

On June 29, 1972, Felipe De Diego advised that he
is an employee of Barker Associates, Miami, Florida.

About May 2, 1972, Barker recruited De Diegoc and
eight other individuals to accompany him to WDC to confront a
group of individuals who were demonstrating against the deceased
director of the FBI, J. Edgar Hoover.

On May 3, 1972, De Diego accompanied Barker and
eight other individuals to WDC on a National Airlines flight
which departed at 12:00 noon from Miami, Florida. After
arrival at WDC, the group went to the Capitol Rotunda to pay
their respects to J. Edgar Hoover who lay in state at that time.
After visiting the Rotunda, the group confronted demonstrators

who were picketing the immediate vicinity. This confrontation

This docuiment comains meither recommendations nor cnnc!usien:
of the FUI; #t is the propeity of the IBl and is loaned to your
agxey. M oand s contents are not fn be distiduted outside
your agency nor duplvaled within your apency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
included physical violence, tearing down anti-American signs.
and gaining access to the demonstrators' public address system.
he Miami group subseguently utilized this public
system to upbraid the demonstrators. The WDC Police Department
broke up the melee which ensued.

After the confrontation, the Miami group went to
two different hotels (names unrecalled) in the downtown
Washington area. De Diego and several members of the group
stayed at an older hotel in the vicinity of the Mayflower
Hotel, WDC. The remainder of the group registered at a motel
located directly across the street from the downtown Holiday Inn.
on the following morning, the entire group returned to Miami.

Barker furnished the members of the group with the
airline tickets which had been utilized for their air trans-
portation. All expenses were also paid for the trip. However,
De Diego was unaware of the identity of the specific individual
who had paid the bill. Herindicated he did not receive anything
in the way of a payment or a gift for making the trip.

=1
t at ha :nd

ia e an r membhers of the

LAl L

De Diego advised
group utilized assumed names during the trip inasmuch as none
of the group wished to be detained by Cuban authorities if their
flight was hijacked to Cuba. De Diego identified the other

individuals traveling with him and Barker to WDC as Frank

This decumend contains neither racommendations nor conclusions
of the FLL it is the property of fhe FBI snd & Joaned to your
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Fiorini, Virgilio Gonzalez, Rolando Martinez, Reinaldo Pico,
Humberto Lopez, Hiram Gonzalez, Pablo Fernandez, and Angel
Ferrer. De Diego also indicated that he was not well acguainted
with members of the group with the exception of Barker and
Martinez,

De Diego described Virgilio Gonzalez as a locksmith
who resides near the office of Barker Associates, Fiorini was
described as an American wh ¢ had fought for Fidel Castro in the
late 1950's and who had subsequently become an anti-Castro
fighter, when Castro became Cuban dictator in 1959. Pico was
described as a public relations man active for a Cuban labor
organization. De Diego also alleged Pico had participated with
him in the Bay of Pigs invasion in 1961, and as a result, had been
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described as a Cuban patriot and salesman at Barker Associates,
Hiram Gonzalez was described as a contractor with whom Barker
has had business dealings.. Pablo Fernandez was described as a
Cuban revolutionary student leader, who possibly attended the
University of Miami. Ferrer was described as a leader of a
group of Cuban veterans of the U. S. Army. De Diego could
furnish no information relative to the background of Lopez.
According to De Diego, about May 22, 1972, Barker

again recruited him for a trip and advised him that the trip

This documeny containg neither reram.r-ndatinng pg- concltisions
of the ESi it is the precate of 1% FBI and i tooned fo your
azency. it and i contenls arc not to be distribuled outside
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
would be an action against Communism. De Diego accepted
Barker's invitation and on May 22, 1972, traveled to WDC with
Barker, Martinez, Gonzalez, Fiorini and Pico. On this trip,
De Diego utilized the alias Jose Piedra; Gonzalez used the
alias Raul Godoy; Fiorini used the alias Joseph Di Alberto;
Pico used the alias Jose Granda or Granada; Martinez used the
alias Gene Valdes; and Barker used the alias Frank Carter.
According to De Diego, the group split into two factions.
Martinez, Gonzalez, and De Diego flew to WDC on an Eastern
Airlines flight in the early morning of May 22, 1972. Upon
arrival at WDC, they were met by Barker and the others

.
in a rental car driven b;j

v{!
LLvcii

o

a From the airport t
drove to the Hamilton Hotel, WDC. Here they obtained three
adjoining rooms (numbers unrecalled). On May 26, 1972, the
entire group moved to the Watergate Hotel, WDC, and obtained
three rooms on the same floor. De Diego stated that he and
Gonzalez had shared a room; while Pico shared a room with
Fiorini, and Barker a room with Martinez. On May 29, 1972,
Barker advised that the group would return to Miami, as
nothing would happen on that trip. However, Barker indicated
May 30,
1972, the group returned to Miami., At no time during their
stay in WDC did De Diego learn the reason for the trip and

This documeni contains neither reccmmendations nor conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
there were no conferences. He saw no equlpment or tools.

De Diego stated that he was not consulted by Barker

in traveling to WDC on or about June 16, 1972, He

advised that he knew James Walter McCord only as a CIA employee
over the past years by reputatlon.

De Diego furnished personal background information.

Investigation Re Trip From Miami, Florida, to WDC, and Return,
Mav 2 - 1 1972
Gy 3 T Sy asiiEe

On June 27, 1972, National Alrlines, Miami, Florida,
provided a record of passenger list for Flight 109 from WDC to
Miami, Florida, on May 4, 1972. Ten of the passengers listed on
that filight were: R. Geurra, O. De Juan, A. Acosta and wife,

S. Aleman, J. Valdez, E. Garcla, R. Hernandez, O. Garcia, and
R. Ortega. Contact telephone numbers furnished these individuals
to Naticnal Airlines were established to be listed to Tamiami

Tours, and Bernard L. Barker, Mlami, Florlda.

=

On June 30 972, Pablo Manuel Fernandez Mayan, Angel

Ferrer, Hiram Gonzalez and Humberto F. Lopez Perez were interviewed

and each verified the nature and purpose of their trip from Miami

to WDC, and return on those dates, as stated by De Dlego. They

had no knowledge of the DNCH break-in.

This document containg neithet recommendations nor conclusions
of the FBI it §5 e propety of the FB! and & loated to your
agency, # and its contents are not to be dist:duied outside
your agency mor dupiicated within your agency.
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On June 23, 1972, a representative of Continental
Airlines, Los Angeles, California, caused the records of
Ozark Airlines to be reviewed for information pertinent to
one Edward Warren. After a review of those records, the afore-
mentioned representative indicated that Warren's name does not
appear on the manifest of Ozark Airlines' two flights to
Washington, D. C. (WDC), on May 26, 1972.

A review of the Los Angeles County "Haines" telephone
directory revealed telephone number 213-275-4282 is listed to
the Beverly Wilshire Hotel, Beverly Hills, California.

On June 24, 1972, the records of Mariners Village,
Captain's Row, Marina del Rey, California, were made available
by a representative of that firm in regard to Donald Henry
Segretti. Background information was obtained from and developed
as result of that review.

Arvminad Fm ha
ermined T Le

listed to the firm of Jackson, Goodstein, Kumler, Copes, Coskey
and Smith, Los Angeles, California.
Telephone number 821-9990 was established to be the
telephone number for the residence of Donald Henry Segretti.
Telephone number 213-275-7775 was determined to be
the telephone number of the residence of Morton Barrows and
Nancy C. Jackson, Beverly Hills, California. On June 27, 1972,
This docur:~t ceniaing neilher rerommondatiagg rar conslusions
of the T F 0 Y eanet SI 0 T d el o vour
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

On June 30, 1972, Kristin Forsberg, Personal
Secretary and Advance Agent for Mrs. John Mitchell, advised
that she had met Alfred Baldwin, III, initially on May 2,
1972, when Baldwin was 1n the company of James Walter
McCord, Jr. Baldwin subsequently accompanied Mrs. Mitchell
and Mlss Forsberg on a train trip to the mid-West.
Miss Forsberg last saw Baldwln on the afternoon of June 2,
1972, at a bookstore in the Watergate complex. She recalled
that Mrs. Mitchell had expressed dislike for Baldwin upon
their return from the noted trip.

On July 3, 1972, Martha Duncan, Office Manager,
CRP, stated she was responsible for equipment and suppliles
utilized by the CRP as well as for the 1ssuance of supplies
for personnel. Miss Duncan stated her supervisor was Robert
C. Odle, who 1s the Administrative Director for the CRP and
who 1is responsible for hiring and/or firing all personnel
connected with the CRP. Miss Duncan indicated that Mr. Odle
hired James Walter McCord as Chilef Security Offlicer for the
CRP. She also stated that she assumed that Mr. Odle also
hired G. Gordon Liddy, whom she indicated was employed as
a Counsel to the FCRP. According to Miss Duncan, Maurice
Stans was Mr. Liddy's supervisor.

On July 3, 1972, Sylvia Panarites, Secretary to

This documen! contains neither recommendations nor conclusions
of the F2I: it is the property of the FBI and ¥ lazned to your

arency. Bt and s contonts are mot to be distrituted oulside
your agtncy nor duplicaled within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
the records of the California Department of Motor Vehicles were
reviewed in regard to Morton Barrows Jackson and background
information relative to that individual was obtained.

On June 28, 1972, a representative of American
Airlines, Los Angeles, California, advised that his firm
employs a stewardess by the name of Margaret Elaine Johnson.

Interview of Donald H. Segretti

On June 26, 1972, Donald H. Segretti, Marina del Rey,
California, advised that he is an attorney. Mr. Segretti indi-
cated that after discharge from the United States Army at Fort
Ord, California, he opened an office in Los Angeles, California.

According to Mr. Segretti, in January, 1972, he decided
to take a rest and follow the primary elections in progress across
the country. He subsequently closed his law office. Mr. Segretti
advised that he was very much in favor of the reelection of
President Nixon. He stated that it was his belief that he could
best work toward that goal by gquestioning Democratic candidates
who had been nominated for an elective office whenever he had
an opportunity. He stated that his questions would reqguire such
a candidate to discuss his views on unpopular issues or to discuss
his voting record on issues of interest to the public.'

As an example of such activities, Mr. Segretti advised

Ttus documzrt conlaing roithor recammendations ra- canzlusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

that he had attended a rally in Miami, Florida, at the Sheraton
Four Ambassador Hotel during which Senator Edmund Muskie had

spoken. When the floor of the meeting had been opened to guestions,
Mr. Segretti stated that he questioned the Senator with regard

to the Senator's voting against the "space shuttle" project,

which Segretti indicated had been a Federal program which if
implemented would have been favorable to the economy of Florida,

Mr. Segretti advised that he had directed this gquestion to the
Senator in an attempt to cause embarrassment to him,

= g, | =

Mr. Segretti stated that in about February, 1972,

[ald

he received a telephone call from an individual who identified
himself as Ed Warren. Warren indicated that he was aware of
Segretti'’s interest in political affairs and advised him that

a rally was scheduled for Senator Edmund Muskie in Miami,
Florida, a couple weeks later. According to Segretti, about
two weeks later, he flew to Miami, Florida, and obtained a room
in a motel on Biscayne Boulevard. While at the motel, Segretti

was contacted by Ed Warren and they subsequently

- % Carmrvrn
L oAl Tl

me
regard to Segretti's political attitudes. At this meeting,
Warren furnished Segretti with a telephone number (202-293-2746)
through which he could be reached. According to Segretti, he

has called the aforementioned telephone number on several
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
unrecalled dates. ©On all but one occasion, Warren answered the
telephone personally. Segretti stated that he last contacted
Warren at that telephone number about three months before the
interview in order to "find out what was happening.”

Mr. Segretti stated that at no time was he given
an assignment, instructions or directions by Warren or any
other individual in regard to his own political activities.
He stated that he initiated all of his travel and activities
in connection with Democratic primaries personally. Mr. Segretti
stated that he utilized his own funds for the most part to
finance his travel. However, he also indicated that he had
receive p
identities he did not wish to disclose. He stated that the
total amount which he received from those individuals had been
approximately $1,000.

Segretti stated that he believed a personal friend,
whose name he would not disclose had provided Warren with
his name and telephone number.

2,

Mr. Segretti stated that about a month

X weeks

'-Il-

to s
before the interview, he had traveled for a second time to Miami,
Florida. He indicated that the purpose of this trip was to make
arrangements for counter demonstrations in the event that

demonstrations in opposition to administration policies occurred

at the Republican National Convention. Prior to this trip,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Mr. Segretti stated he received a telephone call from Warren who

advised him that he would be staying in a room at the Sheraton

Hotel at the time

indicated at that

e

ival

with Warren.

the upcoming Republican Convention;

n Miami,

At this meeting Segretti and Warren discussed

Se

@0

rec

however, he could

Segretti planned to be in Miam

l-

Warren

time that he wished to see Segretti.

Upon

not recall the specifics of that discussion which lasted about

ten minutes.

Illinois,

campaigns

to Whittier, California, when Senator Edmund Muskie spoke there.

Segretti advised that he had visited both Chicago,

and Milwaukee, Wisconsin,

in
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At that time, he had distributed leaflets regarding Muskie's

position in favor of abortion as he realized this position was

unpopular to the Senator's audience.

Mr. Segretti stated that he considered his function

at such political rallies as an organizer who gave direction to

the people who supported the President's policies but who

lack direction themselves.
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He advised that his own activities

and
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not
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on-

ducted as a result of any instructions or directions given to

him by any other individual.

Mr. Segretti stated that approximately one or two days
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
prior to the disclosure that Haiphong Harbor in Vietnam had been
mined, he received a phone call from Warren. Warren advised him
at that time that demonstrations might occur in the near future
in opposition to one of the President's policies. Warren stated
that he was apprising Segretti of this information in order to
give Segretti an opportunity to consider what he might do to
support the President's policies. Warren did not explain to

Segretti what he was talking about.

Mr, Segretti stated that he has no personal knowledge

of anything in connection with the burglary or break-in at the

[T IR

Democratic National Headquarters in Washington, D. C.

v

On June 28, 1572, Donald

p
six photographs, including a photograph of Everette Howard Hunt, Jr.

e s

P YA

From that group of photographs, Segretti selected and identified
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the photograph of Hunt as the individual known to him as Edward
Warren.

On June 28, 1972, Mr. Segretti was reinterviewed. He
again declined to identify those individuals who had furnished
him with financial assistance to help pay for the travel which

he had taken in connection with Democratic primaries held at

arion

<

the individuals who had furnished his name to Everette Howard Hunt.
However, he described these individuals as prominent political

figures.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Mr. Segretti stated that he had traveled to Miami,
Florida, on two occasions; to Chicago, Illinois, on one occasion;
to Milwaukee, Wisconsin, on one occasion; and to New Hampshire
on another. He stated that these trips had been made during
campaigns prior to primary elections held in those states.

Mr. Segretti stated that he did not travel to Ohio, Indiana or
Oregon.

Mr. Segretti again indicated that he was never given
any direction by any individual with respect to his activities
in connection with the state primary elections.

Throughout the aforementioned interview, Segretti
would not recall exact names, times or places and supplied only
a sketchy outline of his activities in spite of intense and

in-depth guestioning.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Committee to Reelect the Presldent:

On June 30, 1972, Mrs. Sally Harmony, secretary
to George Gordon Liddy, Committee to Reelect the President
{CRP), advised she was authorized to be a co-signer for
checks drawn on the account of the Finance Committee to
Reelect the President (FCRP) in the early part of June, 1972.
Also authorized to disburse FCRP funds were Maurice H. Stans,
Chairman, FCRP; Hugh W. Sloan, Jr., Treasurer, FCRP; and Paul
E. Barrick, Comptroller, FCRP. Mrs. Harmony could recall only
three business trips made by G. Gordon Liddy. She supplled
photographic coples of weekly expense reports reflectlng travel

of Mr. Liddy on the followln

g dates: March

29, 1972, from
Philadelphia, Pennsylvanla, to Plttsburgh, Pennsylvania, and
New York City, New York, to Wilmington, Delaware; April 4, 1972,
from New York City, New York, to Wilmington, Delaware; and

June 21-22, 1972, from Washington, D. C. (WDC) to Los Angeles,
California to San Francisco, California, and return.

Mrs. Harmony was unaware of any travel made by Mr, Liddy under
han hils true name. Mrs. Harmony advised that
two telephone extensions numbered 0362 and 0363 were present

on telephones in Mr. Liddy's office. She recalled receliving

two telephone calls from a Howard Hunt for Mr. Liddy wlthin

the previous four week perilod.

s Cocament contains neither recommendations nor conclusions
of the F2f it is the property of ihe FBI and is loaned to your
anancys it and s contents are not to be disiributed outside
your agency nor duphcated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Robert Odle, CRP, advised she was present at the CRP office
cn Saturday, June 17, 1972. According to Miss Panarites,

the only people at the CRP on that date were Marilyn Johnson,
Robert 0Odle, Martha Duncan, Ed Cowling and several security
ames W
connection with the break-in at the Democratic National
Committee (DNC) Headquarters, personnel at the CRP attempted
that night, June 17, 1972, to reach John Mitchell and Jeb
Magruder, who were in California. Miss Panarites 1lndicated
that upon notification of that information, both Mitchell and
Magruder reacted with complete surprise. According to

Mlss Panariltes, Mr. 0Odle had the responsibility for the
authorization of any expenditure made by Mr. McCord.

N. Mitchell advised he

became assoclated with the CRP on March 1, 1972, after sub-
mitting his resignation as the Attorney General of the

United States. Mr. Mitchell stated that he initially learned
of the break-in of the DNC Headquarters on June 18, 1972,

when he was advised of that information by Mr. Robert Mardlan.
At that time, Mr. Mitchell, Mr. Mardian, Jeb Magruder and
Fred LaRue were in California at a political meetling, having
been there from June 16, 1972. Mr. Mitchell belleved

Mr. Mardian received the information about the break-in from

ik dcument contains meither recommendations ner conclusions
of the P2 it 15 the propecty of the TEI and 15 lcaned lo your
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
the news media. Mr, Mitchell stated he had met James McCord

on only one occasion when McCord had informed him of the
security aspects at the office bullding at 1701 Pennsylvanila
Avenue, N. W., WDC. Mr, Mitchell denled knowledge of

E. Howard Hunt. Mr. Mitchell stated he had known G. Gordon
Liddy since Liddy's assoclation with the U. S. Department

of the Treasury, WDC. However, he indicated hils knowledge

of Liddy was limlted to a professional basls. Mr. Mltchell
indicated the CRP had conducted an independent investigation

as a result of Mr. McCord's alleged involvement, but

had obtained no results at that time. Mr. Mitchell 1ndicated
he has nothing to do with the financial aspect of the CRP,

as 1t 1s handled completely by Mr. Maurice Stans. Mr. Mitchell
denied ever meeting Alfred Baldwin but stated that he had

heard of him by name as Baldwin was apparently employed as

a bodyguard for his wife. He noted that his wife had been

dissatisfied with Baldwin and had lodged several complaints

rd e Tt T Tl
I Wil buvli Illlia

On July 5, 1972, Mr. Maurice H. Stans, Chalirman,
FCRP, advised he assumed his posltion as Chairman, FCRP, on
February 15, 1972. According to Mr. Stans, James McCord was

the Chairman of one of the Committees utilized by the FCRP

This docurrl coataing nzither recommendaiions nor conclusions
of Ihe FoL it ds §93 pramn by of the TC1 20d ie loared to your
socnty; 1t and its contents are ot fo be distributed outsice
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

to recelve funds. When such funds were recelved by that
Committee, they were turned over to the malin Finance Committee, CRP.
When advised of the FBI's interest in any and all disbursements
made to McCord or McCord Associates, Mr. Kenneth Wells
Parkinson, Counselor for the CRP, who was present during the
Interview of Maurlce Stans, advised that all pertinent records
regarding payments to Mc¢Cord had been furnished to a Federal
grand jury by Robert Odle in response to a subpoena. Mr. Stans
indicated he believed Mr., McCord's immediate supervisor was
Robert C. Odle.

On July 6, 1972, Judy Hoback, Accounting Department,

Panarites, Secretary, CRP; and Maureen C. Devlin, Receptionist,
CRP, were served with subpoenas issued by the U. S. District
Court, WDC, which commanded them to appear before a grand Jury of
that court forthwith. On July 7, 1972, Kathleen Chenow and
Martha Duncan were served with similar subpoenas.

On July 11, 1972, the FCRP made avallable the payroll
roster for the CRP for the period of January, 1972, through
July 11, 1972, and a review of that roster did not disclose
the presence of the names Bernard Barker or Frank Carter,

On July 11, 1972, Robert C. Odle, Personnel
Administrator, CRP, stated he was not familiar with Bernard L.

Barker and that records of the CRP in regard to past and present

Thic dotumoct contains neither recommendations nof conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
employees di1d not reflect any employees named Bernard L. Barker
or Frank Carter.

George Gordon Liddy:

Background informatlion 1in regard to George Gordon
Liddy was obtalned from a revlew of passport applications
submitted by George Gordon Liddy; the officlal personnel file of
George Gordon Llddy at the Office of Management and Budget,
Executive Office of the President; and the personnel file of

Mr. Liddy at the 0ffice of Personnel, U. S. Department of the

B
Ara

Treasury. Additional background informatlon pertinent to George

Gordon Liddy was developed from interviews of Mr. Liddy's
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James Walter McCord, Jr., and McCord Assocliates:

)

On July 3, 1972, Paul E. Ertzinger, Chalrman of
the Washington Chapter of the Ex-FBI Agents Soclety, advised

that he had been contacted by James W. McCord, Jr., in May, 1972.

h

¥ 1.5 o
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A AR

McCord requested the names of several ex-FBI Agents who

might be interested in doing security work for the CRP.

LI L
EL R

On June 29, 1972, W. Peyton George, an ex-FBI
Agent, advised he had been approached by James McCord 1in
regard to assuming the positlon of Director of Securlty

for a detail to guard Mrs. Martha Mitchell.

This document contains neither recommendations nor conclusions
of the FGL it is the pojety of the FBI and is loared fo your
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-75-




S ar

B PN

Rt WPty R PRV D O B Fa kT e . Dl
‘&W“:'ﬂ,@f‘:’ﬁ‘,‘r‘m"' }“,ﬁwwﬂp:\l:\w 5"!""'2?%' P ’/.,,.-\ ehee s T e R Y A ..
¥ 53 g AN T e PR . L

et iy

+

TR REAT

L0 e R S R g
£ R A "y h e B ‘-
Wi AR

Foep 2y
A ey e

e
et

"
A

« Wl &;

S I IR T acIe

r_pf-.—q. ey
V.. R L

JAMES WALTER MC CORD, JR.

On June 28, 1972, the Maryland National Bank,
College Park, Maryland, furnlshed coples of deposit slips
for the account of James W. McCord, Jr., and McCord Assoclates.
Review of these slips reflected deposits of $10,000 cash
each on April 12, 1972, May 31, 1972, and June 12, 1972.

On July 7, 1972, an employee of the Maryland
National Bank indicated that she recalled receiving a cash
deposlt of $10,000 from James McCord on April 12, 1972. She
recalled the deposit was made up of $100 bills with a paper
clip fastened to each ten $100 bills. She recalled that
two packages or 20 $100 bllls were new bills. The employee
also recalled recelving a deposit of $10,000 from Mr. McCord
on May 31, 1972. Accordling to the employee, this deposit
consisted completely of $100 bills. Another employee of
the Maryland National Bank, Rockville, Maryland, recalled
recelpt of a $10,000 deposit from a customer on June 12,
1972, which deposit was made up entirely of new $100 bills
which were separated in groups of ten $100 bills fastened
with a paper clip to each group. This employee ldent
deposit slip dated June 12, 1972, which reflected a deposit
of $10,000 to the account of McCord Assoclates as a trans-

action which he had handled.

Alfred Carleton Baldwin, TII:

On July 5, 1972, Alfred Carleton Baldwin, III, was

This dotamct contains neither recommendations nor conclusions
of the T26 it is the p oty of the FBI and is locred 1o yowr
© oy it and its conlents e pol o be distribuled ouinide

your agency nor duplicated within your agency.

-76-




B L RN PR Y B TR S S R

A B

AR G 2R Rr s Pl
1,0008 e L B e A ey o

gl
',\."r,g-‘;,

R

JAMES WALTER MC CORD,JR.

displayed three groups of photographs. Among group #1 were
photographs of Charles W. Colson, Alex Butterfield, David

R. Young of the White House and Everette Howard Hunt. From
group #1, Baldwlin selected the photograph of Everette Howard
Hunt. Group #2 contalned ten photographs, among which were
photographs of Frank Anthony Fiorinl, James Walter MeCord, Jr.,
Virgilio Gonzalez, Eugenio Martinez and Bernard L. Barker.

From thils group Baldwin selected the photograph of James Walter
McCord, Jr. Group #3 consisted of seven photographs among

" B 1

- £ . —~ —~ £~ e e ~ e aan e (3 A Al e
which was the photograph of G Gord I

UL ET UWwltuuvll Llidd -
group Baldwin selected the photograph of George Gordon Liddy.

Telephone Toll Records:

Pursuant to issuance of subpoenas, telephone
numbers were established and/or identified for the
following individuals and/or firms: the residence of
Bernard L. Barker, Miami, Florlda; Barker Assoclates, Inc.,
Miami, Florida (two phones); the residence of Everette

Howard Hunt, Potomac, Maryland; Howard Hunt (unpublished

business telephone number at the Robert Mullen EDC);

{
-
L

McCord Assoclates, Inc., Rockville, Maryland; the residence of
Virgilio Gonzalez, Miami, Florida; and the residence of Michael
Douglas Caddy, WDC. Pursuant to the issuance of appropriate

subpoenas, telephone toll records for those telephone numbers

This document contains neilher recommendations nor conclusions
of the FCI it is the propety of the FBI and is loaned to your
*Tidcy. it and s contents are mot to be distributed outside
your agency hor duplicaled within your agency,
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ldentified above were obtained for period from December, 1971,
through June, 1972. A copy of the telephone toll records for
the unpublished business telephone of Howard Hunt at the

Robert Mullen Company, WDC, for the period from May 9 through

June 17, 1972, was obtained through issuance and execution of

approprliate subpoena. A copy was obtained of the telephone

toll records for the residence telephone of G. Gordon Liddy,

Oxon Hill, Maryland, for the period from December, 1971 through

! June, 1972, which records were obtained through issuance and
LR

EE{ execution of appropriate subpoena. A copy was obtalined of
f£§ the telephone toll records for the telephone of D, Caddy, WDC,

for the period from March 28, 1972, through June 21, 1972,
which records were obtalned through the issuance and execution

of annronriate subnoensa
ol approprilate sub

L =i s

White House:

On July 7, 1972, John Dean, Legal Counsel to the

i% President, furnishe. a memorandum on the stationery of the

A

gg "White House Communications Agency" dated June 30, 1972, which
%@ memorandum indicated that accounting records for telephone

£

IR
s
e
b i e B

s

number 456-2282 were reviewed for the period from July 1,

1971, through April 1, 1972, According to the memorandum

three calls were made from that phone during the noted period

+~ PBLAtm
vy 4

This document contzing peither recommendations nor conclusions
of the Y35 it js the property of the FBI snd 15 loaned to your
arongy: fUoaud is contents are not tw be dustributed outside
your asoncy mor dupiicated within your agency.
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Maryland.
On July 7, 1972, David R. Young, Domestic

Council, provided a rolodex file (believed by him to
be Hunt's or Liddy's) which contained telephone
numbers for some 23 indlviduals and/or agencies which

included the telephone numbers of the following individuals:

Myles Ambrose, Customs; John Ingersoll, BNDD;—

FBI Laboratory:

‘...;
i,
I Raide
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Handwriting comparisons of the known handwriting

of Bernard L. Barker, Virgilio Gonzalez, Eugenlio Martlnez,

= 1
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s £
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1

James W. McCord, Jr., Frank Anthony Florlini and Everette

%

= -r" .-‘
T g 1

IS ANAER

Howard Hunt, Jr., with handwriting appearing on previously

T

submitted questioned documents, established that Bernard L.
Barker had been responsible for the signature of Frank Carter
which appeared on some of those documents; that Martinez was

responsible for the Valdes appearing on some of the submitted

ks P bRy e, 153

I B AL AV e

documents; and that Fiorini had been responsible for the

e
)

DiAlberto signature which appeared on some of the submitted

documents.

Miscellaneous:

On June 29, 1972, handwriting exemplars were
obtained from Virgilio Gonzalez, Frank Anthony Fiorinl and

This dotumcnt contains acither recommendations hor conclusions

of the TLL it i the poperly of the FCI and is loaned 1o vour

amesny 0 and s conteats arc not to be distribuled outside

your 2tncy nor duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Bernard L. Barker pursuant to orders 1ssued by the U. S.
District Court, WDC.

On June 30, 1972, handwrlting exemplars were
obtained from Eugenio Martinez, and James Walter M¢Cord, Jr.,
pursuant to orders 1ssued by the U, S. District Court, WDC.

Pursuant to the issuance and execution of appropriate
subpoenas, the signature and visitor records of Bernard L. Barker,
James Walter Mclord, Jr., Frank Sturgis, Virgilio Gonzalez
and Eugenio Martinez at the District of Columbila Jaill, were
obtained.

Corporatlon records located at the Secretary of
State offlce, Tallahassee,Florida, in regard to Ameritas, Inc.,
were reviewed. These records indicated that Ameritas, Inc.,
was 1ssued a charter on April 9, 1969. The nature of business
shown on the charter was real estate transactions and
publication of Ameritas News. Records of the same office
reflected Barker Associates, Inc., was lissued a charter on
June 15, 1971, as a real estate broker under the direction of

Bernard L. Barker.

This documcat contains neither recommendations por conclusions
of the FRL it ic the poopeily of the FBI and is loaned to your
a3:ocy, it and its conieats are nmot to be distribuled outside
your agency mor duplicated within your agency.
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Investigation Re James Walter McCord, Jr.:

A representative of the Central Intelllgence Agency
(CIA), McLean, Virginia, advised on June 19, 1972, that James
Walter McCord was a staff employee of that agency from August 22,
1951, until his retirement on August 31, 1970, at which time he

was a GS-—lS.\

Acquaintances, business assoclates, and/or employees

S

e N e B B gy
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IR

s

e

PR

of James Walter McCord were interviewed with regard to thelr

MY
.

assoclation with Mr. McCord and to ascertaln background of

Mr. McCord.

Investigation Re Bernard L. Barker:

Investigation established that Edwlin N. Moffet
and Maria Elena Moffet are the son-in-law and daughter,
respectively, of Bernard L. Barker.

Investigatlion Re Everette Howard Hunt, Jr.:

A representative of the CIA, McLean, Virginia,

ol

indicated that Everette Howard Hunt, Jr., was a staff employee

— at which time he was a GS-15. The representa-

tive also indicated that Mr. Hunt was utilized by that agency

e

LT

h AN a
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PV o

on an informal basis for Ad Hoc purposes subsequent to his

el i

retirement in 1970. &

This document contains meither recommendations ner conclusions
of the FBI, # is the povety of the FE! ard is inaned to your
agency; it and ity contents are nol to be distibuled oulside
your agency nor duplicated within yow agency.
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Investigation Re Edward Warren:

AR

A representative of Allegheny Airlines, Washlngton

St NI B B e G A A,
Rt S » hA . Ao . A BT ’l-.,. B o et .

National Airport, Arlington, Virginia, advised on June 27,

o
i

1972, that no record had been located by Allegheny Airlines

which reflected any travel by one Edward Warren fron New York

A5
; ¥
3

City, New York, to WDC on May 26, 1972. This record check also

included the records of Mohawk Alrlines, which has been

L, S &
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merged into Allegheny Airlines.
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Miscellaneous:

On June 19, 1972, investigation revealed that an

&
£,

individual using the name George F. Leonard, representing Ameritas,

a4

Inc., 1601 Washington Avenue, Kansas City, Kansas, was registered
at the Watergate Hotel and believed to be associated with the
five subjects arrested on June 17, 1972.

On June 20, 1972, a review of the Greater Kansas City

Area City Directory disclosed one George F. Leonard residing at

Prairie Village, Kansas. Record checks conducted at Kansas City,
Kansas, and Kansas City, Missouri, Police Departments concerning
George F. Leonard met with negative results.

A review of appropriate city directories for the

. LERRL R ot M . .
Y AN AL o L L e
G G R PO

Greater Kansas City area, as well as listings found in Dun and

.é Bradstreet for the Kansas City area for Ameritas, Inc., met with
'g negative results also.

‘}; Investigation established that 1601 Washington

‘gg Avenue, Kansas City,.Kansas, and 1601 Washington Avenue, Kansas
:gé City, Missouri, are both fictitious addresses.

Investigation at the Solar Apartments, 1617

I

o

Washington Boulevard, Kansas City, Kansas, established that
George F. Leonard was not a resident at that address.
Oon June 21, 1972, George F. Leonard, Prairie Village,

Kansas, denied any knowledge of and/or participation in the

This document contains neither recommendations por conclusions
of the FBL it is the propesty of the FBI and is lvaned to your
epency. it and its comteats are ast to be dictrihuted oulside
your egency mor dupiicated wilhin your zgenly.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

burglary of the DNCH in C in June, 1972.

Investigation established that telephone number
314-365-2381, which was called on June 14, 1972, from the home
of the son-in-law of Eugenio Rolando Martinez, Antonio Toscano,
Miami, Florida, was listed to the Lodge of the Four Seasons,
Lake Ozark, Missouri. A representative of that firm indicated
that no log is maintained by that firm with regard to receipt
of incoming telephone calls. A review of the guest list for
June 14, 1972, did not reveal any pertinent information.

The Ohi
ine Lnicago

ny (CTIC}, Chicago,
Illinois, advised that it had performed title insurance ser-
vices for a firm known as the Great American Mortgage Investors
on numerous occasions. In one such instance, CTIC furnished
such services for a project which involved a condominium project
in Miami Beach, Florida, which would be known as Biarritz Towers.
This project was handled by a contractor known to CTIC as Hiram
Gonzalez. CTIC officials indicated that Miguel Suarez,
Bernard Barker and first name unknown, Garciga had become
known to their firm as the result of their involvement with the
Biarritz Towers project.

Oon June 29, 1972, the Continental Illinois National
Bank and Trust Company (CINB) indicated that Banco Internacional

maintains a United States funds account at CINB. On June 29,

This documsr! conlains nreither s~izmmendalions ror conclusions
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1972, an official of CINB indicated that the CINB had received a

telephone call on April 25, 1972, from the Republic National
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indicated that the RNB had sent CINB a $15,000 check on April 20,
1972, which check had been drawn against the account of Banco
Internacional at CINB. The RNB official requested to determine
when and if that check had been paid. At that time, the check
had not cleared and RNB was advised of that information. Sub-
sequently, on April 28, 1972, the check cleared CINB and this
information was telephonically furnished to the RNB. On July 3,
1972, an official of the CINB indicated that the April, 1972,
bank statement for the Banco Internacional reflected a $15,000
debit to that account on April 28, 1972.

On July 3, 1972, an attempt was made to identify
the recipient of a telephone call placed to an individual at the
O'Hare Travelodge Motel, Des Plains, Illinois, on March 30, 1972,
A review of past registrants at the motel failed to reflect the
names of any of the subjects, unknown subjects and/or the aliases
of any of those individuals developed in connection with the

investigation of the break-in at the Democratic National Committee

Headgquarters in Washington, D. C., on June 17, 1972.

This dacumint cevtaing poither recammendations mor conclusions
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On June 2% and July 3, 1972, Jack M. Bauman,
Winter Haven, Florida, was shown two groups of photographs.
Mr. Bauman, on June 29, 1972, tentatively, and on July 3, 1972,

pesitively 1dentified a photograph of George Gordon ILiddy as

the indivlidual who had accompanied Everette Howard Hunt, Jr.,
during meetings between Mr. Bauman and Mr. Hunt in Miami,
Florida, and Washington, D, C.
Toll Calls Billed to Telephone of Jack M. Bauman:

Cn June 29, 1972, pursuant to the issuance and
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execution of a subpoena duces tecum, the General Telephone

b2

s

Company, Tampa, Florlda, made avallable the long-distance
telephone toll records for Jack M. Bauman, Winter Haven, for
the period from December, 1971, through May, 1972.

Investigation in Regard to Telephone Numbers Located 1n the
Address_Book of Bernard L. Barker:

Investigation established that telephone numbers of

Pearl E. Stewart, Madelra Beach, Florida, and Jack Stewart,

St. Petersburg, Florida, were present In the address book of N

that an individual who identified himself as "Bernle Barker"

had called her son, Jack St at her residence on several

1i8ha WO A AT i e

This documert containg reither recommerdations no- conclusions
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occasions. She could furnish no information relative to the
burglary of the Democratic National Committee Headquarters,
Washington, D. c.C
On July 18, 1972, after the service of appropriate
toll records for Jack Stewart, St. Petersburg, Florida, and
Pearl E. Stewart of St. Petersburg, Florida, were obtained.
On July 19, 1972, Mr. Jack Stewart, St. Petersburg,
Florida, produced a letter addressed to him from Howard Hunt
dated July 8, 1970, regarding Hunt's retirement and indicating
that he was employed in a public relations firm.

Investigation Concerning Everette Howard Hunt:

R BT S R R A

o

Gk T b b R PN 2
ORI il - DRI L A e it

et
E .

i 1

e el B M

o

On August 15 and August 21, 13972, investigation at

_ B

B

the Hilton Inn, John F. Kennedy International Airport,
Jamaica, New York, revealed that Hunt arrived at the Inn on
June 19, 1972, and departed June 20, 1972. Pursuant to the
serving of an appropriate subpoena, documents relative to the
stay by Hunt were obtained.
This documzat costains prithr reonmmandations eor conchucions
of the FOL it i3 £'r prorr iy ol U Tt and ks ivred ' your
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§f g Investigation Regarding Alfred Carleton Baldwin, III:

if Interviews of the subscribers within the State of

13
R
e
™
5

Connecticut revealed that most were called from Washington,
D. €., during May and/or June, 1972, by Alfred C., Baldwin, III,
who resides in North Haven, Connecticut.
On June 21, 1972, Alfred C. Baldwin, III, declined to
be interviewed upon the advice of hls attorney, John Cassidento.
Investigation established that Alfred Carleton

Baldwin, III, was employed in the Security Department, Adley

Express, Orange, Connecticut, from November 6, 1967, until

July 11, 1969. Baldwin was subsequently employed by Bruce

¥y 1
Y
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b

Clinton Associates, a Connecticut real estate firm, as a sales

¥

representative from 1969 until October 1, 1971.
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Records of the Superior Court, New Haven, Connecticut,

reflect that Mr. Baldwin was divorced by Georglanne Baldwin, nee
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Porto, on February 5, 1970, for intolerable cruelty.

Individuals who had telephonic contact from Washington,

D. C,, with Alfred C. Baldwin, III, were identified and the extent

of thelr contact with and background information in regard to

Mr. Baldwin was obtalned. In addition, various acquaintances of

g

TR

Mr. Baldwin within the State of Connectlcut were interviewed and

oA

they described their assoclation with him,.

PLOREE

Mr. Donald Shannon, an ex-FBI Agent, from Milford,
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Connecticut, indicated that in contact with Baldwin on June 19,
1972, Baldwin indicated that he was employed in a security
capacity for a group in Washington, D. C. (WDC), which was
workling for the reelectlion of the Preslident. Baldwln stated
that he had been told to leave Washington prior to June 19, 1972.
Baldwin contacted Mr. Shannon in an effort to obtalin employment

and stated that he had previously been assigned to travel with

and provide security for Mrs. Martha Mitchell.
The records of the— % /
- T
¥/

SR
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VN << 1cct that & call vas made

on June 19, 1972, from the office of Ginsberg, Mirto and Ginsberg,

ERITION gty
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]

attorneys, West Haven, Connecticut, to telephone number

S

202-333-0920 in WDC.

G

On June 27, 1972, Robert Mirto, an attorney with the

Sikepir]
i e
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aforementioned flrm, stated that his client, Alfred C. Baldwln,

gy,
e

IIT, would not make a statement to the FBI at that time. However,

he indicated‘that a future statement by Baldwin was not precluded.
On June 27, 1972, a representative of the Aetna Life

and Casualty Company, Hartford, Connecticut, indicated that

during 1971 Alfred Carleton Baldwin, III, made application for

employment with that firm. Mr. Baldwin furnished the Aetna Life

and Casualty Company with an application which indicated he had

been employed by the Sixth Circuilt Court, New Haven, Connectlcut,

This documznt contains mether recommendations por conclusions
of the FBI; it is the proncity of the 51 and is loaned to your
agency, 1t and is contents are not to be distridvided outside
your agency ror duphcated within your agency.
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Connecticut, from 1966 until 1967; by the Adley Express Company,
New Haven, from 1967 until 1969, and by Anderson-Clinton Assoclates,
Branford, Connecticut (a real estate firm), from 19569 until 1971.

On June 28, 1972, Lewis D. Andrews, Executive Director,

Republican State Central Committee, Hartford, Connecticut,

‘advised that he had attempted to obtaln employment for

Alfred Carleton Baldwin, III, in Connecticut. Mr. Andrews made

available coples of correspondence regarding attempts

Bty ‘1"3"'&?-'.*'3. T
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to obtain employment for Mr. Baldwin.
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On October 24, 1972, Mr. John J. LaVallee,

Branhaven Chrysler Plymouth, Branford, Connecticut, advised

e
iy

that Alfred C. Baldwin, III, of North Haven, Connectlcut,
had hils 1972 Plymouth serviced at LaVallee's agency on

May 25, 1972. LaVallee stated that Baldwin personally
picked up his car at approximately 9:10 p.m., on May 25,
1972. Mr. LaVallee furnished a Xerox copy of the warranty

repair order and service order for repairs on Baldwin's

vehicle.
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Investigation Concerning Everette Howard Hunt and
George Gordon Liddy:

On June 27, 1972, a representative of the Century
Plaza Hotel, Los Angeles, California, reviewed the records of
that hotel and determined that no records could be located
pertaining to Everette Howard Hunt, Jr., Edward J. Warren or
any other individual associated with the burglary of the Demo-
cratic National Committee Headquarters, Washington, D. C. (WDC).
On the same date, a representative of the Los Angeles
Hilton Hotel, Los Angeles, California, reviewed the records of
that hotel and subsequently indicated that no information is con-
tained in the files identifiable with individuals associated with
the burglary of the Democratic National Committee Headquarters, WDC.
Investigation ascertained the identities of individuals
- business firms wh
with this investigation. Among these are the telephone numbers
of Morton Barrows Jackson, Los Angeles, California; the Nixon
for President Headquarters, ﬁos Angeles, California; Esther Kirby,
private secretary to Morton Barrows Jackson, Downey, California;
Bernard Denburg, Los Angeles, California; and Anthony Jackson,
I.os Angeles, California.
Investigation on July 7, 1972, established that

records of the Beverly Wilshire Hotel, Beverly Hills, California,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

that hotel from August 25 through 27, 1971, and from April 26
through 28, 1972. Hotel records also reflect that one Edward J.
Warren was registered in the hotel from September 2 through

7, 1971. Hotel records show that Mr. G. Gordon Liddy of Oxon
Hill, Maryland, registered at the hotel for the period from
April 26 through 28, 1972. It should be noted that notations
made on hotel records reflect that Messrs. Hunt and Liddy had
shared a suite at the hotel during the period from April 26
through 28, 1972.

On June 30, 1972, Donald Henry Segretti was shown six
photographs, including a photograph of George Gordon Liddy.
After viewing these photographs, Mr. Segretti stated that none
of the individuals was familiar to him. Mr. Segretti, when
reinterviewed on that date, stated that he could not recall how
he had arranged to meet with Warren in Miami, Florida, during
his first trip to that city. Warren may have furnished him with
a telephone number to call upon his arrival in Miami, Florida.
Mr. Segretti stated that he might have called Warren at such a
number and informed Warren that he would wait for him at a
particular location on a specific date. Mr. Segretti stated that
he did not believe that those individuals who have furnished him
with money to assist him in financing his activities were aware

of his relationship with Ed Warren.
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On June 29 and 30, 1972, Margaret Elaine Johnson,
a stewardess, furnished two letters which she had received from
individuals known to her as Edward J. Hamilton and G. Larimer.
According to Miss Johnson, both Larimer and Hamilton had been
first class passengers on a flight from Los Angeles to New York
on September 4, 1971. Miss Johnson was shown a group of photo-
graphs including that of George Gordon Liddy. After viewing
these photographs, Miss Johnson selected the photograph of George
Gordon Liddy and indicated that the individual depicted in that
photograph resembled the aforementioned G. Larimer. Miss Johnson
was also shown a group of photographs which included a photograph
of Everette Howard Hunt. After viewing these photographs,
Miss Johnson selected the photograph of Everette Howard Hunt and
identified it as a photograph of the individual known to her as
Edward J. Hamilton.

On July 3, 1972, Mr. Morton Barrows Jackson, attorney,
Los Angeles, California, indicated that Everette Howard Hunt,
Jr., was one of his clients. After viewing a group of photo-
graphs, which included a photograph of George Gordon Liddy,
Mr. Jackson stated that the photograph of Liddy depicted an
individual who was an associate of Hunt and who had traveled to
Los Angeles with Mr. Hunt in early 1972,

Mr. Jackson was shown six photographs, one of which
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Donald Henry Segretti. A
Mr. Jackson indicated that he was not familiar with any of the
individuals depicted in those photographs. He also stated that
he knew no one by the name of Donald Benry Segretti.

Mr. Jackson indicated that he had known Hunt for about
30 years. Mr. Jackson stated that he first met Mr. Hunt while
both attended the U. S. Naval Academy, Annapolis, Maryland, in
1941. Subsequent to graduation from the Academy, Mr. Jackson
maintained contact with Mr. Hunt on a social basis.

Mr. Jackson stated that since Mr. Hunt left the
Central Intelligence Agency, he has contacted Mr. Jackson on
several occasions to solicit legal opinions. According to Mr.
Jackson, Mr. Hunt utilized thejr friendship to obtain "free"
legal advice from Mr, Jackson.\

During early 1972, Mr;‘hunt introduced Gordon Liddy
to Mr. Jackson in Los Angeles. Mr. Jackson believed that Mr.
Liddy was an attorney employed by the Finance Committee to
Reelect the President. He stated that his meeting with Mr, Hunt
and Liddy on that occasion was social in nature and not related

to business. He was unable to recall the approximate date of

Mr, Jackson indicated that subsequent to June 17,

1972, he was contacted by Mr. Hunt who reguested that Mr. Jackson
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

act as his attorney in connection with events arising out of

the burglary of the Democratic National Committee Headquarters,
WDC. Because of this relationship, Mr. Jackson declined to
discuss his conversations with Mr. Hunt. Mr. Jackson stated

that prior to June 17, 1972, he had never acted in a professional
capacity for Mr. Hunt and had not had any business dealings

with Hunt.

Mr. Jackson stated that he wished to be present at
any interview of his secretary, Mrs. Esther Kirby, inasmuch as
Mrs. Kirby was an employee of his firm. He stated that he
wished to insure that Mrs. Kirby 4id not violate an attorney-
client privilege held by a member of his firm with a client as
a result of information which she had received during her employment.

On July 3, 1972, Mrs. Esther Kirby, a secretary for
the law firm of Jackson, Goodstein, Kumler, Copes, Coskey, and
Smith, Los Angeles, California, declined to be interviewed without
the presence of her employer,'Attorney Morton Barrows Jackson.

On July 3, 1972, Mr. Bernard Denburg, Los Angeles,
California, indicated that he could furnish no information
relative to the burglary of the Democratic National Committee
Headquarters, WDC. Mr. Denburg was not acquainted with anyone
named Everette Howard Hunt, Ed Warren, Edward Hamilton or
Gordon Liddy. Mr. Denburg stated that he was acquainted with

Morton Barrows Jackson and several other members of the Jackson
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
law firm as his wife, Mary Denburg, had been employed bylthe

Jackson law firm until March of 1972.

Mr. Denburg indicated that and his ife
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separated on several occasions. He recalled that during one
of these periods, his wife was introduced to a man from WDC,
whose name he could not recall, Mr. Denburg stated that his
wife had dated this individual for several months.

On July 3, 1972, Mrs. Mary Denburg was shown three

15§§ ~groups of photographs, which included photographs of Everette

;;g Howard Hunt, Jr., George Gordon Liddy, and Donald Henry Segretti.
f;;? After viewing each group of photographs, Mrs. Denburg selected
Jég% photographs of Everette Howard Hunt, Jr.,, and George Gordon

; %% Liddy. She stated that she had met Mr. Hunt as the result of

é ﬁ} her employment with the law firm of Morton Barrows Jackson.

i’%% She identified George Gordon Liddy as an individual who had

.gf accompanied Mr. Hunt to the law offices of Morton Barrows Jackson
g Eé on one occasion. She also indicated that she was unfamiliar

;_%é with anyone named Donald Henry Segretti.

,
$‘.
e

Mrs. Denburg recalled that she met Mr. Hunt initially

on September 3, 1971, when he visited the offices of Morton

Barrows Jackson, Los Angeles, California, where she was employed

as a receptionist.

€8

Subsequently in January, 1972, Mr. Jackson arranged

A for Mr. Hunt to take Mrs. Denburg to dinner. On January 9, 1972,
i This document cotains neither recommencations ror canchicions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Mrs. Denburg had dinner with Mr. Hunt in a Beverly Hills,
California, restaurant. On the following evening, she and
Mr. Hunt had dinner with Gordon Liddy and Sherry Stephens whom
she described as a friend who she had asked to accompany Mr. Liddy.
Mrs. Denburg recalled that Gordon Liddy had been or
intended to go to San Diego, California, to check facilities in
San Diego for the Republican Convention which was planned for
that city.
Mrs. Denburg indicated that Mr. Hunt remained in

Fad B 232
. e Lnal*
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Los Angeles from January 9 until January 11, 197
cated that she believed his visit to Los Angeles was connected
with the business in the Hughes Tool Company as Mr. Hunt had
indicated to her that he had to visit the Hughes Tool Company
in regard to Clifford Irving. She noted that during this visit,
Mr. Hunt and Mr. Liddy had stayed at a suite at the Beverly
Wilshire Hotel, Los Angeles, California.

On February 4, 1972, Mrs. Denburg received a telephone
call from Mr. Hunt. At that time, Mrs. Denburg advised Mr. Hunt

_____ A Tar Lom et e e oA

ecently become engaged

that sh
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February 15, 1972, Mr. Hunt and Mr. Liddy again visited Los Angeles.
Mrs. Denburg recalled receiving several telephone calls
from Hunt when he was in Florida.
Mr. Hunt again visited Los Angeles from April 25 or
26 through April 28, 1972. During this visit, Mr. Hunt and
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Mr. Liddy stayed at the Beverly Hilton Hotel, Beverly Hills,

California.

According to M

.......... | n tele-
-

J=re

rs. Denburg, Mr. Jackson was
phonic contact with Mr., Hunt several times a week from January,
1972, until her termination of employment with the Jackson law
firm in February, 1972. Mr, Jackson's records showed his tele-

phone calls to Hunt as being in connection with "Susgquehanna”

@
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vs. a name she could not recall, and sometimes to himself.

However, Esther Kirby, Mr. Jackson's secretary, once told her

: x e s MO L oM b mmsamm 4 A
nie name ousduendnna pDecdalube 1L

to forget she had ever heard t

vt e e

was a code used by Jackseon and Hunt.

On July 5, 1972, Sherry Stephens, Beverly Hills,
California, identified photographs of Everette Howard Hunt and
George Gordon Liddy as individuals with whom she had dinner at
a Beverly Hills restaurant in January, 1972. No additional

pertinent information was obtained.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Regarding Everette Howard Hunt, Jr.:

On June 29, 1972, Mr. Frank Margqulies, Fontainebleau
Hotel, Miami Beach, Florida, was served with appropriate subpoena

and produced a register card for Room 1038 for George F. Leonard

O

Review of Bernard L. Barker's Address Book: ",/
On July 3, 1972, Mr. Fred Asbell, Octagon Towers, ‘/,'

Miami Beach, Florida, advised that his office was being used

as the Miami headquarters for the Committee to Reelect the

President. Prior to his coming to Miami Beach, he worked in

c

{Imry
AL

F:

provide no information relative to the burglary at the Demo-

cratic National Headgquarters in WDC.

On July 5, 1972, Mr. Steve Nostrand, Miami Beach,
Florida, advised that he is in charge of the Committee to
Reelect the President in Miami, particularly concerning young
Republicans. On June 8, 1972, he met McCord in McCord's
capacity as Director of Security for the Committee to Reelect

the President at the Doral Hotel in Miami Beach but has no

- T U T T
ndu e nds no

knowledge of the burglary. He also stated t
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
knowledge that Martinez allegedly contacted the University of
Miami to rent space in dormitories.

On July 6, 1972, Mr. James C. Grimm, University of
Miami, Miami, Florida, advised that in the latter part of May,
1972, a Mr. Rolando Martinez requested Mr. Grimm to provide
housing for over three hundred young Republican workers during
the Republican Convention. During this conversation,

Mr. Martinez was accompanied by another individual, name unknown.

Mr. Grimm stated that this individual did most of the talking

and appeared to be a representative of the Republican Party.

Mr. Grimm declined the request. ﬁ

On July 7, 1972, appropriate subpoena issued and

executed at the First Bank and Trust Company, Boca Raton,

Florida,

On July 11 and 12, 1972, Marge Snow of the First Bank

and Trust Company, Boca Raton, advised

>

This docue-r* ronlains neilher recommendations nor conclusions
of the FEI. ii is the proposty of the [BY and is Jeated to yowr
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Miscellaneous - INS Background on Felipe De Diego:

On July 7, 1972, U. S. Immigration and Naturalization
Sexrvice Records were reviewed under the name of Arsenio Felipe
Anslemo Damaso de Jesus de Diego Y Aday and INS file A 12 543 056
was provided and

reviewed.

Investigation Regarding Frank Fiorini:

A review of records of the U. S. Marine Corps on
file at the National Personnel Records Center (Military
Branch) St. Louis, Missouri, disclosed that Frank Angelo
Fiorini enlisted and entered on active duty in the U. S.
Marine Corps October 5, 1942. He was honorably discharged from
the Marine Corps with the rank of Corporal on October 23, 1945.
The records also indicate that Mr. Fiorini served in the U. S.
Naval Resexve in an inactive service from November 9, 1947,
until August 30, 1948, when he was honorably discharged for
reason of his enlistment in the U. S. Army at that time.
A review of records of the U. 8. Army also in file

at the National Personnel Records Center, revealed that
Frank Angélb Fiorini enlisted in the U. S. Army, Norfolk,
Virginia, August 1, 1948, Mr., Fiorini was honorably discharged
from the Army May 26, 1949. Biographical data and background
information was developed from review of the aforementioned
military records.

This document coatains meither recornmendations nor conclusions
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Interview of Alfred Carlefon Baldwin, ITT:

IR R P T T T

On July 10, 1972, Alfred C. Baldwin, III, was
extensively interviewed at the O0ffice of the U. S. Attorney,
Washington, D. C. (WDC). Present in addition to two Special
Agents were Baldwin's attorney, Robert Mirto, and Assistant
U. S. Attorneys Earl J. Silbert and Donald E. Campbell. He
advised as follows:

On May 1, 1972, Baldwln recelved a call at his

home in Connectlcut, from James McCord, whe identified him-
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self as Security Coordinator for the Committee to Reelect the
President (CRP) and inqulred of Baldwin 1f he was interested
in employment with that Committee. McCord asked Baldwin to
secure an alrline flight to WDC, that night, which Baldwin
did. The following morning he met with McCord, who advised
Baldwin the Job would be as a security officer for Mrs. Martha
Mitchell. McCord took Baldwin to the office of the CRP and
é introduced Baldwin to a number of people there including McCord's
3 assistant, Robert Houston, and Fred LaRue, who McCord sald was
i;%? Number 2 Man to Mr. John Mitchell at the Committee. McCord and
E?E% LaRue talked with Baldwin and it was decided that Baldwln would
;; accompany Mrs. Mitchell on a trip of more than a week's duration
L during which time she planned to visit the Chicago, Detroit and
= New York City areas. McCord advanced Baldwin $800 in cash, in

This document contains peither secommendations nor conclusions
of the FBI; it is the proparty of the FB! and is loaned to your
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

$100 b1lls, and told him his salary while traveling with
Mrs. Mitchell would be $70 per day and unlimited expenses.
McCord also furnished Baldwin a .38 caliber Smith and Wesson
Chief Special revolver with a holster.

Baldwin accompanied Mrs. Mitchell on thils trip
which lasted from May 2-8, 1972. While Mrs. Mitchell was at
the Xingsley Inn, Bloomflield Hills, Michigan, LaRue Joined
Mrs. Mitchell and remained at the Inn for about two days. In
conversation with Baldwin, LaRue sald the revolver furnished
by McCord to Baldwln actually belonged to LaRue.

On May 9, 1972, Baldwin went to the office of the
CRP and filled out an employment application. He furnished
his expense account for the trip, which totaled $429.84,
McCord advanced Baldwin an additional $500 in cash, all in
$100 bills. Later on that date, Baldwin traveled to his home
in Connecticut and picked up addlitional clothling, 1necluding
some sults which he purchased, and returned to WDC the
following day.

On May 11, 1972, McCord assigned Baldwin work
involving the monitoring of demonstrations in the Washington
area. He was to be pald $900 per month for this work and
understood that his employment would continue at the Republlcan

National Convention in Miami, Florida, in August, 1972. Baldwin

i documo=<t conlzing peither recommendations ngr conclusions
of the FE!: it is the propeity of the £Bi and is loaned to your
agency; it and its contents are nof to be distribuled outside
your agency nor duplicated within your agenty.
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On June 12
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1972 M~
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and told him to eat, drink and spend some time at the Water-
gate, On that date McCord showed Baldwln a photograph of

Larry O'Brlen and asked if Baldwin had ever observed Q'Brien

in a corner office of the DNC Headguarters. That office

could be observed from the balcony of Room 723 of the Howard
Johnson Motel. Baldwin replied he had not seen 0'Brien.

McCord told him to go to the DNC Headquarters and endeavor

to obtain a tour of the offlce. Baldwin dld so and after
returning to the Howard Johnson Motel pointed out to MecCord the
location of O'Brien's offlice. Baldwin determined from his tour
that O'Brilen was out of town and upon McCord's instructions,
Baldwin returned to the DNC Headgquarters and obtained the
telephone number in Miami, Florida, where 0'Brien could be

contacted. Baldwln gave this Information to McCord.

Sometime during the period June 12-14, 1972, Liddy

and Hun
oL A= 3 A

nd Hun me to Room

723 at the How
gave McCord a quantity of $100 bills after which time McCord,
Hunt and Liddy left the room. On June 16, 1972, McCord came to
Room 723 at about 5 or 6:00 pm, and learned that there had been
no activity and the monltoring log was empty for that day.

McCord told Baldwin to go out to a store to purchase some

batteries and endeavor to buy some "speaker wire." Baldwin
This documint contzins neither recommendalions for conciusions
of the FBE it is the picperly of the FBI and is Yozned to your \/
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
was told he would be expected to dress 1n casual clothing, to
cover demonstrations and pay particular attention to any threats
of demonstrations against the Republican Headquarters or to the
President. He was also told to ascertain what activities
were belng planned by demonstrators. Baldwin covered several
demonstrations for McCord during the period May 11-22, 1972,
and submitted dally reports. He covered three baslic areas,
LaFayette Park, Dupont Circle and a church located at 22nd and
P Streets, N. W., WDC. Baldwlin was required to report any
slgnificant demonstrations to McCord by telephone which he
did., After two occaslons when he called McCord and identified
himself by his true name, McCord told Baldwin to use an alilas.
In subsequent calls, Baldwin used the name Bill Johnson.
During the week of May 11-15, 1972, at McCord's
suggestlon, Baldwin moved from the Roger Smith Hotel where he
had been staying to Room 419, Howard Johnson Motel, opposite
the Watergate. On May 22 and 23, 1972, Baldwin traveled to
his home in Connecticut and returned in his personally owned
vehicle ét the request of McCord. Thils car was parked in the
basement of the Howard Johnson Motel beginning May 25, 1972,

+ha A
[% u

+
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<

On the evening of May 26, 1972, McCord came to
Room 419 at the Howard Johnson Motel and told Baldwin there

was another operation somewhere in the District of Columbla
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similar to Baldwin's monitoring demonstrations. McCord had in
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his possession a walkle-talkie. Later that evening, two
individuals identifled by Baldwln as Hunt and Liddy came to
Room 419. Thereafter McCord and these two men traveled from
the motel across Virginia Avenue, up an alleyway by the
Watergate Apartments 1n the direction of the Watergate
Restaurant. Baldwin observed this activity from the balcony
of Room U419, at the Howard Johnson Motel.

McCord subsequently returned to Room 419 and watched

- o - [ P [

i Qs 4 T-~"A3 A4 -1 E - P — a [ QY o IR | [ J
LolOIl WALLIL Ddluwlll. AL 4dDOUL mlanigliv, MCLoIr'ud recel

PR R
LEeLeV

RN R

&
L.

telephone call and thereafter MecCord and Baldwin left the motel

; and traveled towards the Capitol Hill area in McCord's car.
,,+§ McCord attempted to reach someone with the walkie-talkie with
{_;g no results. McCord had Baldwin buy some new batterles at an
f;% all-night drug store on 14th Street. Thereafter, in the
gzé Capitol Hill area, McCord contacted another unit with the
2%; walkle-talkle. A meeting was held between McCord and
1%% individuals driving a 1970-72 brown Plymouth bearing Distrilct

5% of Columbia tags.

]

oL

The individual identifled by Baldwin as Liddy

g

stepped out of the Plymouth and entered McCord's vehicle.

Baldwin saw the individual previously identifled as Hunt

el AR
et ,’;:ﬁ».'b

sitting in the front of the other car and other individuals

Dan tpe

This docurment containg medher recompiendations nor conclesions
of the FBL it is the property ol the FEI and is loaned to your
agency, it and its contents are pot to be distributed outside
your agency mer dushicated within your #gency.

-105- —




o
W

¥

an it

TG et CR R
2 s e A

i R s
m'-‘é*ﬂr"f‘,"f': I
U AT R R R

o iy e
o Y e S BR  art
FAY VA A R U

JAMES WALTER MC CORD, JR.

whom he could not recognlze were also sltting in the Plymouth.
McCord drove to an alley directly beslde Senator MeGovern's
campaign headquarters and paused in the alley. Liddy pointed
to some spot lights on the slde of the bullding and inquired
"what about those?" McCord said they were no problem and some
discussion was had about the second floor of the building.

As McCord drove away, he told Baldwin "we're golng to try and
relocate you in an apartment over there," polnting across the
street from Senator McGovern's headquarters, "so that you may

have visual observation of the people coming and golng."

McCord drove around the area attempting to locate someone in

Q72 W™
AN =

=

ut 3:00 am, May 27,
iIs no go tonight, we can't find our man.” MecCord drove back
to the spot where the Plymouth had been parked at approximately
3:00 am. McCord addressed Liddy as his superior and it was
Liddy's decision to call off whatever had been planned for
that evening.

On May 25, 1972, when Baldwin returned to Room 419
from his trip to Connecticut, mentioned above, there were a
number of 1tems of electronic equipment in Room 419. Either

g of May 25 or 27, 1972, McCord was "fiddling"

A

-he evenin

O

n
with one of these instruments. Baldwin described it as a

C.ElI.-Communication, Electronics Incorporated, Rockvillle,

This documert contains neither recommandalions nor conclusions
of the FBI: it is the property of the FBl and 15 lvaned o your
agancy; it and its confeats are not to be distributed cutside
your agency nor dupiicaied within your agency.
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Maryland, Recelving System Type R.S5.-111-1B-12,30-1000MC.
During McCord's tuning of this instrument at 118.9 megacycles,

a conversation was picked up to which Baldwin listened. This

conversation was in regard to a man talkling with a woman and
discussing their marital problem. Mclord then tuned the unit

to 135 megacycles, apparently attempting to pick up an

et it dr -

additional conversation, but all that could be heard by him

oA
T e was a radio station. McCord made the comment "we have to move
s 7

;- to a higher level." Subsequently, Baldwln went to the

£

registration desk of the motel and requested a room on the

7th Floor. He then moved to Room 723 takling the electronlce

=

¥
i
&1
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equipment which was maintalned in a blue suitcase. Baldwiln
;;4 began monlitoring the receiving system through an earphone
i%i on May 29-30, 1972, during the period 8:00 am, to 6:00 pm,

dally, on McCord's instructlons. McCord also told him 1f he
was in the room after hours he should continue to monitor.

Baldwin was instructed to keep daily logs of the conversations

T SRR R S
Skl A p

overheard setting forth the date, tlme and conversational

~
!

B

(7

activities. He began keeping these logs on accountling paper and

then changed to using legal size yellow pads. McCord would

:
33
s ‘i
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pick up the logs prepared by Baldwin on a dally basis, either

atfnight or the following morning. McCord would type up

This gocument centains neither recomme-daliens nar conclusions
of the FBL it is the pioperty of the FO! and is loaned to your
agency, #oand its contents are not to be distribuled ouiside
your agency nor duphcaled within yow agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

summarlies of the monitoring logs 1n memorandum form, with
each memorandum beginning with "a rellable source." Baldwin
observed memoranda typed to Mr. Rob 0Odle and an individual

by the name of Timmons; however, Baldwln could not state that
these names related to the monitoring activities.

Baldwin in his monitoring discovered that he could
overhear telephone conversatlons on four extensions of one
phone at the office of Spencer Oliver at the Democratilc
National Committee (DNC) Headquarters.

During the period June 6-8, 1972, McCord traveled to

a name to whom the logs were to be furnished (ldentity unrecalled)
and instructed Baldwin to place the 1ogs.1n an envelope which was
to be sealed and to be delivered to the guard at the bullding
for delivery to the unidentified individual. Baldwin did
this.

As a result of the monitoring, Baldwin learned that
Oliver was to travel tc the state convention in Texas leaving

WDC on June 8, 1972, with return scheduled for June 13, 1972.

Between June 9-11, 1972, Baldwln returned to his home 1n
Connecticut.

This ¢acument containg peither rerommendsiion: ror conclusions
of te FBL it s 1 pepoly of Bhe FQI and is loaned to your
agency; #toand its conisels are nol fo be distiibuted outside
your agency not duplicated within your agency,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.,
obtained the batteries but could not locate any wire and when
he returned to the motel and told McCord of thils, McCord saild
he would go to an all-night LaFayette radio store to obtaln
same. When Baldwin returned from his efforts to purchase the
batteries and wire, he observed that McCord was looking at
some type of electrical unlt. McCord also had a brown attache
case containing electrical equipment. McCord left the room and
returned with a bell chime box and some components which
appeared to come from LaFayette Radio. At McCord's instructions,
Baldwlin soldered some wire to six batterlies which McCord had
taped together.

A short time later, McCord made a telephone call
and stated that "somebody's working over there." A 1little later
McCord received a telephone call and stated "I'11 be there."
When leaving the room McCord furnished Baldwin a walkie-talkile
and told Baldwin "we are going across the street," pointing to
the DNC Headquarters. McCord told Baldwin to use the walkle-
talkie and contact him if Baldwin observed anything unusual.

ximately 12-12:

Pt

L

0 am,

June 17, 1972. Baldwin watched television, intermittently
observing the Watergate. Approximately 2:15 am, June 17, 1972,
Baldwin saw the lights go on on the Tth Floor of the Watergate.
He %icked up the walkle-talkle to contact someone to advise of

this fact. Baldwin then observed the lights go on on the 6th

This documoot eotains ety reromimandelons ran conclusions

of Lie T8l & is L poparty of the £CF and s fozned to your
agincy; it and its centents are nol to be distiiculcd oulside
your agency nor duplicaled within your agency. o o
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Fioor and received no reply when he reported this fact by walkie-
talkle.

Baldwin walked to the balcony of his room and saw
two guards 1in front of the Watergate. He then observed a car
arriving in front of the bullding from which three men emerged
and ran into the building. Shortly thereafter, Baldwin
observed a man with a gun on the 6th Floor and Baldwin,
utilizing the walkie-talkie, inquired if "your men had suits
on or casual clothes." The response was "suits,” to which
Baldwlin responded that there was trouble as there were men on
the 6th Floor wearing casual clothes who had guns. Baldwin
then heard over the walkle-talkle a whispered voice stating
"we hear you, they got us."

Baldwin saw a group of scooter pollcemen as well as
a police wagon arrive at the front door of the Watergate. He
then noticed two men leaving an alley on the east side of the
Watergate. One of these was Hunt, and based on dress and
physical appearance, the other man he belleved to be Liddy.
Hunt was wearing a windbreaker and the other individual was
wearing a dark sult. Both men were carryling sultcases and
proceeded to a Plymouth, quite similar to the car Baldwln
observed on the night of May 26-27, 1972. Baldwin heard over

the walkie-talkie an inquiry "are you in the room?"” When he

This documcni conlaing acithar recrmmendatinns nor conclusions
of the FEL it is the prone. U of the F8i and is loared to your
agency; it and its conlents arc nof to be dist:iduted outside
yodr agency nor duplicated within ysur agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
responded that he was, the other volce said he would be right
there. Very soon thereafter, Hunt, who appeared to be qulte
nervous, came into Room 723. Hunt said that he had to call a
lawyer and instructed Baldwin to pack up all the material in
Room 723.

Hunt thereafter dialed a number without lookling it

up in the telephone book and engaged in a conversation which
included the fact that Hunt had $5,000 in cash which could be

used for bond. Hunt told Baldwin to call Mrs. McCord and tell

JEE A AR T
gL i

her that McCord had been arrested and to take all the material

: ‘1‘,“"’:"\‘
R

which he had packed up to Mrs. McCord's home. Baldwln called

.
o

t
Mrs. McCord and thereafter drove McCord's truck to Rockvllle

A4 N - WA s Vi Vvl Vaaae oy

Maryland, arriving at the McCord home at 4:00 am, June 17, 1972.

'€§§ Baldwln carried two sultcases contalning a recelving unit.and

i%g McCord's personal sultcase into the home and Mrs. McCord then

Pié drove Baldwin back to the motel. Baldwin loaded hls own

: %E possesslions into his car and drove to his home in Connecticut.

'igi On-J?ﬂQMEQ;n}972, Baldwin telephonically contacted
E% Fred LaRue at the CRP. The conversation with LaRue was very
g% guarded and Baldwin identified himself as the individual who
g? worked for Mrs. Mitchell as a security officer and inquired

PR
T A
»

as to why he had not heard from anyone in WDC., LaRue saild
§

This document contains peither recommendstions nor coaclusions
of the FBI: it is the propesty of the FBI and is loared to your
agency; # and its contents are not te be distributed outside

your agency hor duphcated within yow agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
he remembered Baldwin but had no idea why he was calling.
When Baldwin related to LaRue that he had been working in

WDC, LaRue asked what Baldwln had been working on and Baldwin

regarding the DNC Headquarters and he felt LaRue should know
about that incident. LaRue responded by inquiring where he
could contact Baldwln and Baldwin furnished LaRue hls attorney's
telephone number. Within half an hour, Paul O'Brien, WDC
attorney, contacted Baldwin's attorney's offlce and made
arrangements to meet with the attorney. On June 27, 1972,
O'Brien traveled to Connecticut and contacted Baldwln's
attorney.

On June 25, 1972, McCord telephonically contacted
Baldwin from a pay telephone in WDC and after brief

discussion, the conversation was termlnated and shortly

thereafter Baldwin received a call from McCord to a public

telephone near Baldwin's home, the number of which had been

el
el

furnished by Baldwin to McCord. Baldwin told McCord the FBI

was making inquiriles about him and that 1t was necessary for

oA

RIS

This document contzins neither recommendations nor conclusions
of the FBI, it is the property of the FBI and is foaned to your
agency; it and its contents are not fo be dislribuled oulside
your zgency nor duphicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

anything. McCord told Baldwin that the position MeCord
wanted Baldwin to take was that he worked for McCord, McCord
Assoclates, and he never worked for anyone else. McCord
sald he wanted Baldwin to understand that everything 1is
working out all right. Baldwin told McCord he would pass
McCord's position on to Baldwin's attorney and furnished
McCord the attorney's telephone number.

Committee to Reelect the President:

On July 10, 1972, a security guard at 1701
Pennsylvania Avenue, N. W., WDC, in which 1s located
the offices of the CRP, identified a photograph of James
W. McCord as a photograph of an indlvidual he had seen
enter and leave the building on numerous occasions. The
guard indicated that a photograph of Alfred C. Baldwin
resembled a person that he may have seen in the bullding.

On July 12, 1972, two students of Montgomery Junior
College advised that they were recruited by James W. McCord, Jr.,
to work as security guards at the CRP. One individual was
a student in a class at Montgomery Junior College
instructed by Mr. McCord in a course entitled "Industrial

and Retail Security."

This cocumert contains nreilior seonminondalions nor conciusions
of the FEL; it is the property of the FB! and is looncd to your
agency, it arnd ity conlents arc not to be distributed oulside
your acency por dupl<ated within your agency.
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On July 13, 1972, Mr. Lee Nunn, Vice-Chalrman,
Finance Committee to Reelect the President (FCRP), indicated
that he vaguely recalled requesting Robert Houston, a
security officer at the CRP, to plck up a package at Natilonal
Airport 1In late March or early April, 1972, which was to
arrive by private plane from North Caroclina. Mr. Nunn
stated he could not recall any detalls in regard to arrange-
ments which had been made for the pilckup of this package or
of the names of any individuals involved in the incident
except Mr. Houston, who he noted had slmply acted as a
messenger. According to Mr. Nunn, the package was
turned over to Mr. Hugh Slocan, his asslstant at the CRP.
Mr. Nunn indicated that he belleved the package contalned
campaign contributions in the form of checks. Mr. Nunn
stated his primary responsibility at the CRP was the
coordination of the work of Finance Chairmen throughout the
United States. Mr. Nunn stated his assistant, Hugh Sloan,

i P 1 [ ¥

was traveling at that time with

PR N Q [

Mir. Maurlice Stans
return to the WDC area on July 14, 1972.
On July 13, 1972, Mrs. Yolanda Dorminy, secretary

to Mr. Lee Nunn, FCRP, stated that she recalled receiving

ii
i
i

This documen! conlaine peidhor recommendztioss na- conclusions
of the FBYL it v e popeity of the FOI and is loanad o your
aency; # and Hs conlents are not to be distiibuled oulside
your egency nor dupliated within your agency,

-115-




R e - . .
(R e e Y T A ST
w%'i'.byvl.' T N S

e 2l
s ot ]
P e

-

JAMES WAL
a package from Mr. Robert Houston in early April, 1972. She
noted Houston had recelved the package, a brown legal slze
envelope, early that day at National Airport. Upon recelpt
of the envelope, Mrs. Dorminy turned it over to Mr. Hugh
Sloan. She was unaware of the contents of the envelope
but assumed it contalned campalgn contributlons.

On July 13, 1972, Robert Houston advised that
during late March or early Aprill, 1972, he traveled to

-

P N
o 44U

-~

age Alrli rated at N
Virginia, at the request of Mr. Lee Nunn. Houston met a
private plane from Raleigh, North Carolina, and obtained a
brown legal size envelope from a white female 1in her twenties.
Houston could not 1dentify the girl further and stated he had
no conversation with her with the exceptlon of identifying
himself as a security officer at the CRP. Houston returned
to the CRP office and turned the envelope over to Yolanda
Dorminy. Houston was unaware of the contents of the envelope.
T L "

- e by 4 — [l X - A P ~
On JULY 15, 19{2, M., OLANS Was Jguescioneéa corce

CRP's receipt of a $25,000 cashier's check on April 11, 1§72.

check was purchased on April 10, 1972, and had been made payable

to Mr. Kenneth H. Dahlberg. Mr. Stans stated that he received

L.

This dotumcrt containg neither recommendaiions ra- cenelusions
of the fBI; it is thz p-opsty of the FBI and is leaned to your
agency, it and is conteals are not to be distributed outside
your agency mer duplcated witiin yowr agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

this check from Mr. Dahlberg on April 11, 1972, at a meeting of
campaign Finance Chalrmen held at the Washington-Hilton Hotel, WDC,
on April 11, 1972. Mr. Stans advlised the check represented an
accumulation of funds which had been collected by Mr. Dahlberg
prior to April 7, 1972. According to Mr. Stans, these funds

were held by Mr. Dahlberg in a safety deposlt box priocr to the
issuance of the aforementioned cashler's check. Mr. Stans

stated that after receipt of this check, he turned it over to

Hugh Sloan, as Slcan had responsibllity for all monies recelived

3loan had also attended the

by the FCRP. Mr. Stans said
meeting. Inasmuch as the check had been purchased on
April 10, 1972, and dated on that date, a problem existed since
it represented funds c¢ollected prior to April 7, 1972. Accordingv
to Mr. 8tans, the check was turned over to G. Gordon Liddy,
Counsel, FCRP, in order that a legal opinion could be formulated
in regard to the best method to handle the receipt and reporting
of that transaction.

Mr. Stans was advised that the Dashlberg check had been‘

,,,,, ~ » — n [T |

presented and cashed at a Miaml, Florida, bank by Bernard L.
Barker on April 19, 1972. He was also advised that Barker
had subsequently been arrested during a break-in of the
Democratic National Committee (DNC) Headquarters, WDC, on

the morning of June 17, 1972. Mr. Stans was unable to

This documest contzing poithar recommacldaiiuns rao eonclusions
of the TEBL % is e proputy of the QU and i looned to your
apency; it and its contents are mot to be distributed outside

your agency nor duphicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
explain how thils transaction could have occurred, It was
Mr., Stans' oplnion, at that time, that Mr. Liddy had cashed

~ V=

the check and ¢

1

hat t

1

-
ne wvo

mmittee had been 1n actual recelipt
of the funds. He indlcated that he believed this $25,000 was
included in a deposit to the Committee account on May 30 or
31, 1972.

Mr. Stans was also advised that a Mr. Manuel Ogarrio
of Mexleco City had purchased four bank drafts from the Banco
Internacional in Mexico in amounts of $18,000, $32,000,
$15,000 and $24,000 for a total of $89,000. Mr., Stans
stated that he did not know Manuel Ogarrio or the source
of this money. Mr., Stans indicated that Hugh Sloan had
advised him of the receipt of $100,000 from Mexlco on
April 6, 1972. Sloan stated that the amount had been accounted
for as "cash on hand" as of April 7, 1972. Mr. Stans stated
that he believed this $100,000 amount had been received by Sloan
and then given to G. Gordon Liddy to be cashed and deposited
into the CRP account. When Mr. Stans was informed that
the four bank drafts on the Banco Internacional had also
been cashed in Miami, Florida, by Bernard L. Barker, Mr. Stans
expressed surprise. Mr. Stans stated that Bernard L.

Barker was in no way employed by or connected with the FCRP.
Mr. Stans indlcated that all information pertaining to
these contributions had been furnished him orally by Mr. Sloan
This document ;ortgins neftlher tgcom'nendaﬁOns nor ganclusions
of the Tl 1t is tie prencty of the FBI and is loancd to your

agency, it oand ity conlends are oot fo be distiibuled outside
your agency nor duplicated within yowr agenty,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
and that he {(Stans) had not recelved any
or documentation of the recelpt of these funds. According
to Mr. Stans, Mr. Sloan was accountable to no one for
recelpt of the funds.
When Mr. Stans was advised that the FBI desired
an immediate interview of Hugh Sloan, he replied that Mr. Sloan
had resigned two weeks ago and he belleved Sloan's desk had

already been cleaned out. Mr. Stans advised Slecan's

resignation had been acepted by the FCRP at that time as he
had Initially taken that Job wilth the FCRP with the intention
of leavling at that time.

According to Mr. Stans, G. Gordon Llddy was
employed by the FCRP as a Legal Counsel whose responsibilities
included the formation of legal opinion regarding the CRP's
actions under the Disclosure of Funds Act. Mr. Stans stated
that Liddy's employment with the CRP had been terminated
when Liddy refused to answer questlons posed to him by the
FBI.

Later on the same date, July 14, 1972, Mr. Stans
was reinterviewed. At that time the interviewling Agents
pointed out to Mr. Stans that during an earlier Interview on
that date, Mr. Stans had indicated that Hugh Sloan had
resigned from the Committee two weeks earlier. He was then
advised that other Committee employees had informed the

This documiznt contain; neitrer recommendations nor conclusions

of the FEI, #t 1 the proge-y of the FBE and is fpaned o your

agency, it and s corlents are not to be fistribuled oulside
your agency nes Quplicated within youwr agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
FBI on July 13, 1972, that Mr. Sloan was at that time on a
trip In the company of Mr. Stans and thus would be unavailable
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Mr. Stans subsequently replied that Sloan had
resigned orally about two weeks prlor to that time. He
indicated that Sloan's last day on the payroll of the FCRP
was Friday, July 14, 1972. Mr. Stans stated that Sloan had
met him at a meeting 1n Los Angeles, Callfornia, a week
prior to that date. Sloan then accompanied him on the rest
of his trip to Oregon, Washington, Iowa and Ohio. Mr. Stans
indicated that he had hoped t¢ persuade Sloan to reconsider
his resignation. However, Sloan indicated to him that he
wished to leave.

On July 17, 1972, Hugh W. Sloan, Jr., advised he had
been Treasurer of the FCRP until July 14, 1972, at which time
he resigned from that position for personal reasons. He
indicated that he had recently returned from the West Coast
where he had met with hls immediate supervisor Maurice Stans.
n st
Cregon and Iowa on Committee business and had returned to WDC
on July 13, 1972. Sloan declined to continue that interview

without the presence of his attorney, but indicated a personal

This document containg neifher recommendations nor tonclusions
of the FEL, it is the propedy of the F3I and is loaned to your
prency; it and its contens are not to be distributed outside
your agenly nor dupiicaled wilhin your agency.
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desire to "get this matter cleared up."

Everette Howard Hunt:

On July 10; 1972, Mrs. Dorothy L. Hunt was displayed a
small plece of luggage, normally referred tc as a cosmetlc
case., After viewing this plece of luggage, Mrs. Hunt indicated
that the case was very similar to a plece of her own luggage

which she had purchased a number of years ago. She noted that

LIRALI

her own cosmetic case had been misplaced during a family trip

to Nicarauga in late 1970. The piece of luggage

Wenge i e v
s B

e AT

bore the writing "Hunt Lisa." After viewing that writing,

b % ot

VI o

Mrs. Hunt stated that her daughter 1s Llisa Hunt. In about

1966, Lisa Hunt was inJured

nd hosplitalized as the result

TR A R S B

e Ay

e luhs W

of an automobile accident. During that stay iIn the hospital,
Lisa utllized some of the family luggage. The luggage also

bore a gold seal from the "Castallana Hllton, Madrid, Spain,"”
Mrs. Hunt stated that thls seal resembles a seal whlch had been
present on her luggage. She also indicated that the writing
"Hunt Lisa'" may have been placed on her own luggage at the time
Lisa Hunt was hospitalized. However, she could not 1dentify the

plece of luggage described as her own. Mrs. Hunt advised that

individuals had assisted her husband 1n the formatlon of Howard

Hunt Assoclates, a public relations firm which Hunt had

This docurnenl contains neither recatamendaticns mer conclusions
of the FBL it is the proparty of the FBI and i3 ooned o your
agency; it and its conlents are not to be distiibuted outtide
your agency mor duplicated within yow gency.
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trict of Columbla.

On July 10, 1972, the Amerlcan Airlines, Hempstead,
New York, furnished fiight coupons for two individuals who
had traveled on American Airlines Flight 32 from Los Angeles,
California, to New York City, New York, on September 4, 1971.
These coupons bore the names of Mr. E. Hamilton and Mr. G.
Larimer. Notation on the coupcns 1ndlecated that Larimer and
Hamllton had occupled adjacent seats on the Flight.

On the same date, Amerlcan Airlines furnished

a cou

non for a nassenger known
I as - bt £~ bt =)

M)

8 Mrs. J. Hunt; which cou

pon
had been 1ssued on August 22, 1979. The coupon reflected a
round-trip flight from New York to Los Angeles, Callfornia.
As no flight number was listed on the coupon, 1t was the
conclusion of the representative of the Alrlines that it had
been utilized on the aforementioned flight.

George Gordon Liddy:

F g PO Te-o™ - i | TN L] . PRy N TS A
On July 11, iY7Z, UeOrge LuOracon Liaay

be interviewed by Special Agents of the FBI at hls residence,
On July 12, 1972, individuals residing 1n the
neighborhood in which the Liddy resldence was located were

interviewed in an attempt to develop background information

pertinent to George Gordon Liddy.
On July 13, 1972, Martin R. Pollner, Director, Office

of Law Enforcement, U. S. Department of the Treasury, 1indicated

Th‘: fi’fl'"\t ‘\ co- 1‘”5 pa'll srorbn '\rnmg-—l ll‘rma- rJ (‘OT!::USiD!'!s
of tho FLo it is the poriay of 2 FUL and is loercd {o your
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

that George Gordon Liddy had been brought to the Treasury
Department by Eugene T. Rossides, Asslstant Secretary of

Law Enforcement for the Treasury Department, in April, 1969.

In July, 1971, Liddy resigned from hls posltion at the Treasury
Department to accept a posltlion on the White House staff.

Accordling to Mr. Pollner, Llddy worked directly under Egil

(Bud) Krogh, Deputy Assistant to the President, and John D.
Ehrlichman, Special Assistant to the President. At the

White House Liddy was employed at the Domestice Council. During

._unu
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Liddy's employment at the Treasury Department, he worked on
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a narcotiecs program along the Mexican Border. Mr. Pollner

provided a 1is een associla

e 2

g

£

Spes )

Liddy during his employment at the Treasury Department.

Investigation Re: CEI - Recelvers

On July 12, 1972, Mr. Roy Scherrer, Watkins-
Johnson Company, Communications Electronics, Inc., Rockville,
Maryland, advised that on May 1, 1972, he was contacted by
James McCord regarding the availlability of surveillance
recelvers. Subsequently, McCord purchased a CEI recelving
system, type RS-111, IB-12, Serial Number 132, for $3,500.
aid cash for this item by producing 35 $100 bills.

Records pertaining to this purchase were received from Watkins-

Joﬁnson Company.

This document conlains neither recommendations mor conclusions
of the FBY it is the property of the FGI and is lozaed to your
agency; it and Hts conterts are not to be dislributed oulside
your agency mor dupiuceled within yowr agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Miscellaneous

On July 17, 1972, plainclothesman Gary
Bittenbender, Metropolitan Pollce Department, WDC, advised that
he had met and spcoken wlth James McCord of the CRP prior to
June 17, 1972. McCord made intelligence type ingquliries of
Bittenbender. Bittenbender observed McCord on June 17, 1972, at
the Metropolitan Pollce Department Identification Division when
McCord was belng processed after an arrest. McCord asked Bitten-
bender to notify his, McCord's, wife, that he had been arrested.
Bittenbender felt thils action to be improper, and instead
notified a security officer at the CRP, who in turn called
McCord's wife.

An 1ndividual using the name Bernard L. Barker,
using an American Express credit card, rented a 1972 green
Plymouth Fury from Avis Rent-A-Car, Alexandria, Virginia,
on May 22, 1972, through May 30, 1972.

Additional employees of the DNCH, 2600 Virginia
Avenue, N. W., WDC, interviewed wlth negative results. On
July 13, 1972, attorney Michael Douglas Caddy, was found
in contempt of court for refusal to discuss matters before

a Federal grand jury.

EP

This document contains neither recommendations por conclusions
of the FBI & is the property of the FB! end is loaned to your
agency; it and ils contents are not 1o be dislributzd oulside
your agency mor duplicated within your agency,
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Concerning Everette Howard Hunt, Jr.,
and George Gordon Liddy:

On July 7, 1972, Mary Denburg, Los Angeles,
California, advised that since her last interview, she had
recalled that the name used to bill telephone calls between
Jackson and Hunt was Susquehanna Corporation. On July &, 1972,
Denburg had lunch with Esther Kirby. Kirby advised Denburg that
the name Susguehanna was set up by Mr. Jackson to create the
appearance of an attorney-client relationship in all contacts
between himself and Hunt. Kirby stated to Denburg that Howard
Hunt was in Los Angeles and stayed at Jackson's home during the

time that Jackson and members of his family traveled to San

Q Antonio, Texas, and on to Mexico City. —

During that time Gordon Liddy flew to Los Angeles to bring Hunt

some money. Kirby advised Denburg that Hunt left the Jackson

i ¥ . i
g oo SERAI SN A L i b e SR

N A s g Tk R Co S aneo L os gl S TR MR

M ﬂﬂilgjiﬁ;§g¥iifgi-;‘ A ﬁ?{;jﬂai g v e | wd s e :

A

residence on June 29, 1972.
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On July 10, 1972, records of the Beverly-Wilshire

Hotel, Beverly Hills, California, were obtained showimy that

vh

Howard Hunt and George F. Leonard stayed at the hotel from

"

72, and from February 17, 1972, to

January 7 to January 11, 1
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February 21, 1972. Telephone records reflecting local and long
distance telephone calls were alsoc obtained.

Investigation by the Los Angeles Division of the
Federal Bureau of Investigation for the period of July 13,
through July 19, 1972, regarding subscribers to telephone numbers
called by Everette Howard Hunt and George Gordon Liddy from the
Beverly-Wilshire Hotel, developed no pertinent information
regarding the burglary of the Democratic National Committee
Headquarters, Washington, D. C., on June 17, 1%72.

On August 1, 1972, Clifford Albert Miller,
Public Relations Consultant to the President of the United
States, Los Angeles, California, advised that he knows of a
person by the name of George Gordon Liddy and that Liddy was
the legal counsel for the Committee to Reelect the President,
Washington, D. C. Miller stated that approximately 6 to 7
months ago, he was contacted by the Attorney General, John
Mitchell, to form a communication and advertising group to

foster the reelection of President Nixon. This advertising

'group is known officially as the "November Group."

This documer! contains ncither recommendations por conclusions
of the FBL it is e porel 2 thr I3 2aid is byane? to your
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Concerning McCord:

On June 23, 1972, a representative of the F. G. Mason
Engineering Company, Fairfield, Connecti
March, 1972, James Walter McCord, Jr., had purchased a counter
measure device, utilized to locate eavesdropping transmitters,
from his firm. This device, known as "A-2" has a purchase price

of $6,700.

Investigation Concerning Everette Howard Hunt, Jr,:

On July 14, 1972, Mrs. Ida Brady, Showboat Motor
Inn, Greenwich, Connecticut, advised that on June 15, 1972,
Mr. Robert A. Wait of Rockville, Maryland, checked into the
Inn and left on June 16, 1972, On July 14, 1972, Mrs. Robert
Thompson, Bridgewater, Connecticut, advised that Mr. and Mrs.
Robert Wait, were her neighbors and close personal friends prior
to their moving to Washington, D. C. Mrs. Thompson stated
that Mr. and Mrs. Wait and their children arrived at her home
on the afternoon of June 16, 1972, and remained there until the
evening of June 18, 1972.

Investigation Concerning Alfred Carleton Baldwin, III:

On July 26, 1972, Mr. Robert C. Mirto, attorney for
Alfred C. Baldwin, III, West Haven, Connecticut, advised that
the social affair referred to by Mr. Dantscher was actually
held on Wednesday, May 24, 1972, the date previously reported

by Dantscher.

This documerl cortzing reithzr recommendatiors mor conclusions
of the FBI; it is tic prooerty of the FBI and s loaned Yo yolr
agracy; iU and its cexlenfs are nol to be distributed outside
your agendy #or dupleated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation at 1700 Pennsylvania Avenue, N. W., WDC:

On July 13, 1972, Mr. Kenneth H. Bergmann, Oliver T,
Carr Management Company, WDC, provided sign in logs which
are kept by the securlty guards at 1700 Pennsylvania Avenue,
N. W. These logs are maintalned to ldentify persons entering
the building after normal business hours. On the daily
log for June 17, 1672, an indlvidual using the name Walt,

appeared to have signed in for the Mullen Company in Sulte 770.
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1972, Mr. Robert A. Wait, Director of Government Relatlons,
General Foods Corporation, 1700 Pennsylvanlia Avenue, N. W.,
Suite 770, WDC, denled makling the aforementioned entry as he

was out of town at the time.

Committee to Reelect the Presldent:

On July 17, 1972, a black attache case containing
electronic devices was displayed to Mr. Robert L. Houston,
Security Coordinator for the CRP. Mr. Houston tentatively

-ha
ne

rvayionslvy sat under
- o N U-LJ Lo AL L o AR

table in the security office of the CRP. Mr. Houston

indicated that the contents of this attache case were used

as needed by personnel of the CRP.
On July 17, 1972, Miss Jane M. Dannenhauer, secretary -
fof Hugh W. Sloan, Jr., CRP, advised that for the prior two

weeks to July 17, 1972, Sloan had accompanied Maurice Stans

This docum ot contains neither recommendations por conclusions
of the FLI #t is the property of the FBI and is loaned to your
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to California. Milss Dannenhauer denled any knowledge of a

$25,000 contribution received

5,
April 11, 1972.

On July 18, 1972, Mrs. Judith Hoback, Assistant
to the Treasurer at the Finance CRP, stated that all monies
that came to the Finance Committee came to Mr. Hugh

Sloan and were directed to "dummy committees"™ or to the

General Finance Committee. Prior to April 7, 1972, four

or five ledger books were destroyed at the CRP. Mrs. Hoback

said she had seen Sloan's notations of disbursements to George

ey bt e B 2R SE g T PR A
N o .. .

Gordon Liddy of $81,000 or $89,000; over $100,000 to Mr. Porter;
and approximately $50,000 to Mr. Magruder. Mr. George Liddy,
as Legal Counsel, gave legal advice to the Flnance Committee.

On July 19, 1972, Mr. Herbert Porter, Director
of Scheduling, CRP, advised that funds were set up for the
purposes of gathering intelligence pertalining to demonstrations.

Mr. Jeb Magruder suggested George Gordon Liddy as the person

T

g Gx to head up this intelligence. Liddy would request the funds
ﬁg from Porter who would obtaln the funds from Mr. Hugh Sloan,
&

¥ and Porter would then furnish them to Liddy. Porter destroyed

34
Ll o

PRPEC)

all receipts for these funds which had been signed by Liddy.

On July 18, 1972, Mr. Peter A. Holmes, Assistant to

Tin docement con'~ins neither recom-ia+) flavn nar conclusions
o the FBL it w the pegnarty of the FEL ard i3 lo2ned o your
ageney, it and its conlents are nol to be distiibuted outside
your ageacy nor duplicated within your agency
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the Treasurer of the Flnance CRP, advised he maintalns records

Sk

of contributions and disbursements, but that no mention
had been made of a $25,000 contribution by Kenneth Dahlberg.
On July 20, 1972, Mr. Jeb Stuart Magruder, Deputy
Campaign Director, CRP, WDC, advised hils duties related to
advertising, polling, and public relations, as well as other
related duties. 1In late January or early February, 1972,
Magruder assigned George Gordon Liddy the responsibility of
gathering intelligence regarding possible harassment of

surrogate candidates and the possible disruption at the

" ik e s B - "
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Republican Convention site. Mr. Magruder sald Liddy was

hired as Legal Counsel, CRP, in December, 1971, after

conference with John Dean and Bud Krogh of the White House.
Magruder authorized Liddy to spend up to $250,000 in order
to gather such intelligence. He specifically advised Liddy
to conduct intelligence gathering within the law.

On July 21, 1972, Miss Laura Allce Frederick,

secretary to Mr. Fred C. LaRue, advised that she was furnished

TR et L
iAo L X} A A

3 h? a revolver by Mr. LaRue after she came to WDC as she was afraild
gé of street robberies. Subsequently, thils gun was found to be
§é missing after she moved from one apartment to another in March, 1971.
;ﬁ On July 21, 1972, Mr. Kenneth Wells Parkinson,

.; ;f attorney, advised that he represented the CRP in a civil

5 .

L This document conlains neither recommendations mor conclusions
;. % of the FBL it is the propecty of the FBI and is loaned to your
g agency; it and its convents are not to be distibuted outside

your agenty aor duphicated within your agency.
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11t Parkinson stated he represented t
and all 1ts subordinate Committees and his representation
extended to all employees of any of these Committees.

Additional securlity guards employed at 1701
Pennsylvania Avenue, N. W., WDC, interviewed with negative
results,

Democratic National Committee Headquarters and Laboratory

Examinations:

Elimination photographs containing the photograph

of Alfred Carleton Baldwln, III, displayed at the DNCH with

jaY]

generally nagative results, although he looked vaguely
familiar to Miss Ida Maxwell Wells.
The FBI Laboratory determined that on check number

131138, in the amount of $25,000, payable to Kenneth Dahlberg,
the notarial writings on the reverse side were prepared by
Bernard L. Barker. The Metropolitan Pollice Department

ingerprint Examination Section, WDC, determined that latent
Impressions developed from evidence of the burglary of the
DNCH were identical with four out of the five individuals
arrested at that time. They were Virgllio Gonzalez, Frank

Fiorini, Eugenio Martinez, and Bernard Barker.

White House:

Mr. John Ehrlichman, Asslstant to the President of

This docuricl contains neither recommerdations nor conciysions
of the FBi, it is the prorecty of the FGI anc is lozned to your
agency; it and Hs contents are not to be distributed outside
your agency nor duphcaled within your asgency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
the United States, advised on July 21, 1972, that he had no

Information regarding the break-in of the DNCH on June 17, 1972.

Interviews of Robert C. Mardian and Fred C. LaRue:

On July 17, 1972, Mr. Robert C. Mardian, Special
Assistant to the Campalgn Manager for the CRP, WDC, advised
that he has spoken to Mr. Gordon Liddy, Mr. Maurlce Stans,
and Mr. Hugh Sloan, at CRP in the capacity of an attorney,
and therefore could not divulge either the nature or substance
of those conversatlons.

On July 18, 1972, Mr. Fred C. LaRue, Special
Assistant to the Campalgn Manager, CRP, WDC, advised that he
has a personal relationship with Mrs. John Mitchell, and
participates in the screening of prospective security
personnel hired for her, and in this capacity he believes he
intervlewed one Alfred Baldwin. 1In the middle of June, 1972,
Mr. LaRue stated he received a telephone call from Baldwin
indicating that Baldwin was owed money by the CRP. Baldwin
provided Mr. LaRue with the name of his, Baldwin's, attorney,
and LaRue furnlshed the same information to Mr. Paul 0'Brien,
representing the CRP. Mr. LaRue advised he was also acqualnted
with Mr. Kenneth Dahlberg and that recently he had telephonic
contact with Mr. Dahlberg regarding a check in the amount of

$25,000, which appeared to be of some problem to Mr. Dahlberg.

This documor! contains mesther recommendatic:s not conclusians
of the FLi; it is the propeity of the FBI and i5 foaned to your
agenty, it and its conteats are not fo be distabuled outside
your agency nos gduplizeted withia your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Mr. Dahlberg was referred to Mr. Maurice Stans.

On July 21, 1972, Mr. LaRue advised that he had
furnished a 38-caliber revolver to his secretary, Miss Laura

Frederick, during the spring of 1971. He also stated that he

x5

na ITnetrumental Iin rellievinge
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Mr.
Liddy would not cooperate with the FBI 1n their Investigation

of the break-in of the DNCH. Mr. LaRue indicated that Mr., Liddy
was the general counsel for the CRP, legal counsel for the

Filnance Committee of the CRP, and had responsibliity for the

CRP's 1ntelligence gathering activities.

This document contains peither recommendations nor conclusions
ol the FBI; it # the property of the IBI and is toaned to your
........... 3 ‘.nnlnn aps mal #a ha salad m id

agency; it and it contents are not to be distributed outside
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Committee To Reelect the President:

On July 24, 1972, Mr. DeVan L. Shumway, Dlrector
of Public Affairs, CRP, advised that he has never received
any packages or large envelopes from a bullding guard of
1701 Pennsylvania Avenue, N. W. He also stated he had never
received any information from Mr. James McCord which would
have come as a result of a "bugglng" device. However, he
did recall receiving a "kind of note" from McCord referring
to a matter at the Democratic Headquarters, but he could not
recall its format or its contents.

Mr. Powell A. Moore, Director of Press and Informa-

Sl

uly ca, 1672 that

, th t the re

tion, CRP, advised o a

Robert Mardian, he had prepared a statement for release to

the press regarding the termination of Mr. George Liddy's

employment with the Committee. This statement was exhibited

to Mr. Robert Mardian or Fred LaRue and was given to Mr. Shumway.
On July 28, 1972, Mr. Maurice Stans, Chairman of

the Finance Commiteee to Reelect the President, WDC, stated

he would always turn over any contributions that he received

to the Treasurer of the Committee, Mr. Hugh Sloan. Mr. Stans

advised that he had absolutely no hand in the political pollcey

making decisions of the Committee and that he would receive

instructions from Mr. Jeb Magruder that certain funds would

This docum:nt cortains neither recommendations nor conclusions
of the F3I it is the property of the B! and is loared to your
agency, it and its conlents are not fo be distriibuted outside
your egency mor duplicated wilhin your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

have to be paild out for various expenses. Subseguent to
Stans' arrival at the Committee on February 165, 1972,

Mr. George Liddy was transferred from the political section of
the Commlttee to the finance section as legal counsel.

Mr. Stans stated that he was aware that there was a considerable
amount of cash on hand in the Committee office. He estimated
the amount of cash varied from approximately $200,000 to
$350,000. Mr. Stans denied knowing the contributor of funds
that eventually arrived at the Committee by way of Mexican
checks. Upon additional questionlng, Mr. Stans stated that

he was aware of how the money got to Mexico for the purchase
of the Mexican checks, but that he did not wish to divulge
this information until he conferred with counsel as he

felt that in divulging this information, he may also have

to divulge the name of the contributor.

White House:

On August 7, 1972, records regarding the hiring
and termination of Everette Howard Hunt were obtained from
the White House. Included were the Marech 30, 1972, memorandum
of W. Richard Howard as well as records of days on which Hunt
worked. These days were between July 6, 1971, and March 29;

1972.

James Walter McCord, Jr.:

On August 1, 1972, Mr. Sidney W. Rosen, President,

This document contains ncither recommendalions mor conclusions
of the TBL, it is the p-operty of the B! and is lozred to your
agency; it and its contents are nol to be distributcd gutside

your agency nor duplicated within your agency,
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; Business Equipment Center, Ltd., WDC, advised that on June 5,
1972, his company sold as cash ltems, recording equipment and
accessorles to James W. McCord. The 1tems consisted of port-
able dictatling units, battery packs, earphones, recording
cartridges, etc. Records regarding thls sale were also
obtained.

On July 19, 1972, Mr. Everette Howard Hunt provided
handwriting examples and major case fingerprint impressions.

On July 24, 1972, Miss Dominga Reinoso Martinez
was interviewed. Miss Martinez stated that she was a
domestic employed by Mr. and Mrs. Everette Howard Hunt, in
their home 1n Potomac, Maryland. Miss Martinez is a Chllean
ciltizen, and alsc i1s employed as a domestic for a diplomat
one day a week. Milss Martinez was displayed varlous photo-
graphs without effecting any identification other than her
employer, Mr. Hunt.

On July 27, 1972, Mr. George Gordon Liddy furnished
handwritling examples.

Federal Bureau of Investigatlion Laboratory Report:

fl%é
; gé
g

o 2

In a report dated July 25, 1972, the FBI Identifl-

cation Division advised that unknown latent impressions were

Ty, -f.!h‘_l'

not identical with those of Hunt. The FBI Laboratory, in a

report dated July 26, 1972, advised that the known handwriting

This documont contains peillor recommerdalonz: nor conciusions
of the FBI it ks the propecty of the T and is foaned lo your
agency, it and its contents are not fo be distributed outside
youir pgency nor duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
submitted by Hunt was identical with certaln previously

submitted questioned material and that previously submitted

3

TaF oY
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gquestionea matcer rre
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probably prepared by Hunt, Other comparlisons could not be

effected. \

In a report dated August 2, 1972, the TIdentification
Division advised that the unknown latent impressions previously
submitted 1n this matter were not identical to those known
prints of George Gordon Liddy.

General Accounting Office:

On July 25, 1972, Xerox coples of a registration

rganization for the Texas Finance

orm and statement of

0

Committee to Reelect the President dated May 30, 1972, and a
letter from the treasurer of that Commlttee dated June 21, 1972,
were obtained from the Office of Federal Elections, General
Accounting Office, WDC.

Subpoenas:

On August 3, 1972, subpoenas were served at the
Republican National Committee and Frederick W. Berens Company
for all records pertalning to George Gordon Liddy. On
August 3, 1972, a subpoena was served at the Riggs National
Bank, WDC, for all records pertaining to Everette Howard Hunt, Jr.
On August 7, 1972, a subpoena for the American Security and .

Trust Company, WDC, was served regarding bank accounts of

This dicument containg neither recommcndations nor conclusions

of the FBi, it is the picpe'ty of the FEi and #5 looned to your

agency, it and its contents arec £l to be distributed oulside

your agency noi dupicaled within your agency. e s
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G. Gordon Liddy.
Toll Records:

On July 25, 1972, pursuant to the issuance of
subpoenas, telephone toll records for Bernard L. Barker;
“-a; Barker Assocliates, Inc., of Miaml, Florida; Everette Howard
Hunt, ¢/o0 Robert R. Mullen and Company, WDC; Everette

Howard Hunt (residence); McCord Assoclates, Inc.,

Rockville, Maryland; Virgilio Gonzalez; Eugenio Rolando

e e

Martinez, both of Mlami, Florida; George Gordon Liddy,

Oxon H111, Maryland; Kathleen Chenow, Alexandria, Virginia;

Shae e

T A B Ry

and Michael Douglas Caddy, WDC, were obtalned.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Concerning Everette Howard Hunt:

a On July 20, 1972, Mr. Clifton DeMotte, Davisville,
Rhode TIsland, advised that on July 26, 1971, he met with an
individual who introduced himself as Ed Warren. DeMotte stated
he received telephone calls from this individual who claimed that
he was contacting DeMotte on the recommendation of Mr. Robert
Bennett of the Robert R. Mullen Company, Washington, D. C.

2 A m b LT anred A1 Nt s TataoA -
1dual at Warwick, Rhode Island. This

DeMotte met this indiv
individual told DeMotte that he was working for a group which :
was dolng some research of the Kennedy family and on the incldent
at Chappaquiddick Island. Warren had a very "anti-Kennedy"
attitude and asked specific guestions concerning activitles at
the Kennedy home. DeMotte explalned that Warren had been
referred to him by Bennett because in 1960 DeMotte had worked as

a public relations man for the Yatchman Hotel in Yarmouth,

Massachusetts, which was to house press people of the Kennedy

Investigation Concerning the Travel of Hunt and Liddy:

On July 19 and 20, 1972, Mr. James A. Sapenaro,
Trans World Airlines (TWA), Kansas Clty, Missourl, advised that
individuals using the names H. Hunt, G. Leonard, E. Warren, E.
Hamilton, Gordon L1ddy, S. Liddy and E. H. Hunt, Jr., had

traveled extensively on TWA flights during the first six months -
A W

of 1972. ‘

This document conlaing meither recommendations nor conclusions
of the T8I, it is the pioperty of the FBI and is lcaned to your
agency. it and its contenls are not 1o be distributsd oulsids
your agency nor duphoated wilkin your agemcy.
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Investigation of James Walter McCord, Jr.:

Additional subscribers emanatlng from the telephone
of James Walter McCord, Jr., were ldentified but they provided
no pertinent information regarding the burglary of the Demo-
cratic National Committee Headquarters on June 17, 1972, at
Washington, D. C.

On July 25, 1972, Mr., Walter E. Brayden,

. Annandale, Virginla, advised
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he has done work for

McCord Assiciates, the last being in April, 1972, when he ‘—"”;"

accompanied Mrs. Martha Mlitchell to Chlicago, Illinois.

Mr. Brayden could provide no information regarding the
burglary of Democratic National Headquarters at Washington, D. c.C

Investigation of Bernard L. Barker:

On July 25, 1972, Mr. Antonio Fernandez, Arlington,
Virginia, advised that he had been contacted in June or
early July, 1972, by Andres Amoedo of Miami, Florida, son
of Mrs. Fernandez by a former marriage, who requested money
from Mr. and Mrs. Fernandez in order to have Bernard Barker
released from jail. Mr. Fernandez stated that he did not

comply with the reguest inasmuch as he was not financially
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o e :f': L A L P A P Y ery s your
LR Rt s 20 ot to Se distrihotg outside -
Your elrity nar durizind wiin your ageny.

-140-




[P

T Y
b AN N L O Y
Ny

v RIR G

L B,
et A b s

-1

L ey i
A

Y ek Y. -

T e

',
oLl

R

S o

JAMES WALTER MC CORD, JR.
able to do so.

Investigation of Virgilio R. Gonzales and Eugenio Rolando
Martinez:

On July 24, 1972, Paul Newland, Olde Colony Motor
Lodge, Alexandria, Virginia, advised that Rolando Martinez
of Miami, Florida, checked in at the motor lodge as a party of
two on June 30, 1972, This party checked out on July 1,

1972,

Investigation established that Adelia Lopez Gonzalez
is a current resident of Puerto Nuevo, Puerto Rico. Mrs. Gonzalez
is the mother of Virgilio Gonzalez. She knew nothing about the
DNCH break-in.

On August 31, 1972, Mr. Clifton DeMotte, General
Services Administration (GSA), Davisville, Rhode Island,
selected a photograph of Everette Howard Hunt, Jr., as an
individual strongly resembling the person he met as E4d Warren
on July 26, 1971.

Investigation of E. Howard Hunt, Jr.:

On September 13, 1972, Mr. Harold C. Carlstead,
Flossmoor, Illinois, advised that his wife and Dorothy Hunt,
wife of Everette Howard Hunt, Jr., are first counsins. Over the

weekend of June 29 to Monday, July 3, 1972, Mr, and Mrs. Hunt

This dccument contains neither rerammandations por conclusions
of the BRI, & &0 s nonmr te 2l 0 770 2o s loened to vour
gzongy, I oa d i weta iz atronol to Lo dotniouted outilde
your oo ooronet danacoled wilinoyour agency
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
visited the Carlstead's in Flossmoor, Illinois. Mr. Carlstead

stated that he had no information or knowledge regarding the

apparent attempted bu 1972
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On December 10, 1972, Police Commander Richard

McCurrie, Chicago Police Department (CPD), Chicago, Illinois,
advised United Airlines Flight 553 en route from Washington,
D. C. (WDC), to Chicago, Illinois, crashed on December 8,
1972, approaching a runway. Among the dead was Dorothy Hunt,
11120 River Road, Potomac, Maryland, the wife of subject E. H.

unt. Recovered from her purse was $10,000 in $100 b
December 11, 1972, serial numbers from the recovered money
were obtained. On December 11, 1972, Commander William
Keating, CPD, Chicago, Illinois, advised that on December 9,
1972, Mr. E. H. Hunt, accompanied by attorneys, made inquiry
whether a large sum of money being carried by Mrs. Hunt had
been recovered. O©On December 11, 1972, Sergeant Edward Kearns,
CPD, Chicago, Illinois, advised that he supervised the
inventory of the property recovered from the plane crash

c . ‘e .
victims. A purse containing identification of Mrs. Dorothy

Hunt contained 2 wallets, one containing $585 in cash and the
other containing personal papers. In the compartment of the

large purse he observed $10,000 wrapped together with rubber

This ¢seumy ot ronieloe ma®lloe vt amogediat s oge panelusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

bands. On December 13, 1972, one $100 bill, serial number
C 00749844 A was extracted from the $10,000 recovered from

Mrs. E. H, Hunt and . his bill bore

"good luck F. S."

On January 15, 1973, Richard Martinson, U. S.
Postal Service, Chicago, Illinois, advised that he had in
his possession 3 unused airline tickets recovered from the
crash scene of United Airlines (UAL) Flight 553 in which
Mrs. Hunt was killed on 12/8/72, at Chicago. All 3 tickets
bore the name Hunt. The first ticket was for travel from
Washington, D. C. (WDC), to Miami, Florida, on Eastern
Airlines Flight 175 departin
ticket indicated passage for a group of 3 from WDC to Miami,
Florida, on Eastern Airlines Flight 177 departing December 15,
1972. The third ticket recovered was unused portion of UAL

ticket for Flight 560 from Chicago to WDC, December 10, 1972.

i j i or contlusions
i ment contains neither recommendahons_ n
T?lsl‘sgmflg‘c it st poret, of the BRI and is losred 19 your
:gcr;cy' it 'and ils conenis a2 not o be dictributed cutside

your Agncy RO! duplcated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation Concerning Travel of George Gordon Liddy and

Everette Howard Hunt:

On July 24 and July 26, 1972, search of records of the
American Airlines, Lake Success, New York, revealed ticket coupons
for passengers named Howard Hunt and George Leonard,
aboard American Airlines Flight 75 on January 7, 1972 from
Washington, D. C., to Los Angeles and aboard American Airlines
Flight 72 on January 11, 1972, from Los Angeles to
Washington, D.C. Ticket coupons were located for passengers
named G. Leonard and H. Hunt aboard American Airlines Flight 75
on February 17, 1972, from Washington, D. C., to Los Angeles.
Ticket coupon was located for a passenger named H. Hunt aboard
American Airlines Flight 76 from Los Angeles to Washington,
D. C., on February 21, 1972. Ticket coupon was located for a
passenger named G. Leonard aboard Eastern Airlines flight
from Los Angeles to Washington, D. C., on February 17, 1972,
utilizing American Airlines return trip coupon for American
Airlines flight on February 21, 1972.

Toll Calls - Residences of George Gordon Liddy and
Everette Howard Hunt:

Additional subscribers to telephones determined
from the toll records as captioned above were identified and
interviewed regarding Hunt and Liddy with no pertinent infor-
mation obtained.

This docuymert coatains neither recommendctions mar conclusions
of the FBI, it is the pronerty of the FB! and i5 loaned to your
agency; H and its contents are not 1o be distributcd outside

your agency nor duphcated within your agency. £
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nvestigation Concerning Banka

On July 31, 1972, transcripts of transactions
against Bankamericard account 4247-800-841-341 issued to George
Gordon Liddy were obtained. Transcripts indicate charges
at Beverly Wilshire, Beverly Hills, California, on June 22,
1972. Eastern Airlines tickets were purchased on April 21,
1972, for Flight between New York City/Newark to Washington,

D. C.

?i; Tax records in State of Maryland on G. Gordon Liddy and
;ﬁ% E. Howard Hunt:
.?%E On August 2 and 3, 1972, records at the Prince Georges
4 2‘ County Court House, Upper Marlboro, Maryland, and Revenue Office,
;aii County Office Building, Rockville, Maryland, were reviewed for
5 §§ information relative to the ownership of property by George Gordon
;;§% Liddy and Francis P, Liddy at 9310 Ivanhoe Road, Oxon Hill, Maryland,
'%g and E. Howard and D. L. Hunt, 11120 River Rcad, Potomac, Maryland.

W

: Investigation to Eliminate G. Leonard, Phone Number 292-1953,

Who Made TWA Reservations, February 21, 1972, From Dulles Alirport

To San Francisco, California:

On August 8, 1972, records of—

‘Jﬁﬂ_' '43"‘ 0 i’ ]
FH IR SR IR N

£ g Ap

Fed
g K p” ) = = a% & == -
. W revealed that telephone
ko P
£ éﬁ number 301-292-1953 is listed to Guy M. Leonard, Ft. Washington,
E

Maryland. On August 9, 1972, Mr. Paul Bathrop, Ft. Washington
Marina, Ft. Washington, Maryland, advised that Guy M. Leonard

resided on a 50-foot houseboat on dock at the Ft. Washington

This dact™ ' to-tg vt neither eerpm-on 2ot or conelusions

of the FS it v e roanc by of the HB1 and 15 foaned to your

agoncy; # and ats contents zre not to be distribuled outside

your agency nor duplicated within yow agency. 13”"‘.-
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Marina. Mr. Bathrop was dis
Liddy and Everette Howard Hunt, Jr., and stated that neither of
these individuals resembled Guy M. Leonard. On August 9, 1972,

Mr. James Snethen, Ft. Washington Marina, Ft. Washington, Maryland,
also eliminated Guy M. Leonard as being identical with George Gordon
Liddy and Everette Howard Hunt. On August 9, 1972, Mr. William
Bowman, mechanic, Ft. Washington Marina, Ft. Washington, Maryland,
eliminated Guy M. Leonard as being identical with Liddy
Hunt.

Investigation Re Maryland Telephone Number 477-3620, Found In
Bernard BRarker's Address Book:

On August 18, 1972, Mrs. Virginia R. Topping,

Sparrows Point, Mary
since 1937. Mrs. Topping stated that she visited with Barker

for about 30 minutes in May, 1972. Barker arrived in a Chevrolet

rental car with three Cubans whom he described as his associates.

Mrs. Topping could provide no information relative to the break-in

at the DNCH.

This documemt contains neither recommendations nor conclusions
of the FBI: it is the property of the FBI and is loaned to your
ageacy, it and its contenls are mot to be distribuled outside y .
your agoncy mof dupncated within yow agency.
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Investigation Regarding the $89,000 Bank Drafts:

AT e L e KL
. REHESCEVEE '
R CTIR P P

On July 27, 1972, Mr. Robert H. Allen, Presldent,
Gulf Resources and Chemical Corporation, Houston, Texas,
advised that he 1s Filnance Chalrman for the Texas Finance
Committee to Reelect the President. 1In regard to any
funds contributed, original checks in amounts over $100
were transferred to Washington, D. C. Maurlce Stans, head
of the Flnance Commlttee in Washington, D. C., prior to the

effective date of the new disclosure law, had repeatedly notifled

L SE A
e-‘ﬂ,n\.ti L

regional fund raisers that it should be pointed out to con-

o ST AR
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v TR Y]
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e

tributors that they would remain anonymous. In view of this,

a concerted effort was made to get all contributlions to

Washington, D. C., prior to April 7, 1972. Mr. Allen advised

1 ._-IJ’

b

that he has been acquainted with Manuel Ogarrio for approximately
15 years. Allen sald he did not want to comment about the
$100,000 check that might have been transmitted to Ogarrilo,

other than he was not sure that $100,000 was the correct amount
of the check. Mr. Allen stated that any information concerning
this money would have to be obtained from Mr. Stans. Mr. Allen
stated he had no first-hand knowledge about the recent burglary
of the Democratic National Committee Headquarters in Washington,

D. C.
Mr. William C. Liedtke, Jr., President of Pennzoll

This documi t containg noihicr rocommendztions nor conclucions
of the FBL it b5 the popeity of the FOE and is toaned to your
agency; it and its centenls are not to be distribuled outside
your agency nor dup'vated within yow agency.
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exas, a
as follows: Approximately three quarters of a million dollars
was dellvered to Mr., Maurice Stans or one of Mr. Stans'
assistants, probably Duke Sloan in Washington, D. C., on

April 5, 1972. These funds conslsted of various forms of
negotiable instruments, such as checks and currency. In
response to a question regarding his acquaintance with

Mr. Manuel Ogarrio, Liedtke stated "I willl not play name

games with you and I will not 1dentify anyone who contributed
money to the campaign." Mr. Liedtke would not answer gquestion
regarding his awareness of $100,000 that was sent to Mexico.
Mr. Liedtke would not furnish the whereabouts of Roy Winchester,
Vice-President in Charge of Public Affairs of Pennzoil, but
simply stated that Winchester would return to work on July 31,
1972. On July 27, 1972, Mr. Emmett E. Moore, Treasurer, Texas
Finance Committee to Reelect the President, Houston, Texas,
advised that on or about April 7, 1972, Moore was contacted by
Roy Winchester and Bill Liedtke to determine 1f he would

become Treasurer of the Texas Filnance Committee to Reelect the
Preslident. The purpose of the Committee 1s strictly to

raise funds for the reelection of the President. Funds

contributed are transmltted directly to the National Finance

Committee without any disbursements being made by the Texas

This document comtains neither recommendat’ans nor conclusions
of the FBI; it ¥ the pronely of the FOI and is loaned to your
agency, it and ifs conteals gre nof 1y be dislibuled outside
your agency nar duplicaled within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Finance Committee. Moore advised that he did not know
Mr. Ogarrio and knew nothing of a $100,000 check allegedly
delivered to Ogarrio. He stated that he had no information
regarding 4 Mexican checks in the amount of $89,000, which
allegedily were part of the checks delivered by Winches
the National Finance Committee in April, 1972.
On July 31, 1972, Mr. Réy Winchester, Vice-Presldent
in Charge of Public Affairs, Pennzoll Producing Company,
Houston, Texas, advised that he has been actlve 1n raising
funds on behalf of the Republican Party since 1968,
Mr. Winchester felt compelled to keep confidential the
identities of all individuals who made donations to the
Finance Committee prior to April 7, 1972. On April 5, 1972,
he delivered a "substantial amount” of funds in the form of
cash, checks and securities to Hugh Sloan at the Finance

Committee to Reelect the President, Washington, D. C.

LAY b= whae AT AT 2

u

Mr. Winchester deniled knowing Manuel Ogarrio and any of the
circumstances surrounding the $100,000 check Ogarrio allegedly
received. In regard to U Mexican checks totaling $89,000,

Mr. Winchester stated he could not discuss these mattérs as

he considered this information confldential.

This dotument containg neither recommerdations nor conclusions
afl the FRI- o ir #ha meanmnrh. af dha PO __ 3 ' 1. P
UPOEROEE,OR OB OARE BTy o W roi and 18 foaded io your
2gency, it and its contenis are not to be dist:ibuted outside
your agency no:r duplicated within your agency.
T 7 gl
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White House:

On August 10, 1972, official "time and attendance
records" complled in regard to George Gordon Liddy were
obtained from the White House. These records lndlicated that
Iiddy was employed at the executlive offices from July 20, 1971,
through December 10, 1971.

On August 14, 1972, Mr. Bruce Kehrll, Staff
Secretary to the Presldent, advised that he made written
notations on a memorandum dated March 30, 1972, concerning the
employment of Howard Hunt. Mr. Kehrll explained these notatlions
as concern over Hunt's retirement beneflits from the CIA. In a
second notation, he authorized terminating Hunt's employment
at the White House so that Hunt could be hired as a consultant
to the CRP.\

On August 29, 1972, Mr. Charles Colson, Special
Counsel to the President, advised he authorized Everette
Howard Hunt to make two trips at Government expense; one
being a trip to Denver, Colorado, in connection with the ITT
case, the second to the State of Massachusetts. He sald Hunt
furnished him information relative to an incident which occurred
at Chappaquidick, Massachusetts. Mr. Colson 1indicated that he
knew Hunt traveled frequently, but assumed that these trips

were made on behalf of Hunt's employer, Robert R. Mullen

¥

Thiz documont conleins meither resorv v 2lems ny conclusions
of the Fbi; it ¢ tue prepecty of th2 T3 and i3 loaned to your
agoncy: it and #s contents are nol le be distributed outside
your agency nor duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Company, or on behalf of some other member of the White House

Staff.

On August 28, 1972, Mr. Gordon Strachan, Staff
Assistant to the President, advised that he had been associated
with Donald Segretti based upon thelr mutual attendance at the
University of Southern California. Approximately one year
prior to this interview, Segretti contacted Strachan regarding

possible employment. Another employee at the White House,

Dwight Chaplin, was also a mutual friend of Segretti, as Chapiln

1 s 1. TTe £
he Universi

had attended ¢

three or four months subsequent to the contact, Mr. Chapin

98

i
e Sy '
QE§§ advised Mr. Strachan that Mr. Chapln had a Job avallable for
e

3;“ Segretti. Thereafter, he became employed by the Republican

i Party or CRP as a political activist, in the area of political
& .

héraésment. Mr. Strachan sald he d1d not guide or direct
' Segretti's activities. He could not recall if he gave

Segretti's name to Llddy.

On August 28, 1972, Mr. Dwight Chapin, Deputy

Assistant to the President, advised that he is acquainted

with Donald Segretti. Mr. Chapin took 1t upon himself to

enlist Segretti's aid in the area of political harassment

activity on the behalf of the Republican Party. Mr. Chapin

: indicated that he arranged for Segrettl to receive payment . .

for the services rendered through Mr., Herbert Kalmbach, a

§3 This focurias condaias neither recommeadalions npor conclusions
g of tte FBI it is the proncity of i FO1 224 e foaned 1o your

agency: it end its corderts are not to be dichibuled outside
your agency mer duplicated within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
California attorney. Kalmbach was a member of a prominent
California law firm and a personal friend of the President. -
Mr. Chapin advised that he instructed Segretti initilally to
become familiar with the political processes 1In campaign
activity in order to declde how harassment of these activities
could be accomplished. Segrettl provided two or three wriften
reports to Chapin regarding these activitles and Segrettl
telephonically contacted him an average of once every three
weeks.

On September 8, 1972, Mr. William E. Timmons,
Assistant to the President for Congressional Relatlons,
advised that sometime in January, 1972, he traveled to
San Diego, California, in order to inspect a conventlon site
and proposed living quarters. Whlle in San Diego, he saw
George Gordon Liddy, who stated to him that he, Liddy, was
checking security for the CRP. Timmons advised that in

June, 1972, he contacted James McCord, Jr., Security Coordinator

for the CRP in WDC. Subsequent to that contact, Tlimmons, MeCord,

conduct a survey of the hotel to be utllized by the Cabilnet
Members. Mr. Timmons made avallable a copy of & memorandum for
the security of the Doral Hotel prepared by McCord. He sald

Ithis'was his only contact or dealing with McCord.

This dxumsat contains meithor recommendalions nor corclusions
of the F21; it is the propaty of the FBI and is loaned to yowr
agency; it and its contcals ars not to be distributed outside
your agency nor dughcated within your agency. N ;}
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Committee for the Reelection of the Presldent:

On August 11, 1972, a subpoena was served on Mr., Paul
O'Brien, co-counsel, CRP, for all reports and documents which:
related to the legal advice rendered by George Gordon Liddy
concerning the accounting, handling, or reporting of funds, gifts,
or contributions which came under the control of the Flnance CRP.
Miscellaneous:

On August 7, 1972, Doctor Edwin W. Martin, Bureau
of Education for the Handicapped, Department of Health, Education,
and Welfare (HEW), WDC, advised that the Robert R. Mullen Company
of WDC handled certaln aspects of public relations for the
"Closer Look" program of HEW. Mr. Everette Howard Hunt was assigned
by the Robert R. Mullen Company to handle this publicity. 1In
the Fall of 1971, Hunt told Martin that he, Hunt, was working
at the White House for John Ehrlichman. Hunt told Martin that
through his contacts in the White House, 1t would be possible
to have a film made for the "Closer Look" program with Julie Nixon
Eisenhower appearing in the film. This fi11lm was made in April,
1972,

On August 22, 1972, Mr. Stanley Greigg, Assistant
Campaign Manager for the Committee to Elect George McGovern,
WDC, provided a business card bearing the name Robert R. Mullen

and Company. This card was located in a box of correspondence

This dacumerd contains meither recommendations nor conclusions
of the FBI, it is the property of the FEI and is loared to your
agency, it and ils contenls are not te be distributed outside
your agency nor dup.ceted within your agency.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
that was being moved from 2600 Virginia Avenue, N. W., WDC, to
1910 K Street, N. W., WDC.

On August 23, 1872, Clalre Gilbert, bookkeeper,
Gramercy Inn, WDC, made available registration cards and
folio records for Ben Acosta, Jose Aleman, Manuel Garcia,
Ramon Guerra, Juan Onlelde, and Jose Valdez, all of Miami,
Florlida. The aforementioned indlviduals arrived at the
Inn on May 3, 1972, and departed on May 4, 1972.

On August 30, 1972, Mr. Norman F. Strebe, N. F.
Strebe's Gun Works, Coral Hills, Maryland, advised G. Gordon
Liddy had taken delivery of a Browning Standard .9 mm pistol,
serial number 71-C33594, at his shop. Mr. Strebe further
advised that on August 2, 1972, George Gordon Liddy purchased
a Smith and Wesson Model 34 .22 callber pistol, serial number

M2-4661.

On August 28, 1972, Mr. Cecil Harold Pennington,

. .2~ hedin
S e N Tt Y

or
Sk i llb

involved in the removal of any electronic equipment from ‘N\
James McCord's home in the recent past. & "”,
Indictment:

On September 15, 1972, a Federal grand jury sitting

at WDC, returned a true bill of indictment charging Bernard L.

This document contains neither recommendations nor conclusions
of the FBI; il is the property of the F2I and is loaned to your
azency; R oand dls contends a-e not to be distributed oulside
your agency nor duphicated withip your sgency.
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Eugenlo R. Martinez; James Walter McCord, Jr.; Frank Anthony
Sturgls; and George Gordon Li1ddy for violations of Title 18,
Sections 371 and 2511 of U. S. Code, and Title 22, Section

1801(b), of D. C. Code and Title 23, Section 543(a) of D. C.

Code,

This document contains neither recommendalions por conclusions
of the FBL it s the property of the B! and is loaned to your
egency, it and its coitents are mot fo be distributed outside
your ggency por cuplratzi within your sgeacy.
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Miscellaneous:

On August 19, 1972, Morton Barrows Jackson, Los Aﬁgeles,

California, and on August 18, 1972, Donald H. Segretti,

Marina Del Rey, were served subpoenas to appear before a

Federal grand jury, WDC. On August 21, 1972, Esther Kirby of

Los Angeles, California, was served with a similar subpoena.

On August 19, 1972, Carol Holeman, Virginia Brady Answering
Service, Marina Del Rey, California, was served with a

subpoena for the telephone messages of Donald H. Segretti through
June 30, 1972.

On August 30, 1972, a review of the alien registration
card file at the Immigration and Naturalization Service office,
Los Angeles, California, in the name of Mercedes De Chavez, was
conducted, and pertinent background information obtained.

On September 1, 1972, Mercedes De Chavez, Los Angeles,
California, advised that she could provide no information pertinent
to the burglary of the DNCH, WDC, on June 17, 1972,

On September 5, 1972, the telephone records for toll

calls listed to Morton B. Jackson, 9300 Beverly Crest Drive,

Beverly Hills, california, were obtained from_

_)n September 5, 1972, similar records were

obtained from the same company for the phone of Anthony

Jackson, 9300 Beverly Crest Drive, Beverly Hills, California. ‘

Thic Cocimaert contains meither recorxmendations mor conclusions
of the FEL i 0 P prontely of toe FB! and s loaned to your
croneys it and ifs contents are nol o be dishidutid outside
your agency no; caplwated wilhin your egency.
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On September 4, 1972, Herbert W. Kalmbach, attorney,

L

Los Angeles, California, advised that in eithér August or

gl

'

-f% September, 1971, he was contacted by Presidential Counsel
§§ Dwight Chapin, and was informed about Donald Henry Segretti,
b
i?? who was about to be terminated from the military service.
ey

A

Chapin instructed Kalmbach to contact Segretti in an effort to

e
& B

enlist Segretti's service. Kalmbach contacted Segretti in

Los Ang

geles in late August or early September, 197)

-~ @

Kalmbach
stated that Segretti was to be paid the sum of $16,000 per year

plus expenses for his services. Kalmbach denied any knowledge of

LN

- jaf SR SRR
glf“wx ‘%;;_ s i ey
"l - atlR AR

the duties and functions that were performed by Segretti. He

o
¥ o

{%ﬁﬁ

stated that his purpose was merely tc act as a disbursing

§'§§ instrument for Segretti. Between September 1, 1971, and March 15,
l\%& 1972, Kalmbach paid Segretti somewhere between $30,000 and $40,000.
'g' Kalmbach denied any knowledge of the burglary of the DNCH in

Sé WDC on June 17, 1972. Kalmbach admitted knowing George Gordon
.féé Liddy as legal counsel for the Finance CRP.

On September 7, 1972, Dwayne O. Andreas, Minneapolis,

Minnesota, furnished a signed statement to the Minneapolis

Division of the FBI admitting making a $25,000 cash contribution
in support of the renomination of President Nixon. This contri-~-
bution was given to Kenneth H. Dahlberg. Andreas stated that

he has no knowledge what disposition was made of the contributiqn'

Thic docurisnt conizing najthar ocommec-dntinng o conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
after he turned it over to Dahlberg. Andreas denied any
knowledge relative to the "bugging™ of the DNCH in WDC on
June 17, 1972. Attorney for Andreas provided several documents
in regard to the $25,000 cash contribution.

On October 13, 1972, Captain Tom Wallace, Military
Judge, Ft. Ord, California, advised at approximately one year
ago he was approached by Mr., Donald Segretti asking if he,

Wallace, would be interested in working and infiltrating the

1_%- Wallace campaign in either Mississippi or Alabama.
Ry
U. 8. Air Force, Denver, Colorado, furnished from official

,,~.
3 oI o -
B L e e N L) LTI SR

personnel file of James W. McCord, Jr., military records and
a brief summary of McCord's Air Force career.

On October 18, 1972, Carol Holmans, Marina
Del Ray, California, advised that she is employed by
the Virginia Brady Answering Service. Holmans stated that
she has been contacted by at least 3 different individuals
who represented themselves as reporters of various newspapers.
Holmans stated that on October 18, 1972, a Mr. Gorton who
identified himself as a reporter for the "New York Times"
entered the answering service building and asked for
e Segretti's messages. Holmans declined and Gorton stated that

the "New York Times" works closely with the FBI and that she

This documant containg neither recemmendations nor cenciusions
of the FOi % iz 4+ poot, of Ui [01 2ad is locned fo your

agercy, 1t and iic ouienis are not lo be distibuled pulside
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
should make available the aforementioned messages. Again
Holmans declined.
arol Holmans stated that on
October 18, 1972, she was telephonically contacted by a
Mr. Flug who identified himself as Chief Counsel for the
State Department and requested all of the messages of
Donald H. Segretti. Holmans stated that she declined the
request.

Associates and acquaintances of Donald H. Segretti were
interviewed and additional biographical information obtained.

On November 10, 1972, Donald H. Segretti advised the Los Angeles

5
o+
=2
®
®
<
®
=
r

Division of the FBI of his availability in

that a
subpoena is issued for him to appear at the trial of the

"Watergate" matter.

Investigation Regarding Travel of Hunt and Liddy:

On November 14, 1972, a subpoena was served at
the Beverly Wilshire Hotel, Beverly Hills, California, for the
records of the stay of Everette Howard Hunt and George Gordon
Liddy. On November 14, 1972, a subpoena was served at the
Beverly Hilton Hotel, Beverly Hills, California, for the ofiginal
records showing that Everette Howard Hunt, Edward J. Warren, G.
Gordon Liddy, and Edward Joseph Hamilton stayed at the hotel on

various dates. On November 8, 1972, the telephone records of
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

outgoing local calls from the Beverly Wilshire Hotel, Beverly Hills,

California, were reviewed for those rooms occupied by George
Leonard and Howard Hunt. On November 15, 1972, Morton Barrows
Jackson, Beverly Hills, California, was served with a subpoena
for the trial of George Gordon Liddy and others, Washington,

p. C., in January, 1973. On November 14, 1972, Esther Kirby of
Downey, California, was served with a similar subpoena. On
December 7, 1972, Mary Denburg and on December 6, 1972, Margaret

Elaine Johnson, both of Los Angeles, California, were served

Segretti was also served to testify as indicated above.

This documzel containg mcil'ar reeemon=¢atons nor conclusions
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Investigation Re: Aril Smoke Detector Seal:

Investigation related to a white plastic box with
a metal back, recovered at the time of arrests made at the
DNCH on June 17, 1972, in connectlon with this incident. On
the face of this box, 1t 1s described as being a "smoke
detector." The bottom of the box bears a seal, held on by
glue, which states "D. C. Approval 30, Code Number 312."

Contact with the D. C. Fire Department established

by the Ellenco Company of Brentwood, Maryland, which firm
is assigned Number 30. Investigatlion established a fire
detectlon device located on Level B2 1n the Howard Johnson
Mofor Lodge from which the aforementioned seal had been

removed.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Investigation at the White House:

On August 8, 1972, W. Richard Howafd, Staff Assistant,
White House, was displayed a memorandum dated March 30, 1972,
which recommended the removal of E. Howard Hunt, Jr., from the
position of consultant at the White House, and further recom-
mended that Hunt be picked up at 1701 Penhsylvania Avenue, N, W,

Howard advised that he learned from Charles Colson

that Hunt's services were no longer needed by Colson.
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Howard advised he forwarded thls memorandum to Bruce Kehrli,

As Hunt was recelving an annulty from another Government
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agency, Hunt could not be hired for the White House staff,

In view of this problem, it was recommended that Hunt be picked

up at 1701 Pennsylvanla Avenue, N. W. Howard advised the
memorandum was returned to him with Kehrll's initials approving

the pickup at 1701. Howard stated that he d1d not know 1if

Hunt ever went to work for 1701 Pennsylvania Avenue. He
denied knowledge of the Watergate burglary and of ever
recelving any information from McCord, Liddy, or Hunt, regarding
any confidential matters from the DNCH,

On September 28, 1972, William Rhatlcan, Staff
Assistant, White House, was interviewed with regard to his
association with Everette Howard Hunt, Jr. Mr. Rhatlican advised

that he 1s responsible for White House 1llalson with the

Advertising Council of New York, which handles such advertising
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
as "Hire the Handlcapped" and "National Football League

i

Drug Commercials," etec. ' T

Rhaticar

11V

stated that hls contacts with Hunt

dealt with the production and/or proposed production of a
film dealing with handicapped children, in whlch an appear-
ance would be made by Julie Eisenhower. Rhatican indlcated
that the names of McCord and Liddy had not been familiar

to him prior to June, 1972, and were known to him at that
time because of newspaper accounts relative to their
involvement 1n the Watergate 1ncident. Rhatican indicated

that as far as he knew, Hunt was not employed by the White House

...... aclity while he was involved in the production of the
film in which Julle Elsenhower appeared. Rhatlican indicated
Hunt had not informed him that he was a consultant at the
White House. It was Rhatican's belief that Hunt was a consul-
tant for the Office of Education. Rhatican provided several
letters, memoranda, and articles from hls file which dealt

with his contacts with Hunt.
Investigation at the Committeé to Reelect the President:

On October 12, 1972, Robert C. Odle, CRP, advised
e a
or 9:00 a.m., June 17, 1972, to attend a staff meeting. OCdle
ird cated the meeting lasted until 2:30 p.m., on that date,ﬁ '

After the conclusion of the meeting, he learned from a

security guard of the break-in at the DNCH. Odle indicated
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

that it was even later on that date when he learned that

James Walfer McCord of the CRP had been arrested in connectl&n
wlth that 1incident. .

Odle advised that he remained at the Committee
office until 7:30 p.m., on that date, when he left with his
wife to go to dinner and a movie. He subsequently returned
to the Committee office that night around midnight and
remained until about 3:00 a.m., June 18, 1972. O0dle advised
that he did return to the office later on Sunday, June 18,
1972, for a short period of time.

Mr. 0Odle stated that he at no time entered McCord's
office to remove any files or memoranda. He stated that he
had not entered McCord's office until he was served with a
subpoena from a Federal grand jury. Mr. Odle denled knowing
of anyone or of giving anyone, including Robert Houston, orders
to remove files and memoranda from McCord's office. Mr. Odle
stated that he had not destréyed any documents recelved fromA
McCord. Odle stated the only person he knew had destroyed
documents was George Gordon Liddy, whom he observed using the
office shredder on the afternoon of June 17, 1972,

Mr. Odle stated that he did not know from whom
McCord received funds. He stated he had knowledge only

4
of McCord's salary and those expenses pald to MeCord from

his trips.
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Miscellaneous:

On September 19, 1972, Bernard Barker,

re
VITrgl

\‘1’ e

P [ B i =) [ [P [, 'I"|_ - _..._._-_'I ,, - __ o L w
lio R. Gonzalez, ocward Hunt, Jr.,, George Gordon
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Liddy, Eugenio Rolando Martilnez-Y-Creaga, James Walter

McCord, Jr., and Frank Anthony Sturgls appeared in the

U. S. District Court, WDC, and entered not guilty pleas to

an 1ndictment which charged them with Burglary, Consplracy,

and Interception of Communications. The noted individuals

were contlnued on bond by U. S, District Judge John J. Sirica.

On October 27, 1972, the trial of the aforementioned individuals

was continued by order of the court from Wednesday, November 15,

1972,
On October B, 1972, Mr. Kelly Chamberlaln, Executilve

Vice-President, General Security Services, WDC (which firm

handles security afforded the Watergate offlice bullding) advised

that he planned to have seven of hls employees take a polygraph

test in response to allegations which had appeared in local

newspapers to the effect that one or more of his employees

had been "paid off" in order to glve unauthorized personnel

access to that building.

On October 13, 1972, Mr. Chamberlaln advised that

polygraph examinations afforded to employees of his firm

on pdtober 12, 1972, had established that none of those tested

individuals had any knowledge of the Watergate affair or had«-

Thie Ancimral santa Mﬂhnr racammandstlan: mar rancloclnmd

TRFe YWl Ta it WA o V1 TSIt I TV LLINIg Ly 8 PWDLIR IR
) of the F31, it ks the projet of the FBI and & loaned o your

g, Boend il comtenls are not fo be distituled outside

your sgcncy por Cupliested within yiur agemy.
~171-




e

PRI AN D O e

iz ks ade erdasit -

JAMES WALTER MC CORD, JR.
been "paid off".

On September 15, 1972, the long-distance toll

records for the telephone of McCord Associates, Rockville,

Maryland, for June, 1972, were obtalned from the C & P
Telephone Company of Maryland, pursuant to issuance and

execution of a subpoena duces tecum.
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Committee to Reelect the Presldent:

On October 5, 1972, John N. Mitchell, former Attorney
General, U. S. Department of Justice, telephonically advisead
an FBI Agent that he understcod that the FBI desired to inter-
view Mrs. Mitchell in regard to the Watergate case.
Mr. Mitchell was advised that the FBI's desire to interview
Mrs. Mitchell came as a result of an interview she had with
a reporter in New York. Mr. Mitchell was advised that on
September 27, 1972, United Press International quoted
Mrs. Mitchell to the effect that she intended to write a book
about the Watergate case when 1t was over. |

Mr. Mltchell stated that hls wife had been mis-~
quoted. He indicated that neither he nor hils wife had any
informatlion about the case. Mr. Mitchell advised that he had
never recelved any information from any of the subjects involved
in the case and further indicated that his wife had not recelved
any Information. According to Mr. Mitchell, his wife was inter-
viewed by a reporter in connectlion with a story which was not
in any way connected with the Watergate investigation. He sald
that subsequent to that interview, Mrs. Mitchell was misquoted
by the reporter. Mr, Mitchell agreed to a subsequent intervlew
ofﬂhis wife, if the FBI so desired.

In#estigation Regarding E. Howard Hunt, Jr.:

On December 26, 1972, Thomas James Gregory was
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

shown 3 sets of photographs. From the first group of 6 photo-

~graphs which he was shown, which included photographs of Charles

Colson, Everette Howard Hunt, Jr., and Alex Butterfield, Gregory
set aside the photograph of Hunt. He indicated that he first
met the individual depicted in the photograph under the name
Edward Warren. He stated that he had met the individual on
numerous occasions at the Roger-Smith Hotel in Washington, D. C.
(WDC). Included in the second group of photographs displayed

to Gregory were photographs of George Gordon Liddy and Alfred
Carleton Baldwin, III., After viewing those photographs, Gregory
selected the photograph of George Gordon Liddy and indicated

the individual depicted in that photograph showed a close
resemblance to the man who had been referred to as "Hunt's
superior," that is, the same man who was present at a meeting
held in a hotel located at 14th and K Streets, N. W., WDC,
during which meeting a discussion of the proposed bugging of

the "McGovern Headquarters" had taken place. Gregory also
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indicated he believed the same

automobile, in the company of Hunt and himself, when they
"1ooked over McGovern Headquarters.™ A third set of photographs
contained 14 photographs, among which were photographs depicting
Befnard L. Barker, Virgilio Gonzalez, Eugenio R. Martinez,

James W. McCord, Jr., Frank Anthony Sturgis and Kenneth Dahlberqg,
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AL

After viewing the noted photographs, Gregory chose the photographs

deplcting Bernard Barker, Virgllio Gonzalez, Eugenlo R. Martinez

present at the meeting during which the bugging of "MeGovern
Headquarters" was discussed. Gregory also identifled the
photograph of James W. MecCord, Jr., as the photograph of an

individual whom Hunt introduced to him as "Jim." Gregory also

stated that thils individual had attempted to "bug McGovern

5

?gﬁ Headquarters" on a day durlng which Gregory had been working as
lié% a volunteer at that location. Gregory further stated that McCord
b 24

had also been present at the aforementlioned meeting durlng which

o4 N
T

Q{%% the bugging of "McGovern Headguarters" was dlscussed.
j%% On February 23, 1973, Antonioc Fuentes, Miami Beach,
g:§§ Florida, Indicated that he 1s acqualnted with Everette Howard

Hunt and has known him personally for approximately 2 years.

Fuentes also indicated that he had been famlliar with Eugenlo

by 4 .
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R. Martinez, Virgilio Gonzalez and Frank Florini for some time,.
Fuentes indicated he had no knowledge of the Watergate incldent

or the travels of Bernard Barker and his assoclates to WDC.

Fuentes was not acqualnted with G, Gordon Liddy or James W. McCord.

—_ = A XL | & . h o 1 .
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On March 5, 1973, Dwight L. Chapln advised that the

fir§t time he ever saw an FBI interview form was on February 2,

1
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1972, when an FBI Agent showed him a form reporting an inter-
view of Chaplin, which form was dated some time in August, 1972.
Mr. Chapin further advised that he has never seen any such °
interview form reflecting an Interview of Donald H. Segretti,

He also indicated that he had not seen or heard frdm Mr. Segretti
at any time while he was in Miaml, Florida. He alsoc was unable
to name any 1individual who might have met with or communicated
with Segretti in Miami, Florida, during August, 1972.

Committee to Reelect the President:

On March 14, 1973, Jeb Stuart Magruder advised that
he served as the campalgn director of the Committee to Reelect
the President (CRP), only in an interim capacity. He indicated
that he had been the offliclal director of certalin organizations
within the CRP. According to Mr. Magruder, Mr. John Mitchell
and Mr. Clark MacGregor were the individuals directly in
charge of the CRP.

Mr. Magruder indicated that he did not control
over-all disbursements made for the entire CRP but rather

his control was limited to those activities which he personally

i:%Q directed. He noted that final authority for the expenditure
%'%ﬁ of funds always rested with either John Mitchell or Clark
; ?% MacGregor.

f Mr. Magruder stated that he made several dlsbursements

as director of various activities for the CRP. He noted some - -

This document containg neither recommendaiicns nor conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

of the disbursements had been made in cash while others had_;} 

g

been made In the form of cashier's checks. According to
Mr, Magruder, the funds used for these disbursements would

come from Hugh Sloan. Mr. Magruder stated that he had been

‘under the 1mpression that Sloan had recorded these disbursements;

however, he indicated that he had subsequently determined that
Sloan had not kept such a record.

Mr. Magruder advised that although Sloan maintained
a "cash on hand fund" Mr. Magruder himself also had monles
avallable which he had received from Sloan at his own request
for the sole purpose of making certain disbursements.

Mr. Magruder advised that he had expended approximately $30,000
during the entire campaign in this way. Mr. Magruder stated
that this type of disbursement had been handled by Herbert
Porter. He cited as an example the disbursement of $300 to

a group called "Peace and Freedom." He indicated that this
disbursement was for publication of a pamphlet entitled, "Why
a Liberal Should Vote for McGovern."

Mr. Magruder advised that monles, which he received
from Sloan for the aforementioned purpose, had been maintained
in a safe 1n Herbert Porter's office.

According to Mr. Magruder, about the flrst of
Degember, 1971, he spoke with John W. Dean, III, Counsel tg, 7
the President, about the CRP's need to have an attorney avallable

This documcnt contains neither recammendations nor conclusions
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to handle questions concerning the new Federal Campaign Lawsﬁ
At that tlme, Mr. Dean mentioned to Mr. Magruder that George
Gordon Liddy, then on the staff of the White House, was an
attorney and former FBI Agent who might be Just the person
for that posltion. Mr. Magruder also indicated that his

discussion with Mr. Dean at that time may also have 1involved the

security of surrogate candidates and problems that these

it S

He stated that securlty for the Republlican Ccnventlon was one

xa
F’%; candldates were belng confronted with at that time. Mr., Magruder
i%% alsc advised that he may have mentioned to Mr. Dean at that time
%%% the CRP's need to gather 1intellligence about groups who intended
ij%% to make trouble for the surrogates. However, he could not
;g% specifically recall if he mentloned this subjJect at that time.
igi According to Mr. Magruder, the word intelllgence meant to him

%g information pertinent to who, what, when and where people may
' % plan or in fact attempt to engage in any type of disruption.

X

of his responsibilities.
Mr. Magruder advised that on another occasion
he spoke with Egil (Bud) Krogh of the White House staff.
Krogh also recommended George Gordon Liddy for the position
of an attorney for the CRP. |
Thereafter, on December 10, 1971, a meeting

to&k place between Magruder, Dean and Liddy 1n Magruder's

-
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
office. Accordlng to Magruder this meeting was in the form bf
an Interview and there was no discussion about "1nte111genée“
gathering." On Monday, December 13, 1971, Magruder hired Liddj
as attorney for the CRP.

On December 29, 1971, Magruder, Porter and Liddy had
a meeting in Magruder's office. At that time Magruder brought
up the subjJect of "intelligence gathering" and explalned to
Liddy what he wanted. Liddy indicated that he would be able
to handle such an assignment. Mr. Porter was glven responsibility
for determining how much money and manpower would be needed.
Porter arrived at a flgure of $100,000. However, 1in view
of the possibility of disruptions occurring at the Republican
Conventlon site, Magruder authorilzed the expenditure of $250,000
to Liddy. BHe recalled that during thils discussion Liddy told
him "in this type of work you don't have to know the 1dentity
of the personnel." (Magruder took that to mean that Liddy
would be hiring people and their identities would be unknown
to Magruder and the Committee.) Mr. Magruder advised that
a budget of $250,000 had been definitely established for Liddy's
activities in connection with "intelligence gathering.”
Mr. Magruder stated he was completely taken by surprise"when he
learned that Liddy had used $249,000 of the authorized expendltures,
buJ was more shocked to learn that Hugh Sloan had not recorded

or obtalned receipts from Liddy for those expenditures. He

Tie docoment containe neither recommendations nor conclusions
of the FSE it is the proverly of the FBY ard is loa~2d fo your
- wen B oaed s contents are nol to be distrivatd vuliide
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indicated that it had been his understanding that any expenditure
for any reason would be recelpted to or by Sloan.

On March 15, 1973, Herbert Lloyd Porter advised
that around May 8, 1972, Phillip Joanou, then director of
the ad agency at the CRP, requested $4,400 from him to run
an advertisement. Porter indicated that he obtalned approval
from Jeb Magruder for the disbursement of such an amount and
subsequently obtalned those funds from the CRF Treasurer,
Hugh W. Sloan, Jr. Porter stated he did not receipt the money
from Sloan. After obtalning the money he furnished it to
Joanou,

In May, 1972, Kenneth Reitz, then director of
the Young Voters for the President, requested between $400
and $450 from him for a prolect on which he was working.
Porter subseguently obtained the money from Hugh Sloan.
Mr. Porter stated that he believed he gave $400 to Reitz and
placed the remaining $50 in his safe. He stated that Sloan did
not record this transaction and he did not record receipt of the
money from Sloan. Porter stated that he subsequently learned
that Reltz was the person referred to 1n recent newspaper
articles which involved a CRP worker named Gorton and an alleged
undercover operator named Brill. Mr. Porter stated that he
beI%ives the money obtained from him by Reltz was for the purbose
of paylng Gorton. ”;i?ﬁ‘

This document containg neither recommendalions nor conclusions |
ol the F3U it i the property of the FBI sad is laned lo your
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Porter also recalled that on another occasion
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after the mining of Halphong Harbor in North Vietnam, Robert
Odle, then Director of Administratlion, CRP, requested a total
of $4,000 from him. Porter obtalned the money from Sloan and
turned it over to 0Odle. He did not receipt the money from
Sloan. Porter sald that he 4dld not question Odle about the

use of the money but later learned that it was utilized to

pay the cost of postage, post cards, telephone calls and
telegrams sent at that time to seek support for the President's
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Porter stated that from his arrival at the CRP 1in

Y
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May, 1971, through the period untlil March, 1972, he received

approximately $52,000 from Hugh Sloan and expended $50,000.

i

Porter stated that he believed this figure to be accurate

B iy 4

because around April 7, 1972, he and Slcan had balanced these

s
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2 figures. At that time, he had $2,000 of the $52,000 left.
3 o & e e &1 ann e -~
g 7 After April 7, 1972, Porter received about $11,000 from Slioan,
: i% During the period from that day until June 20, 1972, he expended
[ 3

3

about $13,000. Porter stated that between December, 1971, and

March, 1972, he gave George Gordon Liddy approximately $35,000.

et o e

3

Prosecutive Actlon:
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On January 8, 1973, the trial of the 7 persons

indlcted 1in connection with the incident which occurred at

Thiz document containg neither recommendations nar eonclusions
of e FOE it s the peccty of the TR0 and i Inaned to your
wowy jtoand M3 oco~tents are not to be distibuted oullide
yut agency mee duphioted within your agency.
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the Watergate in June, 1972, was 1nitlated before Chlef Judge
John J. Sirica, U. S. District Court, WDC, On January 10,
1973, Everette Howard Hunt, Jr., withdrew hls plea of not B
gullty and pled guilty to counts 1, 2 and 8 of the indictment,
i.e., Consplracy, House Breaking and Interception of
Communicatlions. Judge Sirica took the plea under advisement

at that time. On January 11, 1973, Judge Sirica indicated that

| 29 P | oy om o e we F' S j & PEPEY
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he was unwilling to accept Hunt a5

plea as proposed.
Mr. Hunt then entered a guilty plea to the 6 counts of the indict-
ment in which he was charged. He was subsequently held in lieu
of $100,000 bond.

On January 15, 1973, Barker, Martinez, Sturgis and
Gonzalez withdrew thelr previous pleas of not gullty and entered
pleas of gullty to all counts of the indictment in which they
were charged. Judge Sirica ordered those 4 defendants committed

without bond at that time.

ot

arv 2 1972. the jurv reached a verdie
y 3U, 1973 Lhe Jury reachec a verdle

s
and found George Gordon Liddy guilty of counts 1, 2, 3, 4, 5
and 8 of the indictment in which he had been charged.

James W. McCord, Jr., was found gullty by the Jury of counts
1 through 8 of the indictment in which he had been charged.
After the verdict had been reached by the jury, Judge Sirica

stated the defendants would be committed to the custody of the

F

U, S. Marshal pending completlon of a presentence report. i
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On February 2, 1973, Judge Sirlca set bond for

Liddy and McCord at $100,000.
On March 23, 1973, Judge Sirica imposed the

following sentence: George Gordon Liddy, count 1 of the afore-
mentioned indictment 20 months to 5 years plus a $10,000 fine;
counts 2 and 3 of the aforementioned indictment not less than
5 years and no more than 15 years to be served concurrent with

count 1; counts 4, 5 and 8 of the aforementioned indictment,

not less than 20 months nor more than 5 years and a $10,000

fine on each count to be served concurrent with each other
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and consecutive with counts 1, 2 and 3. The comulative total

of this sentence commanded Liddy to serve a sentence of not

Jhm%&.
A

less than 6 years, 8 months and not more than 20 years and

i A
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to pay a fine of $40,000. After imposition of sentence Liddy

was committed to the custody of the Attorney General by Judge

Sirica.
On the same day Judge Sirica sentenced Everette

Howard Hunt, Jr., Bernard Barker, Frank Sturgils, Eugenio R.

S AR,
RN

Martinez and Virgilio Gonzalez to the maximum sentence allowable.
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these indiwl

T

custody of the Attorney General under the provisions of Title
18, Section 4208 (b), U. S. Code. Judge Sirica indicated upon

imposition of sentence of the latter indlviduals that he would
jmpose final sentence upon those defendants at the completion of

the study undertaken in accordance with provisions of Section

k208 (b), Title 18, U. S. Code.
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On September 15, 1972, Barker appeared in Dade
County Criminal Court, Miami, Florida, for the purpose of
setting bond and arraignment for misuse of a notary public
seal. Barker was released on $1,000 bond. On November 1,
1972, Barker was adjudged gullty for a mlsdemeanor vio-

latlon involving the misuse of notary seal. Barker received

a 60-day sentence, suspended, and was placed on probation for

a perliod of one year.

SN BL,
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On November 13, 1972, Mr. william Christian,

‘§§ Security Division, National Airlines (NAL), Miami, advised
e SE
£ that Bernard L. Barker purchased a NAL ticket from Miaml to

Washington, D. C. (WDC), for travel on January 6, 1972.

Purchases for cash were made of NAL tickets for individuals

TN
kb i A0

by the names of V. Gonzalez, F. Sturgls, Barker and R.

LB

Martinez. These were one-way tickets from Miami to WDC for
travel on September 18, 1972.

On December 8, 1972, records at the Republie
National Bank, Miaml, for two accounts of Barker Assoclates,
Inc., Miami, were obtalned by subpoena.

Investigation Regarding Virgilio Gonzalez:

On November 14, 1972, Mr. Howard Sonn, Congress
International Development, Inc., Miaml, provided information '

regarding a loan to Gonzalez in January, 1972. Gonzalez waébﬁ

-
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then employed by Missing Link, Miami.
On November 14, 1972, Mr. Frank A. Rose, Sun
Finance Company, Miami, advised that his company has known -
Virgilio Gonzalez since 1962, Gonzalez has applled for and
obtained a number of small loans. Mr. Rose provided personal
history information regarding Gonzalez' family and employment.
On November 27, 1972, records at the City National
Bank, Miami, were obtalned regarding the account of Virgilio
Gonzalez after serving of approprlate subpoena.

Investigation Regarding Frank Anthony Sturgis, Also Known As
Frank Angelo Fiorini:

Investigation at Miami indicates Sturgis was a
captain in the Cuban Revolutionary Air Force 1n 1959. 1In
July of 1959, after serving in the Cuban Alr Force, he
returned to Miami.

Investigation Concerning Activities of Everette Howard Hunt, Jr.

and George Gordon Liddy:

On November 13, 1972, Mr. Eugene C. Kurtz, Eastern
Airlines (EAL), Miaml, examined a copy of American Airlines
ticket number 823246636 which had been issued on February 16,
1972, in the name of Mr. G. Leonard for travel from ) 3
Los Angeles, California, to WDC. Mr. Kurtz advised that thils
particular ticket had been turned into EAL at Dulles Airport,

WDC, and a new EAL flight ticket had been 1ssued. EAL records

b 1]

This document contains neither recommendations nor conclusions
of the FBI, it i the property of the FOI and is forred fo yow
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reflect that a ticket had been issued at Dulles Alrport on
February 17, 1972, for G. Leonard for travel from Los Angeles
to Atlanta, Georgla, on February 20, 1972, with additional 7
travel from Atlanta to Baltimore, Maryland, on the same

date.

On August 18, 1972, Mr. James Gale, Administrative

+ I .

Assistant, Arrangements Commlttee, Republican National

Convention, Miami, advised that he knew George Gordon

Liddy as Legal Counsel for the Committee to Reelect the

ML, T R R

+

President (CRP). Mr. Gale stated that he had discussed
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convention preparation business with Mr. Liddy.
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On August 23, 1972, Mr. Gordon O. Rothwell,
Sheraton Four Ambassadors Hotel, Miaml, made available
a registration card under the name of Edward J. Warren,

143 West 73rd Street, New York, New York. This 1individual

"ig rented Room 1705, June 10 through June 11, 1972, pre-regis-
: g% tering on June 6, 1972, with the firm name of Barker
3 = Associates, Inc., Miami.

On September 25, 1972, and September 29, 1972,
Mr. Frederick W. Cerrone, Sheraton Four Ambassadors Hotel,
made available a registration card in the name of Mr. and Mrs.
Edward J. Warren of New York Clty. These individuals
L

occupied Room 568 from March 10 through March 12, 1972.

Wis docutment containy ne'ther recommendations mor conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
Reservations for this room were made by Mr, Bernard L. Barker
of Barker Assoclates, Inec., Miaml. Numerous long-distance |
telephone calls were made by Warren during this time.

On August 31, 1972, Mr. Joe Selma, Doral Hotel,
Miami Beach, furnished original teletype bills from Southern
Bell Telephone and Telegraph Company asslgned to Room 914
occupled by J. McCord during the period of June 6 through
June 8, 1972. Numerous long-distance calls were made.

On September 11, 1972, the reglstration records
of the Dupont Plaza Hotel, Miaml, were reviewed. These

records indicated that a George F. Leonard of Kansas City,

Kansas, arrived February 11, 1972, and left February 13, 1972.
Reservation for this room was made through Barker Assoclates,
Inc., with an indication "terrace suite with Mr. Warren."
Registration card in the name of E. Warren of New York City
reflected arrival on February 11, 1972, with departure on
February 13, 1972. This reservation was made by Barker
Associates, Inc., and indicated that Warren occupled a terrace
suite with Mr. Leonard. Additional registration in the

name H, Leonard (signed George F. Leonard), Kansas City,
reflected arrival date of March 4, 1972, and departure date
of March 6, 1972. This reservation was made by Barker

Assoclates, Ine.

This documant comtaing meither recommendations mor conclusions
of the FBL it Is the ponets of the FBi and is foaned o your
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On September 11, 1972, Mr. Jack B.-Leslie,
Dupont Plaza Hotel, Miami, provided the originals of
registration cards for George F. Leonard and Edward J.
Warren regarding their stays at the Dupont Plaza Hotel.

Investigation Regarding Kenneth Dahlberg's $25,000

Cashler's Check:

On July 17, 1972, an appropriate subpoena was served
at the American National Bank and Trust Company of Fort
Lauderdale, Florida, for all bank records and documents
concerning Kenneth Dahlberg.

On August 25, 1972, Martin F. Dardis, State's
Attorney's Office, Miaml, advised that he took a sworn
statement from Kenneth Dahlberg on August 23, 1972. At
first Dahlberg was reluctant to identify the source of the
$25,000 cash furnished to him. Finally, Dahlberg identified
the source as Dwayne Andreas of Minneapolls, Minnesota, and
Bal Harbor, Florida. —

On April 9, 1972, Dahiberg recelved from Andreés
the $25,000 in the form of cash at the Sea View Hotel at .
Bal Harbor. On April 10, 1972, Dahlberg took the $25,000
cash to the First Bank and Trust Company, Boca Raton,

Florida, and purchased a $25,000 cashler's check payable tq_'

Kenneth Dahlberg.

This dxsmect contains neither recommendal®ons rar conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.
On Aprll 11, 1972, Dahlberg flew to WDC and handed the $25,000
cashler's check to Mr. Maurice Stans, Republican Finance -
Commlttee Chalrman.

On August 24, 1972, Dardis interviewed and took
a slgned statement from Mr. Stans. In this statement
Mr. Stans confirmed what Dahlberg had told Dardis on
August 23, 1972. After receiving the check, Stans stated
that he furnlshed it to Hugh Sloan, Jr., on the same date,
April 11, 1972.

On August 25, 1972, Mr. Manuel Villar, Sea View
Hotel, Dade County, advised that on April 5, 1972, a safety
deposit box was applied for by elither Kenneth Dahlberg or
Dwayne Andreas and to date, the application card has not
been returned to the file box.

Efforts to Identlify Unknown Individual at Rich Photos:

An artist's conception of the Individual who _
reportedly accompanied Bernard Barker to Rich Photos in Miami
on June 10, 1972, was made.

On July 27, 1972, this artist's conception was
exhibited to Attorney Miguel Suarez. Suarez stated that this
drawing resembled Andreas Amoedo, a salesman employed by
Bernard Barker in Mlami. He knew nothing of Amoedo's

background. : : g*ﬁﬁu
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

The artist's conception was displaYed to other

¥

employees of Rich Photos wlthout effecting identification..

Investigation Regarding Felipe DeDiego and Reinaldo Plco:

On July 20, 1972, Fellipe DeDiego of Miaml advised
that he could not answer any further questions in thils matter
on the advice of Attorney Henry B. Rothblatt of New York City.

On July 14, 1972, pursuant of the issuance of
appropriate subpoena, records of the Southern Bell Telephone
and Telegraph Company were obtalned regarding the long-
distance telephone calls of Felipe DeDlego and Relnaldo Pico.

Investigation Regarding Storage Ttems of Jerry Harrston:

On December 6, 1972, Mr. D. Richard Cénters, Acme
Moving and Storage Company, Ft. Lauderdale, Florida, made
avallable a black, gold trimmed flight brlef case and a
silver aluminum Kulimar brand camera case which were removed
from the storage of miscellaneous household personal effects
of Jerry Harrston. These materials were obtained by the

written authorlzation of Mr. Harrston.

This document cantaing meither recommendations nor conclusions
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JAMES WALTER MC CORD, JR.

Thomas James Gregory:

| Thomas James Gregory, Brigham Young University
student, Provo, Utah, born October 5, 1647, Morristown,
New Jersey, was intervlewed December 19-20, 1972, and advised he
was contacted by letter from Howard Hunt during February,
1972. Hunt provided Gregory with round-trip United Airiines
tickets from Salt Lake City, Utah, to Washington, D. C., and
$50.00 cash. On February 21, 1972, Gregory traveled to '
Washington, D. C., and met with Hunt. Hunt hired Gregory to
work as a volunteer for Presidential candidate Muskie, and
Gregory was advised to report to Hunt and was paid $175 per
week, OGregory worked
and reported to Hunt durling the Spring, 1972. On about May 27,
1972, Gregory attended a meeting at some hotel near 15th and K
Streets, N. W., Washington, D. C. Present at the meeting were
Bunt, James McCord, a third man to whom Hunt seemed responsible,
a locksmith of Spanish descent, and about 3 or 4 other men,
names unknown. Discussion at this meetlng dealt wlth possible
"bugging" of McGovern Headquarters, 4th and D, Streets, S. E,.,

Washington, D. C. McCord had tried unsuccessfully a week or

his association with Hunt on about June 15 or 16, 1972.

5
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of the FBL it is the property of the FB! and is loaned to your
apcncy; it and s contents are not to be distributed outside
your ageacy nor duplicated within your agency.

-191-

s nman e e m mace



ik

R

A
+

o
w

- 13 3 &
"jiw e

S

¢

-

A

RIS D Gy L
PR N PN R e T AP AL T R I y

o CONFIYiTAL

JAMES WALTER MC CORD, JR.

Electronic Equipment Purchased by McCord Associates:

On October 2, 1972, Manuel S. Lopez, Alarm Products :
International, Inc., Long Island, New York, provided documents.
relative to the sale of electronic equipment to McCord Assoclates
of Rockville, Maryland. These 1ltems consisted of transmitters,
receivers, and smoke detectors.

Investigation Concerning Premises at 141 - 143 West 73th
Street, New York, New York:

On November 6, 1972, premises at 141 - 143 West

73th Street, New York, New York, were determined to be

vacant since January, 1971.

Allegatlons and Admisslions of Robert Thurston Davis:

On November 21, 1972, Robert Thurston Davis was

interviewed regarding his alleged knowledge of the burglary

of the Democratic National Committee Headquarters, Washlngton,

e weite ALVl Ovaly NOQ VLMWL A 4

D. C., on June 17, 1972. His alleged knowledge could not be

substantiated.

This document contains meither recommerdations nor conclusions
of the FOU; it is the prope-ly of the FBI and is loaned to your
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On October 20, 1972, documents from the REA Air
Express Company, Washington National Airport, were obtained
relative to the receipt of certain items from BellsHowell
Communications Company, Waltham, Massachusetts, to McCord
Associates of Rockville, Marylangd.

On January 12, 1973, Attorney John P. Pollack,
Los Angeles, California, who was representing Donald H.
Segretti, was advised that any information regarding his
client with regard to this subject matter, was to be
referred to Assistant U. S. Attorney Earl J. Silbert,
Washington, D. C.

Rolando Martinez' Marquette Page-A-Day Calendar Notebook:

All individuals listed in Rolando Martinez'
Marquette Page-A-Day notebook were identified and interviewed.
None of these individuals interviewed could furnish infor-
mation of interest pertinent to the investigation. On
January 5, 1973, Felipe De Diego refused to be interviewed

by the FBI.

-
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those indicted and was not intended to delay or impede a

Congressional inquiry into this matter at an appropriate time.

"orchestrated the torpedoing” of an effort to look in%; the/i/
ot/

episode, the Department views this as totally witholt“foundati

_5§ Congressman Reuss's suggestion today that Assistant

W

l% Attorney General Petersen's letter of last September 29th to

'% Congressman Patman was in any way improper is abseolutely

:é erroneous,

gg The Department's view is that because an indictment
; %i was outstanding against seven defendants and a trial imminent
"%ﬁ Mr. Petersen's letter was not only entirely proper, but absolutely
E T8
ga necessary. /3 ?/’ 409
: g; ; It was written to assure a fair and orderly trial for

As for Congressman Reuss's allegation that Mr. Petersen
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pending indictment and trial. It is normal Department policy,

Mr. Petersen was concerned solely with the legal aspeé%?TJ¥x?i%°E°
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lead to prejudicial publicity in such instances. E ) ,/t£4é%7
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the summary memorandum. Each of the five sets of the
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|
éEEEEEi For record purposes.
Enclosures (10)
CL
CAN/amm (2) St } ENSL. ,"
A A /

ALL INFORMATION CONTAINED
HEREIN IS UNCLASSIFIED ?\;;
nate  Slavlqo S 1

O 3MAY1 1973




ATED STATES DEPARTMENT o. JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

WAMUMHO&DL.MHSC:j> Assistant Attorney
April 23, 1973 General
Criminal Division
SUMMARY OF INVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE
JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972
INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

INTRODUCTION ‘
The following document 1s a summary overview of reports
concerning the ongolng investigation of the Watergate case,

The Federal Bureau of Investigation entered this case

. on June 17, 1972, immedlately upon notification by the
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Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of the
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arrest at Democratic Party National Headquarters of five
\

subjJects on @urglary charges. When 1t was soon determined

P

*

that %he subjects were 1in possesslon of electronic listening
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devices, the FBI assumed investigéfive responsibility at the ‘_“

request of the U. S. Attorney's Office, Washington, D. C.,

and with the concurrence of the Criminal Division, U. S.

b
L

: Depaftment of Justice. Tﬁe fundamental %hrust‘of the
investigation has been from the_outset aileged viclation
of Federal Interception of Commuﬁications,statutes. -

The reports on which the summary is based follow a

. rough chronological sequence-—bﬁt with the overlapping

that naturally marks the course of an exhaustive,=aggressive

o - .
. This docunnd coaiaing peflner recemmendatns ase tenclusings
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OFFICE OF THE DIRFCTOR

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE .

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

WASHINGTON, D.C. zos;s@ Assistant Attorney
General
Criminal Division
SUMMARY OF INVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE
JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972
INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

'_ INTRODUCTION

; The followlng document is a summary overview of reports

§ concerning the ongoing investigation of the Watergate case.
:!%§ The Federal Bureau of Investigation entered this case
?gé on June 17, 1972, Immedlately upon notificatioh by the
f;g% Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of the
:%é arrest at Democratic Paftg\National Headquérters of five
: %% subjects on burglary charges. When 1t was soon determined
;-%%_ that the subjects were in possession of electronic listening
g%é devices; the FBI assumed investigatlve responsibility at the
?‘g% request of the U. S. Attorney's Office, Washlington, D. C.,
f,%} and with the concurrence of the Crimin ‘ on, U. S.
%,%% -Depaftmént'of Justice. Tﬁe fundamenfal %hrus of the
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investigation has been from ged violation

L

of Federal Interception of Cd ications statutes.
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~ The reports on which the summary 1s based follow a
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rough chronological sequence--but with the overlapping
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that naturally marks the course of an exhaustive, aggressive
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AL s TANT ATEOwSLTY GOIEwAL
Catsarat O s

Bepartment of Justice
Rushington 20330

April 23, 1973

(:ij Senator Ervin
17 e T T Co L
Honorable Sam J. ELVLII, JI.

United States Senate | ‘ _ -"\_
Washington, D, C, 20510 g -

Dear Senator Ervin:

Enclosed with this letter is a memorandum which
provides a summary of the investigative reports concerning
the investigation conducted by the FBI of Janes Walter
McCord, Jr., et al., and the burglary of Democratic National
Committee Headquarters which occurred on June 17, 1972, aand
which involved violations of Federal law. " This memorandum
is a document drawn from FBI files and is being loaned to
you for the bencfit of the Senate Select Committec on
Presidential Campaipgn Activities (Watergate Committce) with - -
the understanding that you; Senator Baker; Samuel Dash, the
Majority Counsel; and Fred D. Thompson, the Minority Counsel,
are the only persons to whom custody of the document is being
granted. Further, it is understood ihal access to the docuncnt
will be linited to those granted custody and only for Committee
purposes,

The unique act of removing an official file document
from FBI records and placing it in the temporary custody of
others without the presence of FBI representatives to assure
its security and safe return is justified in this instance by
the unique circumstances confronting the Senate Select Comnmittee.
Absent such exigencies, the FBI is unwilling to take the risk
that the document may be examnined by unauthorized persons, or
relecased to the press, or otherwise misused. Therefore, I feel
it is appropriate to add a caution that the document being
entrusted to your care and protection is within that class of
.docunments which requires the utmost personal attention to
sccurity against loss, unauthorized disclosure, or other misuse,

~ In exchange for the full cooperation being extended to you in
this instance, I am confident you will respond appropriately
and that as a result the Committee's work will be assisted
without any loss of confidentiality of the FBI document,

3
ol

T R R 1 WAl T w5 e e T R T W ead & AN
y B 3 R g 2 R e Ll [P S £ HA - g Bt - e O
afeir e (i r iy AR Sy § ST G Yl P o 4 el o

o ."?'.f?iﬁ“ii‘: o

s
RISt

i : .-




it an . =
Aﬂ%“,_!::l.ﬁim.‘_ﬂ - J W g ot 4 Ll WO IMETRT N T ey e
A M e st et i TR e et o L W e ek vt A £ AT B - PR i

T,

e N
Foh W*rﬁ;’ﬁgiﬁ' ‘

A
G

VIR

i i«ﬁi..q? 3 *“&

AR

sty
- ,".i" &\ "

S

ey
ey

.,_ “ ‘
WA RN Ry 7o

on June 17

. that the subjects were in possession of electfanic l1}stenin

A
o ‘. I.(;L-“ },"“'JL«.

~

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
FEDERAL BUREAU OF ENVESTIGATION k

N .
WASHINGTON, D.C. zosaw Senator Lrvin

~

SUMMARY OF INVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE
JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF D=MOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972 '
INTERCEFTION OF COMMUNICATIONS

T | INTRODUCTION
The following document iIs a summary overview of reports
concerning the ongolng investigation of the Watergate case.
The Federal Bureau of Investigation eﬁtered thls case

1972, immediately upon notification by the TN
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L

Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of ﬁ;//f
arrest at D%mocratic Party National Headquérters of five /
subjects on'burglary charges. When it was soon det rmine&
dévices, the FBI assumed investigatlive responsibility at the
request of the U, S. Attorney's Office, Washington, D. c., |
and with the concurrence of the Criminal D;vision, U. S.

Department of Justice. The fundamental thrust of the

Jn

nvestigation has been from the outset alleged violation

7

" of Federal Interception of Communications statutes. ' ~

{ .
The reports on which the summary is based follow a N
rough chronological sequence--but with the overlépping

that naturally marks the course of an exhaustive, aggressiwv
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: Haslington 20538
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April 23, 1973

(::)» Mr. Dash

Honorable Sam J. Ervin, Jr, - - 'f_"”f ia‘}
United States Senate - oo : . . -~
Washington, D, C. 20510 S ‘ .

-

Dear Senator Ervin:

Enclosed with this letter is a memorandum which
provides a summary of the investigative reports concerning
the investigation conducted by the FBI of James Walter
McCord, Jr., et al., and the burglary of Democratic National
Comﬂxttee Headquarters which occurred on June 17, 1972, and
which involved violations of Federal law. This memorandum
is a document drawn from FBI files and is being loaned to
you for the benefit of the Senate Select Committee on
Presidential Campaign Activities (Watergate Comnittee) with - -
the understanding that you; Senator Baker; Samuel Dash, the
Majority Counsel; and Fred D, Thompson, the Minority Counsel,
are the only ‘persons to whom custody of the document is being
granted. Furiber, it is understood that access to the document
will be limited to those granted custody and only for Conmittee
purposes. )
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The uni que acCt ¢1 ;\.muv'lﬂ n fficial file document

from FBI records and placing it in the temporary custody of
others without the presence of FBI represcentatives to assure
1ts security and safe return is justified in this instance by
the unique circumstances confronting the Senate Select Comumittee.
Absent such exigencies, the FBI is unwilling to take the risk
that the document may be examined by unauthorized persons, or
released to the press, or otherwise misused. Therefore, I feel
it is appropriate to add a caution that the document being
entrusted to your care and protection is within that class of
documents which requires the utmost personal attention to- -
security against loss, unauthorized disclosure, or other misuse,
In exchange for the full cooperation being extended to you in
this instance, I am confident you will respond appropriately
and that as a result the Committee's work will be assisted
without any loss of confidentiality of the FBI docunment,
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UNITED STATLES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDENRAL BUREAU OF INYESTIGATION

* WASHINGTON, D.C. 20535 Mr. Dash

SUMMARY OF INVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE
JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972
INTERCEFPTION OF COMMUNICATIONS

INTRODUCTION

The following document 1s a summary overview of reports

concerning the ongolng investigation of the Watergate case.

The Federal Bureau of Inveéfigation entered this case

T .l j"' . '\-"

on June 17, 1972, immediately upon notiflcation by the

Metropolitan Police Department, Washington, D.-C., of the
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arrest at Democratic Party Natlional Headquarters of five

subjects on burglary charges. When It was soon determined

that the subjects were in possession of electronic listening

o,

—=-- - devices, the FBI assumed investigati nsibility at the

request of the U. S. Attorney's @ffice, Washiniton, D. C.,

,/f’"EBE“wfﬁathe concurrence of the \Criminal Divisdon, U. S.
' Department of\Justice. The fund;;Bhta%—tﬁfﬁgg of the
—
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The reports on which the summary is based follow &

rough chronological sequence--but with the overlapping
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that naturally marks the course of an exhaustive, aggressive
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i (fiil Senator Baker
iF - Honorable Sam J. Ervin, Jr, - S ' -
2 ‘ United States Senate - - : LN
;u%g | Washington, D. C. 20510 L B
o ' | :

Dear Senator Ervin:

_ Enclosed with this letter is a memorandum which
provides a sumiary of the investigative reports concerning
the investigation conducted by the FBI of James Walter
McCord, Jr., et al.,, and the burglary of Democcratic National
Committee Headquarters which occurred on June 17, 1972, and
which involved violations of Federal law. This memorandum
is a docunent drawn from FBI files and is being loaned to
you for the benefit of the Senate Select Committee on
Presidential Campaign Activities (Watergate Committee) with - -
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fi§\ the understanding that you; Senator Baker; Samuel Dash, the
{ﬂkg Majority Counsel; and Fred D. Thompson, the Minority Counsel,
;f%g are the only persons to whom cnstody of the document is being
alga granted. Further, it is understood that access to the document
j;gﬁ will be limited to those granted custody and only-for Committee
; ¥ purposes, \

X3 — v : .

g_g_ The unique act of removing an official file ‘document
“zgf from FBI records and placing it in the temporary custody of
,f‘%j others without the presence of FBI representatives to assure

coR
i o A

its security and safe return is justified in this instance by
the unique circunstances confronting the Senate Select Committee,
Absent such exigencies, the FBI is unwilling to take the risk
that the document may be examined by unauthorized persons, or
released to the press, or otherwise misused. Therefore, I feel
it is appropriate to add a caution that the document being
entrusted to your care and protection is within that class of
‘documents which requires the utmost personal attention to
security against loss, unauthorized disclosure, or other misuse,

- In exchange for the full cooperation being extended to you in
this instance, I am confident you will respond appropriately
and that as a result the Committee's work will be assisted
without any loss of confidentiality of the FBI document.
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UNITED STATES DEPAKTMENT OF 4USTICE
FEDLERAL BUREAU OF INVESTIGATION
WASHINGTON, D.C, 205@ Senator Baken

~———SUMMARY OF TNVESTIGATIVE REPORTS IN THE CASE
JAMES WALTER MC CORD, JR., AND OTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATTONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972
INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

INTRODUCTION

The followling document 1s a summary overview of reports
concerning the ongoing investigation of the Watergate case.

The Federal Bureau of Investigation entered this case
on June 17, 1972, immedlately upon notification by the
Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of the
arrest at Democratic Parfy National Headquarters of five
subjects on burglary charges. When 1t was soon determined
that the subjects were 1n possession of electronic iistening
devices, the FBI assumed invéstigative responsibility at the
request of the U. S. Attorney's Office, Washington, D. C.,
and with the concurrence of the Criminal Division, U. S. .
Department of Justice. The fundamental thrust of the
investigation has been from the outset alleged violation
of Federal Interception of-Communications statutes.

The reports on which the summary is based follow a
rough chronological sequence--but with the overlapping |

that naturally marks the course of an exhaustlve, aggressive .

This ¢ocunzt containg meither récommendations nor ¢enclusions

of the 7L it is the propety of the FSI and is leaned to your

aacner il and Hs eontents are not to be gistributed outside

your agency nor Quplicated withia your agency. ALL INFORMATION CONTATNED
HEREIN IS UNCLASSIFIED
DATE _SIJESQ_BYSPHMU&-\\W
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April 23, 1973

(:j:} Mr. Thompson ) Ry

Honorable Sam J. Ervin, Jr, .
United States Scnate o~
Washington, D, €. 20510 A '

Dear Senator Ervin:

Enclosed with this letter is a memorandum which -
provides a summary of the investigative reports concerning
the investigation conducted by the FBI of James Walter
McCord, Jr., et al,, and the burglary of Democratic National
Committee Headquarters which occurred on June 17, 1972, and
which involved violations of Federal law. " This memorandum
1is a document drawn from FBI files and is being loaned to
you for the benefit of the Senate Select Committee on
Presidential Campaign Activities (Watergate Committee) with - -
the understanding that you; Senator Baker; Samuel Pash, the
Majority Counsel; and Fred D, Thompson, the Minority Counsel,
are the only persons to whom custody of the docunent is being
granted. Further, it is understood that access to the document
will Le limited to those granted custody and only for Committee
purposes., . . -\

The unique act of remov1ng an official file document
flom FBI records and placing it in the temporary custody of
others without the presence of FBI representatives to assure
its security and safe return is justified in this instance by
the unique circumstances confronting the Senate Select Committee.
Absent such exigencies, the FBI is unwilling to take the risk
that the document may be examined by unauthorized persons, or
relcased to the press, or otherwise misused. Therefore, I feel
it is appropriate to add a caution that the document being
entrusted to your care and protection is within that class of
documents which reguires the utmost personal attention to
‘security against loss, unauthorized disclosure, or other misuse.
In exchange for the full cooperation being extended to you in

" this instance, I am confident you will respond appropriately

and that as a result the Comnittee's work will be zassisted
without any loss of confidentiality of the FBI document.

L]



UNITED STATLES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INYESTIGATION

SUMMARY OF INVESTIGATIV. EPORTS YN THE CASE
JAMES WALTER MC C » JR., AND JOTHERS
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONA
COMMITTEE HEADQUARTERS, JUNE 17, 1972

INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS T
4.—-—"/’7 '
INTRODUCTION N

The following document 1s a summary overview of reports
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The Federal Bureau of Investigation entered thls case

on June 17, 1972, Immediately upon notification by the

Metropolitan Police Department, Washington, D. C., of the
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arrest at Democratlc Party National Headquarters of five
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subjects on burglary charges. VWhen 1t was soon determined

ARt

Ao

that the subjects were in possession of electronic listening
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devices, the FBI assumed investigative responsibility a he
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request of the U. S. Attorney's 0ffice, Washington, D. C.

and with the concurrence of the Criminal Division, U. S.
Department'of Justice. The fundamental thrust of the
investigation has been from the outset alleged violation

of Federal Interception of Communications statutes.
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The reports on which the summary is based follow a-
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rough chronological sequence--but with the overlapping

. that naturally marks the course of an exhaustive, aggressive
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‘ FBI }
R | .
W Date: 4/23/73 H
v !
Transmit the following in N
{Type in plaintext or codel :
Via _AIRTEL AIRMAIL E
(Priority} ;
e e o e e e e e e ) I
: ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089)
- | %
FROM:” SAC, MINNEAPOLIS (139-98) (RrRUC)
G" ":{tl /’j
g BJECT: JAMES WALTER MC CORD, JR.,
7 ET AL '
INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS
00: WFO
?“ _Re Bureau airtel to WFO dated 3/29/73. |
“ On 4/17/713, JAMES FLANAGAN, Assistant Manager,
Credit Bureau, St. Paul, Minnesota, advised SA WESLEY A,
ANDERSON that RICHARD F. HUNT, 1148 EdgcumbdRoad, St. Paul,
has been president of the Hunt Electrical Contractors, Inc., !
2300 Territorial Road, St. Paul, for many years. He has an
excellent credit record with no derogatory information ap-

pearing in his file. pdor to his present position he was
an employee of the Collins Electrical Company in St. Paul.

The indices of the Minneapolis Office negative
concerning HUNT except for reference to a purchase of an
electronic device from the Syco Electronics Company, Santa
Maria, California. '

Q mommm—— f e S
- Bureau - . “,A. ﬁ ':-_L;
- WFO (139-166) oz w—ée‘gff?', RIS

1 - Minneapolis

WAAATHh
*ABA ML I}

- (5) ﬂ . i
ALL INFORMATION CONTAINED - /‘w /
HAEREIN {S UNCLASSIFIED

spa AP} itn] DS

DATE _<hav\go BYSPa.

O 3MAY1 1973

Approved: Sent M  Per

Special Agent in Charge U.5.Governmant Printing Oftice: 1972 — 455.574
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- gf April 6, 1973 ' - G%
) GENERAL INVESTIGATIVE DIVISION

BACKGROUND: This concerns burglary of Democratic
National Committee Headquarters, Washington, D, C.,
6/17/72, wherein Jeb Magruder confidentially in-
formed AUSA Earl J. Silbert (handling Federal
Grand Jury investigation of the Watergate) of
certain recollections concerning printing of
pamphlet entitled "Why a Liberal should vote for
McGovern®,

Attached sets forth results of interview of
Thomas D. Bell, Jr., Brentwood, Tennessee, re-
lative to the printing of materials by concern
which he was connected with when he was Deputy
Director of Young Voters for the President,
6/1-11/15/7%.

Bell advised that his company had made unsuccess-
ful bid on stationery printing for Republican campaign !
but did receive two orders for printed material
during pre-primary period. One such order was placed
by Herbert (Bart) Porter, Director of Spokesman
Resources, a division of Committee to Re~-Elect the
President. In connection with this order, Porter
instructed Bell to personally take copy to Nashville,
supervise printing, return all printed pamphlets,
copy, layouts and plates to Porter. Bell advised
he did as instructed but could not recall details
of printed material.

Bell advised he was later commissioned by Porter
to handle job in similar fashion except he did not
transport same. This job was for stationery for
organization which was not party oriented. Later
Porter requested bill marked "paid" for record pur-
poses which reguest Bell passed on to firm in
Nashville and assumes bill rendered.

Bell advised never heard of pamphlet entitled
"Why a Liberal should vote for McGovern" or anyone
surreffitiously placing pamphlets in McGovern
- Headquarters or that of any other candidate. Stated
PR he knew of no such tactics on part of anyongWor 4id
' he know of any unethical or illegal activities that

,”;;ﬁ ;‘ took p;;::;:ijng campaign.
_ /.
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: 5:32 P.M, INMMEDIATE 4 /25/13  KJW M. Tiom vn. |
L - TELETYPS M Wale o
i TO ~ACTING DIRECTOR (139-4089) Tole. Rosmn .
S v Mr. Kiley .. .
M. ﬂl:‘hsf:cnq — 1
Mr. Bow@te . oo i
’ Mr. Ferinoton 4
v FrON MEMPHIS (139-109) (P M. Horwlg .
Mr. Wiots
5 e Mis, Newnan .. -
“ ——
Y JAMES WALTER MC CORD, JR.3 ET AL; BURGLARY, DEMOCRATIC
k)

', NATIONAL COMMITTEE HEADQUARTERS, WASHINGTON, D. C., 6/17/72;
'tf /-\M

WFO  (139-166)

L

I0C, 00 wFO. : ‘\

BB T

RE WFO TELETYPE DATED 4/24/73.

T¥9§5§w97¥§ELL’ JR., SLOAN BUILDING, HARPETH.DRs,. -
BRENTYOOD, TENN., ADVISED ME WAS DEPUTY DIRECTOR OF YOUNG /
VOTERS FOR THE PRESIDENT (YVP) FROM 6/1/71 TO 11/15/72 WITH }2
OFFICES LOCATED 1701 AND 1730 PENNSYLVANIA AVE. N.V., A

p

WASHINSTON, D, €, KXEN REITZ wAS DIRECTOR APPROXIMATELY "§f

SamME PERIOD. BELL ADVISED DURING THIS PERIOD HE WAS PAR@ @
. SH NN. BE

CWNER OF CAPITOL GRAPHICS, INC., NASHVILLE, TE LL //\? 0‘_

ADVISED DURING PRE-PRIMARY PERIOCD HE MADE AN UNSUCCESSFUL-

BID ON STATIQNERY PRINTING FOR REPUBLICAN CaMPAIGN RUT ~ 17 MAY 1 ‘973

- i f LS e

DID RECEIVE DURING PRE-PRIMARY PERIOD 2 ORDERS FOR PRINTEB""‘", R

'nl‘J

MATERIAL TO BE PRODUCED BY KIS CONPANY IN NASHVILLE. . . . . .
ORDERS PLACED WITH BELL PERSONALLY BY HERBERT (BART) PORTER,

END PAGE ONE
4
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ME 139-109

PAGE 2

DIRECTOR OF SPOKESMAN RESOURCES, A DIVISION OF COMMITTEE

TO RE-ELECT THE PRESIDENT (CRP) FOR BELL TO PRINT A PANPHLET
AND PORTER INSTRUCTED BELL TO PERSONALLY TAXE COPY TO

NASHVILLE, SUPERVISE ITS PRINTING AND RETURN ALL PRINTED
PAMPHLETS, COPY, LAYOUTS, AND PLATES TO HIM. BELL ADVISED HE

DID AS INSTRUCTED AND RETURNED ALL MATERIAL TO PORTER IN A
PACKAGE MEASURING APPROXIMATELY 30 INCHES LONG, 20 INCHES

L

TheEe A Al 1ot
WillEy HW

ND 20 INCHES DEEP. BELL ADIVSED HE PERSONALL
DELIVERED THIS PACKAGE TO PORTER, WHO PAID HIM IN CASH.
BELL SiATED HE DID NOT KNOWN TITLE OR CONTENT OF PAMPHLET

BUT BELIEVED IT RELATED TO A CANDIDATE IN THE DEMOCRATIC

ALViseD
PRIMARY., #5F¥SED PAMPHLET WAS 8 1/2 INCHES BY 11 INCHES IN
bosk
SIZE, BLUE IN COLOR, AND{GBNE IN WHAT VAS CALLED A LETTER e

FOLD (FOLDED 3 WAYS), AND HE BELIEVED CONTAINING A PICTURE
OF ED MUSKIE ON EITHER THE FRONT OR BACK. | SR e
 BELL STATED HE WAS LATER COMMISSIONED FOR ANOTHER Joa’ '
BY PORTER WHICH WAS HANDLED IN SIMILAR FASHION EXCEPI HE .

DID NOT PERSONALLY {RAMSPORT SAME. HE STATED THERE WaAS NOT A
END PAGE TWO




ME 135-109 .
PAGE 3 '

REQUIREMENT THAT COPY, LAYOUT, AND PLATES BE RETURNED AND THE
PRINTING WAS FOR STATIONERY FOR SOME

ORGANIZATION OR GROUP BUT WAS NOT PARTY ORIENTED.

BELL STATED SOMETIME AFTER THESE 2 PRINTINGS POKTER
REQUESTED A BILL MARKED "PAID" FOR THEIR RECORDS, AND BELL
PASSED THIS REQUEST ON TO HIS NASHVILLE FIRM AND ASSUMES
THEY RENDERED SAME.

BELL ADVISED HE NEVER HEARD OF PAMPHLETdEITLED " WHY
A LIBERAL SHOULD VOTE FOR MC GOVERN," NOR{Q#B-HE HEARD OF

ANYONE SURREPTITIOUSLY PLACING OR PLANNING TO PLACE ANY
PAMPHLETS IN MC GOVERN HEADQUARTERS OR THAT OF ANY OTHER
CANDIDATE. BELL STATED HE KNEW OF NO SUCH DISRUPTIVE
TACTIS ON PART OF ANYONE,

BELL ADVISED HE HAD NO OTHER PART IN ANY PRINTING OF
PAMPHLETS OR OTHER MATTERS. KEN REITZ HANDLED ALL SUCH
MATTERS FOR YVP. YVP HAD LOTS OF PRINTED WATERIAL WHICK
WAS FURNISHED TO THEM BY CRP.

BELL ADVISED HE XKNEW OF NO UNETHICAL OR ILLEGAL e
ACTIVITIES THAT TOOK PLACE DURING CAMPAIGN., STATED HIS MAiN i

. END PAGE THREE L




ME 139-109
PAGE 4
PURPOSE WAS TO PROVE TO YOUTH OF COUNTRY THAI POLITICAL
ACITIVITY WAS ETHICAL AND HONORABLE, AND HE AND HIS ASSOCIATES,
AS FAR AS HE KNEW, CONDUCTED THEMSELVES IN THIS FASHION.

FD-302 FOLLOWS. END.

ACKX FOR ONE TEL
VAE FBIHQ CLR
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TD-3E {Rev. $-22-64)

FBI

) o o Date: 4/26/73 el
i AN - e i T
E; ? Tr\:msmlt the foll-low_mq in o e {f{p}”fﬁ'ﬁfdi}iEE;TS:‘EE&L T _..._.....-___mw___" L “ -;

5 Vi _AWPEL_ . AIR MAIL ;

{Priority) 1
_______________________________________________________ ]

TO: ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089)
FROM: SAC, TAMPA (139-182)
i

JAMES WALTER MC CORD, JR.,

ET AL;

Burglary, Democratic National

Committee Headquarters,

Washington, D.C.,

6/17/7

10C ‘

(00 :WFO) 4 )

Enclosed for the Bureau is the original, and for WFO
a Xerox copy, of an article which appeared on 4/24/73 in the
"Tampa Times,” a daily evening newspaper, entitled "BUGGING PLOT
AGAINST NIXON." | : ) .

This article is being submitted for information pur-T ‘
poses and no further action is contemplated by the Tampa Office.

éD- Bureau (Encs. 1) . ...f"
2 - WFO (Encs. 1) S
1 - Tampa
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[Mount Clipplng In Spoce Balow)

§

' ST. PETERSBURG (UPI)
s Jack Stewart, a former
7 CIA agent now living in St
. Petersburg, said yesterday he
- turned down a request by Wa-
" tergate cbnspirator E. How-
ard Hunt last year to join i

* spying on the Democratic Na

- tional Convention at Mlaml
£ Beach.

1 “} was thinking at the time
il was a big plot against Pres-
< ident Nixon and 1 still do,”

N

.-

burg Times reporter Mar-
§garet Leonard in an inter-:
view.
i The prosecution at the W
tergate trial identified
Slewart as a former C
gent. He was summoned, t¢F
fashingtoh as a possible.
gmgess at the lr:al mvolvmg

2

§

fsmwan 6, told St. Pelers

the break-in at Demoeratac
party beadquarters but was
not called to testify,

Stewart said Hunt called
him in February, 1972, and

asked him to “participate in

the Miami end.”

- “My conclusions were that
they were getting ready to get
all kinds of information they
could on the Democratic con

ALL INFORMATION CONTAINED |

JEREIN jS UNCLASSIFIED
DATE BYSTLTAR WmlOmS

/ ,// s

Bugging ‘plot against leoni
-

vention in. anrm » Ste
said. -
He told of going to Miarm,
where he discussed the opera.,
tion with Bernard L. Barker'
anotheriformer CIA agent a.nd
an old friend of his, like Hunt. _
Barker and Hunt hav
pleaded guilty to burglary, and
seven other charges is the\
Watergate break-ih, - % ¥’

e

I

w-.. aJe-J*JUL/ i

(Indicale page, name of
newapaper, city and state.)

THE TAMPA TIMES

~“Tampa, Ftorida
Page- LA
Dates 4/24/73
Edition:
Author:
pdttor: e DOYLE HARVILL
Title:
Character:
or
Classiffcationt

Submitling Office 4 8N PA

[C] Reing Investigated

P
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SPECTAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

the attached document as one having special sensitivity
and requiring special accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.
Signature ' Date
+-25-73
ré"—'ﬂ-f”’Zj
fz28-2>
Y-, -7.2
4/26/22
/o ?%?é/&'b
VAT L= /
VA Sl N Ll 97h /72
lézﬁkr74) 5;'C§2:¢§42/;ﬁ¢/ ;g%léé?/¢7;%’
< -24~A3

'y

The Acting Director of the FBI has designated.

H-246-73

L-26-72

ppor— L0 2
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FL-18 (Pev. $-22-84) “ o 5 ¢
' )
- . t
FBI !
t
Date: 4/26/73 : :
Transmit the following In ___ CODE . )
e in plcuntcxl or codel 1 %
J THLETYPE R :
\‘ vla - T T : e B_“A . —— """"'“ o -3 R
\ {ffiof i - L i
OR.. e - - -(BY_SPECIAL Mﬂsswcm) ___________ Lol -
TO: ACTING DIRECTOR, FBI (139- 40090 & SAC, LOS ANGRLES (13¢- 306)
"RNOM: SAC, WSO (132-1GG) P
JAVES WALTER MC CORD, JR,, ETAL; BURGLARY, DiMCOCRATIC NATIONAL
19 COMUITTEE HEADQUARTERS, WDC, 6/17/72, 10C. 00:WFO |
P E
i E RE LA TEL TO BUREAU 4/25/73.
4 ;§
E; FOR INFORMATION OF LOS ANGELES, BEING SENT IN AIRMAIL ENVELOPE I
L= 5
£33 ARE SUBPOENAS FOR FOLLOVWING INFORMATION: :
B4
§f' GRAND JURY DESIRES RECCORDRS OF BEVERLY HILLS HCOTEL, LOS ANGELBS, f
f*;% CALIFORNIA, FOX PERIOD OF JUNE 17, 1972 FOR FOLLOWING PERSONS /
%g AND ALL TOLL RECORDS PuRTAINING TO THEIR VISIT:
g i% ROOHS THREE EIGMT THREE, FOUR AND FIVE~MR, &, MRS, JOHN MItCHELL, A
E L& -
2 MTY MITCHELL, AND LEA J/ABLOWSKY. ALL INFORMATION CONTAINED _
e HEREIN IS UNCLASSIFIED
E g ROOI THRAE NINE SIVEN- STEVE KING. DATE_ (elielge BYS_E;mEU_n_B’_ﬂ
.% ROOM THREE NINE SIX, MR, & MRS, HERBERT BART PORTER
23 \
A ROOL THREE NINE FIVE- MR. CALDIERO., '
}sj P.Eﬁ-ﬁl PR 1
;if;g ' ROCM THREE EIGHT SIX, MR, & MRS, JEB STUART MAGRUDER, ‘, s 05
.E‘:E 2 OLe, o a0 | K . 3
= g_; ROON - THREE Ergxgg TWO, MR. &, MRS, ROBERT MAR 133 4 y T GQ 1.
i Qo‘t)ﬁ?'m;km& RIGHT ONE, MR, &, MRS, FREDERICK LA RU:, m,w 1 1973
5 ACTUAL PERIOD,OF STAY AT BEVERLY HILLS HOTEL WAS JWM&TF_@LM
Uu@UGH JUNE NINETEEN SEVENTY TWO. ;
ALSO CONTACT SOURCE, TELEPHONE COMPANY AND DETERMINE IF

A317a31 ( /f% ',__. [ﬂ /

Approved: ______ bent M Per
Specml Age {l m%rqe U.5.Government Printing Office: 1972 — 455-574
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FD-16 iR { -1 N I
.18 Tev. $.22-64) y \
. AU . ) f
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FBt t
|
Date: i
. 1
smit the following fev . . . : S __{
Trausmit ollowing (Type in plaintext or codel H
)
Via ._ e e e e . N ———]
{Priority) i :
e e e e e e e e e e Lo

DAGE TwO
Wro 139-166
TOLL RECORDS MAINTAINED FOR PERIOD JUNE SEVENTEEN SEVENTY TWO
THROUGH PRESENT DAY, FOR ATTORNEY HERBERT KALMBACH, NECESSARY
TOLL RECORDS ARE THOSE OF HIS HOME AND OFFICE DURING ABOVE TIME
SPAN,

I¥ ANY DIFFICULTY ARISES REGARDIN
UNDER * SUBPOENA, ADVISE WFO, AUSA HAS ALVISED TO HIS KNOWLEDGE,
SENATE INVESTIGATOR JAMES FLUG, MAY HAVE ALREADY SUBPOQENAED

KAIMBACH'S TOLLS LAST FALL,

&
W

w0 % e b " Ly . W SR et L -gs - TP T
L B S, -fet - 1 T B} R A e e et L e i hoes s 5 L O o ST R e TS T i S A o B
N 3 H b . L RE Sy e 3 ERAGY ) T A ot 3 EEIRY Sl ey e
e 3 X S ST e ER e T L o ST - Lo avn L iw
, ) b FR R S AN THF TR v R, X W T L TN EE R A g il
SR P BT A N e S AT e " T 2. b o L b arge . Al et g .. A i by s e
kR v M <z R LA e eyt ‘ MEIRE 3 e S vy I T TCRLT . . L

iy
e

It

- e Ry
TAL IR e
A o L b
T el IV O A i

L

e

Approved: Sent M Per
Special Agent in Charge U.S.Government Printing Office: 1972 -— 455-574
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N FEDERAL BE Gkt OF CITTSALEY . M W“~wﬁ~-1
r ) fa e e ey . f ) M Do H
‘. COA RMUNICA TGN t;._‘u,jv-“'l — o :
Mr. r'] va. od i
AN M: Conron W
M. G
O//L/ : /

[ T3
i jUFF D

Tt LJ..I 3 . x- ' Mr. Werehal

HNidld NH CODE Me, Miter, Fx ., __ ;

M Soyqre

iﬂzspm ‘mﬂuﬂﬁf Dii’A T E 4/26/73 LM Mo Dronirn |
TO: fiNG DIR=CTOR (139-4889) Telo. Roum o

Mr. Finley _.._. . _ I

NEW YORK (139-381) o Mo pene T

CBrezra

: Mr. Hc:iu;lr;m;‘.‘:
WFO (139-166) ' Ms. Herwdg
Mr o Wunty L _

FrROM: NEW HAVEN (139-74) (RUC) 4PP Mrs. Neevan __ |

o | ~;,% ],;3“”
SR

JAMES WALTER MC CORD, JR., ETAL3 BURGLARY OF DEMOCRATIC

PARTY NATIONAL COMMITTEE HEADQUARTERS, WASHINGION, D.C.,
JUNE SEVENTEEN, SEVENIYTIWO; IOC; 00 WFO,.

RE WFO TEL TO BUREAU, APRIL TWENTYSIX, INSTANT.

FOR INFORMATION NEW YORK, FOLLOWING TEL RECEIVED FROM }Jy
WFO INSTANT DATE: “FOR INFORMATION OF BUREAU AND NEW HAVEN,

Al
i

o TMEN 8l MO A
9 L0Wrv ¥ LY

RE CUNnIn n
vHARL v o

11 AT NDMA
rvLLUwWi nrin T L,

BE TAKEN DURING INTERVIEW NOT TO DISSEMINATE INFORMATION:

"ON 4/20/73, JEB STUART MAGRUDER IN CONFJDENTIAL INTER- j;
-

VIEW WITH BUREAU AGENTS, ADVISED PERSON POSSIBLY RESPONSIBLEEin/
FOR PREPARATION OF CHARTS UTILIZED BY G. GORDON LIDDY, AND

IO HN JIYI)

HU ll AL
NAL JV Ny

N, MIICHELL,'WERa PREPARED BY ONE J;E}XERosgtbfquER MEMBER

7
COMMIT TEE: T6:RE ELEGT ;$AE PRESIDENT. MAGRUDER NOT CERTAI THAT Z/Cr c;kiJCE
= nmzmm-&ﬂlﬂ
FROST DID JTHE JOB FOR LIDDY, BUT THIS WAS TYPE OF WORK FROST
17 HMAY 1 1973
WOULD DO.’ACCORDING TO MAGRUDER, CHARTS MAY HAVE BEEN CODED, a"*'?"“

E—— o —
e e, ST AR

S LD NDNTOCD A T L ATTN W ACMNE
o WLENRL U.I.DI'I..H 4 Nl ~l uLivo
L.d
e

ALL INFORMATION CONTAINED
HEREIN IS UNCLASSIFIED

4 NATE ~ lo; ny<sha 1aol !
1 973 9791 E.__,__uuvu.v 1 202 TREIMRTY



PAGE TwWO

NH(139-74)

BUT DID =XPLAIN NUMBER OF TRANSACTIONS, NUMBERS OF PERSONNEL w7ﬁf:
INVOLVED IN OPERATION AND AMOUNT OF MONEY INVOLVED FOR

A RO S g B R s e oD e ey e

INTELLIGENCE OPERATION TO BEGIN, TITLE ON CHART WAS WORD

;%% QUOTE GEMSTONE END QUOTE. THLS WAS CODE WORD FOR ENTIRE

b INTELLIGENCE OPERATION.

%,%% “TODAY CONFEDENTIAL INTERVIEW OF FORMER ADMINISTRATIVE .

f%ﬁ- AIDE TO MAGRUDER, ROBERT A. F. REISNER, ALSO ADVISED JACK .
*§§ FROST POSSIBLY CONTACTED BY LIDDY TO PREPARE CHARTS. REISMER ¥
: §§ NOT CERTAIN HE SAW ACTUAL CHARTS, BUT DID SEE WHAT WOULD

g'gi LIKELY HAVE BEEN REVERSE SIDE OF CHARTS. CHARTS NUMBER

;%g BETWEEN FOUR TO SIX IN NUMBER. ABOUT STANDARD SIZE.

® FOR BACKGROUND PUSPOSES OF NEW HAVEN, ON TWO OCCASIONS
LIDDY AND MAGRUDER MET WITH JOHN N, MITCHELL IN JUSTICE
_DEPARTMENT, TIME PERIOD LATE JANUARY AND EARLY FEBRUARY,

1972, LIDDY PRESENTED PLAN TO ABOVE PERSONNEL, LIDDY [T
' CARRIED CHARTS TO MITCHELL'S OFFICE WHERE THEY DISPLAYED, " .. & -
_THEN RETURNED TO LIDDY'S OFFICE AT CREP. R

"NEW HAVEN BE ADVISED THAT LAST KNOWN ADDRESS FOR FROST i . " 1.
AS OBTAINED FROM CREP RECORDS IS THIRTY MARION ROAD,
END PAGE FwO
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.PAGE THREE

NH(139+74)

i WESTPORT, CONN.
3 "FROST SHOULD BE LOCATED AND INTERVIEWED ABOUT THIS
'§§ " PREPERATION OF ANY CHARTS FOR THE CREP AND OR GEORGE GORDON
£ LIDDY; ASCERTAIN EXACT DISCRIPTION TO CHARTS MADE AND AMOUNT
“ﬁﬁ OF MONEY RECEIVED FROM LIDDY, IF HE IN FACT DID DO THE WORK.
i%% IF UNCOOPERATIVE ADVISE WFO IN ORDER THAT GRAND JURY SUBPOENA
$E% Y BE SENT. REPLY SHOULD BE IN CODED TELETYPE FORM.®

NS

{§§ FROST REACHED BY TELEPHONE AT HIS RESIDENCE 38 MARION ROAD,
¥  WESTPORT, CONN., TELEPHONE 227-8784, TONIGHT. STATED CORRECT

2 NAME IS OREN S. FROST AND EMPLOYED OUT OF HOME AS FREE LANCE L
§:§§_ ARTIST, DOING BUSINESS AS JACK FROST DESIGN CONSULTANT. FROST . . . .~
%5 MOT AVAILABLE FOR INTERVIEW THIS DATE, S

§§ FROST WILL MAKE PRESENTATION AT AMERACE CORP., 245 PARK
;j%g AVE., NYC, FROM 18188 AM UNTIL ABOUT 11:88 AMN MORNING OF

APRIL 27, NEXT. HE WILL REMAIN IN NYC AND CAN BE REACHED |
CARE OF IESC OFFICES, 545 MADISON AVE,, FIFTH FLOOR, NYC, .
* TELEPHONE 212-688-6408, AT APPROXIMATELY 2:08 PM, FRIDAY ~ . '’

! CAReET 5% ,‘:'-f,. LR
RN S S e S

§L APR1L 27, NEXT, WHEN WILL BE AVAILABLE FOR INTERVIEW, NO . .
" IWDICATION GIVEN TO FROST AS TO NATURE OF BUREAU INTEREST
: {1 BUT DURING CONTACT, HE MANIFESTED FRIENDLY ATTITUDE.
END PAGE THREE |
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PAGE FOUR
NH(139~74)

PER AGREEMENT WITH FROST, NEW YORK CONTACT HIM AT
2:00 PM, FRIDAY, APRIL 27, NEXT, AT IESC OFFICES, 545
MADISON AVENUE, NYC, TELEPHONE 212-688-6480 AND INTERVIEW
HIM PER WFO LEAD, SET FORTH ABOVE,
END "
VAE FBIHQ CLR \




SPECIAL ACCOUNTABILITY INVENTORY ,

—

The Acting Director of the FBI has designated
the attached document as one having special sensitivity
and requiring snecial accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.

Signature Date

j’/;‘:/zs
/9/'—),/;}

‘1? 7’)1’73/ ,
Y 27/72
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FOIPA DELETED PAGE INFORMATION SHEET

2

== Pagets) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where
indicated, explain this deletion.

[E/Delotnd under exemption(s B\ . '.\3)’3) ,,,,,,,, e

material available for rei('abo to you.

. with no segregable

L] Information pertained only to a third party with no reference to you or the subject of your request.
(] Information pertained only to a third party. Your name is listed in the title only.

() Document(s) originating with the following government agency(ies) _ i
e i — y was/were forwarded to them for direct response to you.

— = Page(s) referred for consultation to the following government agency{ies); ,,Cl /4

B o .. as the information originated with them. You will
be adwsed of avallab:ht\, upon return nf the material to the FBI.

Page(s) withheld for the following reason(s):

[} For vour information:

] The following number is to be used for reference regarding these pages:

(37-Y087- #ROF] .

AXXXXXXXXXXXXXXXXXX
g DELETED PAGE(S) §

NO DUPLICATION FEE §
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/ HAVE BEEN

-

FOR INFCRMATION OF BUREAU AND NEw HAVEN, FOLLOWING INFORMATION

T FOII6 (Rev. 5-22-64) ) "y *
L ! — !
E‘% z . (31‘ .- ) B
. ~ . }
gt!::, 1 E LI ’
S FBi :
¢ ) !
: Date: 4/&6/73 i
{
C O D E P
Transmit lhe‘followinq in T i plmiia oy e gy __.,P-..H_._.,__:
Vie TELETYPE __ _ IMMEDIATE B B
{Priority} i
e it *BY SPECTAL MESSENGER ~ <~~~ ~——~—~~— b
TO; ACTING DIRE SCTOR, PBI 139-4039) & >AC, NEW HAVEN (132-74)
i | rRoM: sAC, wFO (139-166) P
¢ ';i JALES WALTER MC CORD, JR., ETAL; BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL
i CO:MITTEE HEADQUARTER>, WDC, 6/17/72., IOC, 0O:WFO
g ,
I

CONSIDERED CONYIDENTIAL AND CAREI SHOULD BE TAKEN DURING

INTERVIEW NOT TO DISSIMINATEINFORMATION:

ON 4/20/73 JEB STUART MAGRUDER IN CONT'IDINT! AL INTERVIEW WITH
BUREAU AGINTS, ADVISED PERSON POSSIBLY RESPCNSIBLE FOR PREPARATION

OF CHART> UTILIZED BY G, GORDON LIDDY, AND WHICH CHA ?Tb WERE

_DISPLAYED TO THEN ATTORNEY GENERAL JOHN N, MITCHELL, WERE P?LPARED

BY ONE JACK FROST, FORMER MEMBER COMNMITTEE.TO RE ELECT THE PRESIDENT

MAGRRUDER NOT CERTAIN THAT FROST LID THE JOB FOR LILDY, BUT THIS‘

[ WAS TYPE OEO?RK FROST WOULD DO, ACCORDING TO MAGRUDER, ‘CHARTS MAY
[ T

ED, BUT_L D EXPLAIN NUMBER OF TRANSMITTERS, NUMBEI\’.
SleME

OF PERSONNEL INVOLVLD IN OPJ:.RATION AND AMOUNT OF MONEY I‘\IVOLVED

I‘OB iNTL‘LLIGENCE OPIRATION TO BEGIN, TITLE ON CHART WAS YlORDcQOs

QUOTE (GEISTONE, END QUOTE, THIS WAS Cazg F hﬂ_r_an ILELLIGENCR
} TH R rEmion g gmone
_EW” LB REC- 102 §2 L1973
QTODAY CONFIDENTIAL INTERVILW OF FORMER AD’!IhbTRATIVE AIDEf |
S
_,”f.Qﬁ.MD _________ AEISNER, ALSO ADVISED JACK FROST POSSIBLY

ER, ROBERT A,F
ﬂ

e

* A L /_ ey
i J
{ Approved: S £y 7 AT Redt FORLY '\.I;QN—GQN“TAIW -
Spegial Agentfin Charge Hh%‘} TN IS UNCRASSI4 D priating®e(fice: 1972 — 455-574
SULAYL 7 Celaite Fvsha 4Rl iealns
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o, FCTYE (Rev. 5-22-64) ’

. S )

FBI

Date:

Transmit the following in N B :
. {Type in plaintext or code)

Via ‘ HW _ e e e e e e

WFO 139-166
CONTACTED BY LIDDY TO PREPARE CHARTS. REISNER NOT CERTAIN HE SAW
ACTUAL CHARTS, BUT DID SEE WHAT wOULD LIKELY HAVE BEEN REVERSE
SIDE OF CHARTS, CHARTS NUMBER BETWEEN FOUR TO SIX IN NUMBER,
AB OUT STANDARD SIZE,

FOR BACKGROUND PURPOSES OF NEw HAVEN, ON .TWO OCCASIONS LIDDY
AND MAGRUDER MET WITH JOHN N, MITCHELL IN JUSTICE DEPARTMENT, |
TIME PERIOD LATE JANUARY and EARLY FEBRUARY, 1972, LIDDY PRESENTED

PLAN TO ABOVE PERSONNEL, LIDDY CARRIED CHARTS TO MITCHELL'S OFFICE

WHERE THEY DISPLAYED, THEN RETURNED TO LIDDY § OFFICE AT CREP.

NEW HAVEN BE ADVISED THAT LAST KNOWN ADDRESS FOR FROST =

g AS ORTAINED FROM CREP RECORDS IS THIRTY MARION ROAD, WESPPORT,
‘ z‘f LY :

;3 CONN, ;
i FROST SHOULD BE LOCATED AND INTERVIEWED ABOUT HIS PREPARATION OF
b £y ANY CHARTS FOR THE CREP AND OR GEORGE GORDON LIDDY; ASCERTAIN . '
b SE - SO
¥ %% FXACT DESCRPITION TO CHARTS MADE AND AMOUNT OF MOBEY RECEIVED . ..
@ o FROM LIDDY, IF HE IN%ACT DID DO THE WORK, IF UNCOOPERATIVE |
:". :,”4 ' ' :
B oLt ADVISE WFO INORDER THAT GRAND JURY SUBPOENA MAY BE SENT, |
B v REPLY, SHOULD BE IN CODED TELETYPE FORM? - e
£t
‘; {;
L%l
, = Approved: . Sent M  Per —
;" 27 Special Agent in Charge U.S.Government Printing Office: 1972 — 355-574
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SPECIAL ACCQUNTABILITY INVENTORY

The Acting Director of the FBI has designated
the attached document as one having special sensitivity
and requiring sonecial accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.

signature | Date

$.2d4-73
L2323
(748 » & -7p
Ny Y

/o ,//,, -

/// AV Y |
49{773

Jl;l/ksj_//" 3
&

[ 2
,4’_.‘.‘5. o ey "

ylos723

4-2s-73
L-v5-73

QL el D Wlllen 425773

/

i,

a Y ﬂz/)'ﬂj .
fz2s— 25

W #3673

%zétx,é,({, ,4’4/—/ SOV of - A5 - 7~3 o



(5

S 50
et
Py

P o) !
R - e
. ELEF TN P

R Cmnn . P r o iar
. o N .y . . R i - .
R o U R T A e R e DS R T PN N s N AT T ey e
R O Y Y B i : o : ; e STER
o by £ ek RPN IRA WI C  Adea S e FI T X fye o, gy, T W Ty . .

ORI

R T T i

[RREFT RS Tl S e L

{ ¢

F c;u. (Rav. 5-22-64} . {g f) :

k: B :

] |

FBi |

Date:  4/26/73 |
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Tr)n:,mn the followinq in ___. —_ . . 1

\ (Type in plaintext or code) :
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COMMITTEE HEADQUARTERS,
WASHINGTON, D.C., 6/17/72

5 ’,-w" JAMES WALTER MC CORD, JR., aka; ET AL;
\ BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL

j%

5

Re telcall of Supervisor CHARLES NUGUM, FBIHQ to
WFO, 4/25/73.

As per Bureau request, set forth are all telephone
numbers reflected on the long distance telephone toll records

to by KATHLEE NOUV Executive Office Building, WDC. The

following 1nrormat1on indicated the date of the call, the num
called, and the identity of the subscriber to that number:

8/31/71 305-643-4511 Mg;m‘&saociaﬁgg k)

e 9/1/71 213-277-0200 “Morton B son. ;;} D
Jfﬁi:guases.,/j?§7 ﬁ%ﬁq‘f’,;%ﬂ-

Los Angeles, | QQlifo;nia

of Washington, D (WDC) telephone number 347-0355, subscrib

ed 2-

) S
ver

Date Telephone Number Subscriber Cziﬁlﬁb 107

9/23/71 305-643-4511 Barker Associates m_____ﬂ
N prEe s ilE Address Above - |
10/4/7L 71~ 212-247-8000 Park Sheraton Hotels - 1 187
: ot i New York, New York S .
10/15/71" . 305’545-4511 Barker Assoclates - ﬂ;miz;;}*\f
LQ/?B/?l .. 305-643-4511 Barker Associates A
2 3‘;;‘*8“ ERL:3p ALL TNFORMATION CONTAINED , h /o
a “ﬁ_mﬁﬁdﬁPﬁ4¢45wUNCLASSlEIED%w
Ofe Gluigo . Bisha tAblialies
Approved: _._ . ik . Sent e M Per __._
5 3 fx’AY 1 fdf 'al Ag7/1‘n Charqe W.S.Governant Printing Office: 1972 — 455-574
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HFC 139-166

‘Daigféﬁ
11/1/71
11/2/71
11/4/71
11/19/71
11/19/71

12/7/71

12/14/71

12/21/71

12/22/71

1')/’)’)!1‘1-
iLL/

&Ljia

12/22/71
12/23/71

Telephone Number

Subscribér

305-643-4511

305-643-4511

213-277-0200

803-751-6054

?evm,-c:-‘ Bog T

Barker Associatés

Park Sheraton Hotel

New York, New York
MCRTON B. JACKSON (residence)
Los Angeles, California

ll\.).l\ ].UL‘ B . HWDON

Address Above
Fatrmont Hotel (Pay Phone)
Dallas, Texas

MOD Y M7 NN
INRLUN B. JA\A\ [=L%04 ]

Address Above
Barker Associates
Address Above

Al o SO
yu; O B. -Jd.\.l\ ik

Law Office ‘
Los Angeles, California
Barker Assoclates

Addz.caa DU ve

Morton B. Jackson

Law Office

Los Angeles, California

oY P PRTY

Information Operator
Barker Associates
Address Above

N§sz;¥95k¢,meanort;_h
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12/30/71
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1/3/72
1/3/72
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Telephone Number

Subscriber

213-277-0407

813-293-6895

813-293-6895

Morton B, Jackson

Law Office

Los Angeles, California
JACK M /BAUMAN
Winter Haven,. Florida_
JACK M. BAUMAN

Address Above
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FROM WASHINGTON FIELD (139-166) P TWO PAGES
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ALL INFORMATION CONTAINED
HYEREIN IS UNCLASSIFIED

RE LA TEL TO BUREAU 4/25/73. DaTi . Glulge.  BYSPatadliealong
TR TANECNADMATYIAM NE 1 NAC AMRE O CETAMY OEMT T ATDMA TN \"ll'lll:‘l n =4
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ARE SUBPOENAS FOR FOLLOWING INFORMATION:

i o ¥l B
;ei.i-y%fﬂ\ !"17':.1-’-?’-55\'«‘ E f?f’_"?rf‘&.""i"'?'f:""* i
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ROOM THREE hINE FIVE-MR, CALDIERO.

T
PO SREIST %1y &

ROOM THREE EIGHT SIX-MR, & MRS. JEB STUART NAGRUDER.

ROOM THREE EIGHT TWO-MR. & MRS. ROBERT MARDIAN, é”

ROO& THREE EIGHT ONE-MR. & MRS. FREDERICK LA RUE.
ACTUAL PERIOD OF STAY AT BEVERLY HILLS HOTEL UAS JUNE SIXTEEN
THROUGH JUNE NINETEEN SEVENTY TWO. . i.
‘}quﬂwznooiéwTACT SOURCE, TELEPHONZ CuonPANY AND DETERMINE IF

[ I L -.;lf., Ui

JAMES WALTER MC CORD, JR., ETAL; BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL w%
COMITTEE HEADQUARTERS, WDC, 6/17/72. 10C. O00:WFO, i

GRAND JURY DESIRES RECORDS OF BEVERLY HILLS HOTEL, LOS ANGELES,

% CAL IFORNIA, FOR PZRIOD OF JUNE 17,1972 FOR FOLLOWING PERSONS

. ANMD ALL TOLL RECORDS PERTAINING TO THEIR VISIT: o

h ROOMS THREE EIGHT THREE, FOUR AND FIVE-MR. & MRS, JOHN
;g: MITCHELL, MARTY MITCHELL, AND LEA JABLONSKY,_.&.%X o

5 ROON THREE NINE SEVEN- STEVE kisee [ 37 D g g ,_,?_f_‘;[d
%.;i ROOMW THREE NINE SIX-MR. & MRS, KERBERT BART PORTER. ;T;;:’

T 7 “'—‘w _—‘



'PAGE TWO

" TOLL RECORDS MAINTAINED FOR PERIOD JUNE SEVENTEEN SEVENTY TWO

L s . ey b .
et PR S AP e P T TR I R R
"

THROUGH PRESENT DAY, FOR ATTORNEY HERBERT KALMBACH. NECESSARY

Ry 1

TOLL RECORDS ARE THOSE OF HIS HOME AND OFFICE DURING ABOVE TINE.ﬁ.
SPAN.
IF ANY DIFFICULTY ARISES REGARDING TELEPHONE TOLL RECORDS

UNDER SUEPOENA, ADVISE WFO. AUSA HAS ADVISED TO HIS KNOWLEDGE,
SENATE INVESTIGATOR JAMES FLUG, MAY HAVE ALREADY SUBPOENAED
KALMBACH"S TOLLS LAST FaALL,

END
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NR 04l LA PLA - TELETYR? Mr. Miller, ES. ___
\\ : - ’ My -.'K.-]ICT'I‘! ¢ o
1000 M NIT 4-26-73 MAH Mr. Thompeon ...

F

r, Waolles —
Tele. Boom o
Mr. Kinlay .
Mr. Rimsiong .
WASHINGTON FIELD (139-166) Mr. Bowere .o
Mt Haelnglen .}
Ma. Herwig oo [}

FROM LOS ANGELES (139-306) (P) 1P Mr. Minte _ . _

Mis. Nestom . 1

0 pe—
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BURGLARY, DEMOCRATIC IONAL

WFO. & “\,
/QM
RE WASHINGTON FIELD TELETYPE TO THE BUREAU DATED 4-26-73. '(’W

10

JANES WALT

COMMITTEE HEADQUARTERS, WDC. 6-17-72. 10C. QO:

ON INSTANT DATE CONTACT MADE WITH APPROPRIATE PERSONNEL
AT THE BEVERLY HILLS HOTEL, BEVERLY HILLS, CALIFORNIA. TOLL
RECORDS AND OTHER INFORMATION PERTAINING TO THE INDIVIDUALS
SET FORTH IN REFERENCED COMMUNICATION IS BEING OBTAINED - i
FROM THE STORAGE FACILITIES OF THE BEVERLY HILLS HOTEL. ’

Ob*,éfj‘

KALMBACH HAV

INFORMATION SHOULD BE AVAILABLE BY 4-30-73.8
TELEPHONE TOLL RECORDS OF ATTORNEY HERBER
—--—"‘"'_-'--

BEEN REQUESTED AND SHOULD ALSO BE AVAILABLE BY 4-30-73. .
- /26 /n 00_, VT
NO DIFFICULTY ARISING IN TOLL RECORDS AND OTHER /J /”VUH }J‘H
INFORMATION REQUESTED. - | | LS R Rt
N0ty 0r 2uCE ; - | LE AR LA __1..7'973,
'ccpuuuﬂu'vium:ni KEPT ADVISED. — .
: —
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SPECTAL ACCOUNTABILITY INVENTORY

The Acting Director of the FBI has designated
the attached document as one having special sensitivity
and requiring special accountability. Each person
handling or reviewing the document should sign this
Special Accountability Inventory and this will be
retained with attached at FBIHQ.

Date
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